
سرور گرامی جناب آقای دکتر سعید صادقی 

انتصاب بجا          و      شایسته          جنابعالی         به عنوان سرپرست          اداره کل 

 بهزیستی استان اصفهان باعث مسرت         و خشنودی است . 

        به رسم ارادت و       اخلاص     و      در        کمال امتنان        و     افتخار            این منصب خطیر         

را          به حضور ارزشمند    شما تبریک        وتهنیت می گوییم و   توفیق      روز  افزون 

وند تبارک و تعالی مسالت می نماییم. جنابعالی را از درگاه خدا

هیات مدیره موسسه خیریه گل های یاس فاطمه سلام الله علیها 
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با  اینترنت شبکیه سرعت را خودتان انتخاب کنید 
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  10Mb 128 تا بالاتر ازKb از
با تلفن و يا بدون تلفن

با قيمتی استثنايی 
با اهدای هدايای ويژه و با کيفيتی عالی 

شرکت توسعه مجتمع های سیاحتی ورزشی سپاهان) وابسته به شهرداری اصفهان( در نظر دارد نیروهای مورد نیاز خود را جهت بهره برداری از 
مجموعه بزرگ رفاهی تفریحی شهر رویاها )شهربازی بزرگ اصفهان( صرفاً جهت اپراتوری و راهبری دستگاه ها و تجهیزات مجموعه

 مذکور از طریق فراخوان عمومی از متقاضیان واجد شرایط ثبت نام بعمل آورد. 
1- تابعیت نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران 

2- تدین به دین مبین اسلام و یا یکی از ادیان رسمی کشور مصرح در قانون اساسی کشور
3- عدم سوء پیشینه کیفری و عدم اشتهار به فساد اخلاقی و عدم اعتیاد به مواد مخدر، سیگار و مشروبات الکلی

4- نداشتن موانع جذبی به موجب آراء مراجع قضایی ذیصلاح
5- داشتن سلامت کامل جسمانی و روانی برابر گواهی پزشک معتمد شهرداری 

6- التزام به قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران 
7- عدم اشتغال به تحصیل در دانشگاه ها و موسسات آموزش عالی )به جز دانشجویان ترم آخر تحصیلی(

8- دارا بودن کارت پایان خدمت و یا معافیت غیرپزش�کی تا پایان تاریخ مهلت ثبت نام فراخوان )در صورت داشتن معافیت پزشکی 
صلاحیت متقاضی رد خواهد شد.( 

1- ثبت نام صرفاً جهت برادران واجد شرایط می باشد. 
2- حداکثر سن جهت متقاضیان 30 سال می باشد. )متولدین 1363/01/01 به بعد( همچنین به ثبت نام متقاضیان دارای سن بالاتر 

از 30 سال ترتیب اثر داده نخواهد شد. 
3- حداقل تحصیلات جهت متقاضیان، فوق دیپلم به بالا می باشد. )مدرک تحصیلات دانش�گاهی بایستی مورد تایید وزارت آموزش 

عالی باشد.(
 4- رشته های مورد نیاز صرفاً ش�امل 1- مکانیک 2- برق و الکترونیک 3- کامپیوتر با گرایشات مرتبط می باش�د و سایر رشته ها مورد نیاز

 نمی باشد. 
5- واجدین شرایط بایستی دارای روابط عمومی و اجتماعی در سطح قابل قبولی باشند. 

6- واجدین شرایط بایستی دارای توان جسمی بالا و کاملًا از نظر روحی و ج سمی سالم باشند. 
7- متقاضیان بایستی بومی و ساکن شهر اصفهان باشند )به ثبت نام متقاضیانی که در حال حاضر ساکن شهر اصفهان نباشند ترتیب 

اثر داده نخواهد شد.(
8-داشتن سابقه کار مرتبط در قبولی افراد بسیار موثر بوده و دارای امتیاز بالا می باشد. 

1- تکمیل فرم درخواست استخدام به صورت حضوری 
2- دو قطعه عکس 4×3 با زمینه سفید

3- اصل و تصویر کلیه صفحات شناسنامه
4- اصل و تصویر پشت و رو از کارت ملی 

5- اصل و تصویر مدرک تحصیلی )کاردانی یا کارشناسی(
6- اصل و تصویر پشت و روی کارت پایان خدمت

 یا معافیت غیرپزشکی )جهت برادران(
7- اصل و تصویر سند یا قولنامه معتبر محل سکونت با کد رهگیری جهت کسانی که محل تولد آنها در شناسنامه شهر اصفهان نباشد. 

لازم به ذکر است از متقاضیان واجد شرایط پس از بررسی های صورت گرفته درخصوص شرایط احراز، آزمون کتبی و در صورت کسب امتیاز 
قبولی آزمون مصاحبه شفاهی گرفته خواهد شد. به درخواست متقاضیانی که کلیه شرایط عمومی و اختصاصی فراخوان را دارا نباشند ترتیب 

اثر داده نخواهد شد.
شرکت توسعه مجتمع های سیاحتی ورزشی سپاهان) وابسته به شهرداری اصفهان(

فراخوان عمومی
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 1- از متقاضی�ان برگزی�ده در آزم�ون ها تعه�دی جهت 
حداقل 4 سال کار در مجموعه شهر رویاها اخذ خواهد گردید. 
2- حقوق پرداختی به متقاضیان برگزیده پس از اش�تغال 
به کار برابر حقوق ومزایای مص�وب اداره تعاون کار ورفاه 

اجتماعی خواهد بود.

زمان ثبت نام: از تاریخ 1 لغایت 11 خردادماه سال جاری به مدت 8 روز کاری )در روزهای غیرتعطیل( از ساعت 8:00 لغایت 16:00 می باشد. 
مکان ثبت نام: خیابان جی، جاده کمربندی شرق اصفهان )روبروی کارخانه قند(- جنب میدان میوه و تره بار – مجموعه بزرگ رفاهی تفریحی 

شهر رویاها، دفتر اداری شرکت

متقاضیان می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر به سایت اینترنتی شرکت به آدرس www.siyahatisepahan.com مراجعه
 یا با شماره تلفن: 9516133   - 0311 تماس حاصل نمایند.  

 نوبت اول
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در چند س��ال گذش��ته مالیات حقوق کارمندان ثابت و با نرخ 10 درصد 
محاسبه می ش��د، ولی برای کارگران پلکانی و بین 10 تا 25 درصد اعمال 
می شد که این موضوع نارضایتی بسیاری را نسبت به روش اجرای  مالیات 
بر درآمد کارگران و کارمندان به همراه داش��ت. تا اینکه س��رانجام پس از 
مدت ها بررسی  یکسان س��ازی مالیات حقوق شاغلان در بودجه سال 93 

پیش بینی شد و مجلس شورای اس��لامی نیز  جهت رفع این تبعیض، نرخ 
مالیات حقوق کارمندان و کارگران را برای اولین بار در س��ال 93 یکسان 
کرد.قبل از یکسان سازی مالیات گروه های کارمندی و کارگری، بسیاری از 

تشکل های کارگری در نامه ای به رییس جمهور، یکسان سازی 
مالیات کارگران و کارمندان . . .
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روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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 12  صفحه   |   قیمت : 300 تومان    |   پیامک :   3000483088

www.isfahanziba.ir
info@isfahanziba.ir

سیاست های کلی جمعیّت
 از سوی رهبر معظم انقلاب اسلامی ابلاغ شد؛

تاکید بر رفع موانع ازدواج
و تربیت نسل صالح و کارآمد

همایش ملی مقام ادبی اصفهان 
برگزار می شود

برنامه های ویژه فرهنگسرای 
خورشید اعلام شد

در گفت و گو با یک خانواده رها شده
 از اعتیاد مطرح شد؛

تفکر افیونی، بزرگ ترین 
مانع درمان اعتیاد 

اعزام اولین گروه زائران حج 
امسال در۱۴ شهریور

رییس جمهوری
 پیش از عزیمت به شانگ های: 

حضور  ایران در کنفرانس 
سیکا برای ما اهمیت دارد

رییس جمهوری روز سه شنبه پیش از عزیمت به شانگ های با اشاره 
به سمت و سوی روابط اقتصادی ایران به شرق از جمله به کشورهای 
چین، هند و ژاپن تصریح کرد که روابط با پکن برای ما حایز اهمیت 
است. به گزارش اصفهان زیبا به نقل از پایگاه اطلاع رسانی ریاست 
جمهوری، حجت الاسلام دکتر "حس��ن روحانی" که در فرودگاه 
مهرآباد با خبرنگاران صحبت می کرد، اظهار داش��ت: این سفر به 
دعوت رییس جمهوری چین برای ش��رکت درکنفرانس تعامل و 
اقدامات اعتمادسازی آسیا)سیکا( انجام می شود. رییس جمهوری 
گفت: حضور جمهوری اس��لامی ایران در ای��ن کنفرانس برای ما 

اهمیت دارد چرا که . . . 

به دعوت استاندار اصفهان؛

تقاضای 85 نماینده از رییس جمهور؛

میراث فرهنگی اصفهان را دریابید

معاون اول رییس جمهور به اصفهان سفر خواهد کرد

نمایندگان اصفهانی از پاسخ های وزیر نیرو 
در خصوص تونل گلاب و پروژه بهشت آباد قانع نشدند؛

فرصت یک هفته ای
 به وزیر نیرو

از امسال کارگران به جای ۱0 تا25 درصد، فقط ۱0 درصد مالیات پرداخت می کنند

نحوه محاسبه مالیات کارگران از  پلکانی، به کف رسید

سیاست



حضرت آی��ت الله خامن��ه ای رهبرمعظم انقلاب 
اسلامی سیاست های کلی»جمعیّت«را که براساس 
بند یک اصل 110 قانون اساسی و پس از مشورت با 
مجمع تشخیص مصلحت نظام تعیین شده است، 
ابلاغ کردند. به گزارش اصفهان زیبا به نقل از پایگاه 
اطلاع رسانی دفتر رهبر معظم انقلاب،متن ابلاغیه رهبر انقلاب 
به رؤسای قوای سه گانه و رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام 

به شرح زیر است:
بسم الله الرّحمن الرّحیم

با عنایت به اهمیّ��ت مقوله جمعیّت در اقتدار ملّ��ي؛ و با توجه به 

پویندگي، بالندگي و جواني جمعیّت کنوني کشور به عنوان یک 
فرصت و امتیاز؛ و درجهت جبران کاهش نرخ رشد جمعیّت و نرخ 
باروري درس��ال هاي گذشته، سیاس��ت هاي کلي جمعیّت ابلاغ 
مي گردد. با در نظر داشتن نقش ایجابي عامل جمعیّت درپیشرفت 
کش��ور، لازم اس��ت برنامه ریزي هاي جامع براي رشد اقتصادي، 
اجتماعي و فرهنگي کشور متناس��ب با سیاست هاي جمعیّتي 
انجام گیرد. همچنین ضروري اس��ت با هماهنگي و تقسیم کار 
بین ارکان نظام و دستگاه هاي ذیربط در این زمینه، اقدامات لازم 
با دقّت، س��رعت و قوّت صورت گیرد و نتایج رصد مستمر اجراي 

سیاست ها گزارش شود. 

سیّدعلي خامنه اي
30/ اردیبهشت/1393
بسم الله الرّحمن الرّحیم

»سیاست هاي کلي جمعیّت«
1- ارتقاء پویایي، بالندگ��ي و جواني جمعیّت با 

افزایش نرخ باروري به بیش از سطح جانشیني.
2- رفع موانع ازدواج، تس��هیل و ترویج تشكیل 
خان��واده و افزایش فرزند، کاهش س��ن ازدواج و 
حمایت از زوج هاي جوان و توانمندس��ازي آنان 
درتأمین هزینه هاي زندگي و تربیت نسل صالح 

و کارآمد.
3- اختصاص تسهیلات مناسب براي مادران بویژه 
در دوره بارداري و ش��یردهي و پوشش بیمه اي 
هزینه هاي زایمان و درمان ناباروري مردان و زنان 

و تقویت نهادها و مؤسسات حمایتي ذي ربط.
4- تحكیم بنی��ان و پایداري خان��واده با اصلاح 
و تكمیل آموزش ه��اي عمومي درب��اره اصالت 
کانون خانواده و فرزندپروري و با تأکید بر آموزش  
مهارت ه��اي زندگي و ارتباط��ي و ارایه خدمات 
مش��اوره اي ب��ر مبن��اي فرهن��گ و ارزش هاي 
اسلامي- ایراني و توس��عه و تقویت نظام تأمین 
اجتماع��ي، خدم��ات بهداش��تي و درمان��ي و 

مراقبت هاي پزشكي درجهت سلامت باروري و فرزندآوري.
5- ترویج و نهادینه سازي سبک زندگي اسلامي- ایراني و مقابله با 

ابعاد نامطلوب سبک زندگي غربي.
6- ارتقاء امید به زندگي، تأمین س��لامت و تغذیه سالم جمعیّت 
و پیش��گیري از آس��یب هاي اجتماع��ي، بویژه اعتیاد، س��وانح، 

آلودگي هاي زیست محیطي و بیماري ها.
7- فرهنگ س��ازي ب��راي احت��رام و تكریم س��المندان و ایجاد 

ش��رایط لازم براي تأمین س��لامت و نگهداري آنان درخانواده و 
پیش بیني ساز و کار لازم براي بهره مندي از تجارب 

و توانمندي هاي سالمندان درعرصه هاي مناسب.
8- توانمندسازي جمعیّت در س��ن کار با فرهنگ 
س��ازي و اصلاح، تقویت و س��ازگار کردن نظامات 
تربیتي و آموزش هاي عموم��ي، کارآفریني، فني � 
حرفه اي و تخصصي با نیازهاي جامعه و استعدادها 

و علایق آنان در جهت ایجاد اشتغال مؤثر و مولدّ.
9- باز توزیع فضایي و جغرافیایي جمعیّت، متناسب 
با ظرفیت زیس��تي با تأکید بر تأمی��ن آب با هدف 

توزیع متعادل و کاهش فشار جمعیّتي.
10- حفظ و جذب جمعیّت در روس��تاها و مناطق 
مرزي و کم تراکم و ایجاد مراک��ز جدید جمعیّتي 
بویژه در جزایر و سواحل خلیج فارس و دریاي عمان 
از طریق توس��عه ش��بكه هاي زیربنایي، حمایت و 
تشویق س��رمایه گذاري و ایجاد فضاي کسب و کار 

با درآمد کافي.
11- مدیریت مهاجرت به داخل و خارج هماهنگ 
با سیاست هاي کلي جمعیّت با تدوین و اجراي ساز 

و کارهاي مناسب. 
12- تشویق ایرانیان خارج از کش��ور براي حضور 
و س��رمایه گ��ذاري، و بهره گی��ري از ظرفیت ها و 

توانایي هاي آنان.
13- تقویت مؤلفه هاي هویت بخش ملي )ایراني، اسلامي، انقلابي( 
و ارتقاء وفاق و همگرایي اجتماعي در پهنه سرزمیني بویژه در میان 

مرزنشینان ؛ و ایرانیان خارج ازکشور.
14- رصد مستمر سیاست هاي جمعیّتي در ابعاد کمّي و کیفي با 
ایجاد ساز و کار مناسب و تدوین شاخص هاي بومي توسعه انساني 

و انجام پژوهش هاي جمعیّتي و توسعه انساني.

اعزام اولین گروه زائران حج امسال
 در۱۴ شهریور

س��عید اوحدی رییس س��ازمان ح��ج و زیارت با اش��اره ب��ه تكمیل 
کاروان های حج س��ال93 گف��ت: اولین گروه از زائ��ران حج 93، 14 
شهریور به سرزمین وحی اعزام می شوند و نكته قابل توجه این است 
که سال گذشته زائران تنها می توانستند از تهران برای مدینه قبل اقدام 
کنند که امسال با هماهنگی وزارت حج عربستان موفق شدیم تعداد 

استان ها را به 19 استان افزایش دهیم.
رییس س��ازمان حج و زیارت افزود: بنابراین درحج امس��ال زائران از 
19 استان و درمجموع از9 ایس��تگاه پروازی برای اعزام به مدینه قبل 
می توانند اقدام کنند و این فضای عادلان��ه ای را دراختیار زائران قرار 

می دهد.

دوم خرداد؛ آغاز رزمایش موشکی 
بیت المقدس نزاجا 

خبرگزاری تس��نیم: رزمای��ش بیت المقدس نی��روی زمینی ارتش 
جمهوری اسلامی ایران با شلیک انواع موش��ک های این نیرو دردوم 

خرداد سال جاری برگزار می شود. 
مرحله نخست رزمایش بیت المقدس نیروی زمینی ارتش جمهوری 
اس��لامی ایران از روز جمع��ه دوم خ��رداد 93 با آزمایش و ش��لیک 

موشک های این نیرو در منطقه عمومی کاشان برگزار می شود.
این رزمایش به مناسبت سالروز عملیات پیروزمندانه بیت المقدس و 

آزادسازی خرمشهر برگزار می شود.
پیش��تر امیر پوردس��تان فرمان��ده نی��روی زمینی ارت��ش از تجهیز 
بالگرده��ای ارتش به موش��ک های با ب��رد بی��ش از 4 کیلومتر برای 
نخستین بار خبر داده و گفته بود: الحمدلله بالگردهای ما به موشک ها 
و راکت های هدایت شونده ای مجهز شده اند که قرار است در رزمایش 

بیت المقدس اصفهان به صورت عملیاتی تست شوند.

امنیت پایدار و اسلام محور با همت 
علمای دین    

وزیر اطلاعات گفت امنیت پایدار و اسلام محور با همت علمای دینی 
ایجاد می ش��ود. حجت الاس��لام و المس��لمین علوی با بیان اینكه با 
ایجاد این امنیت، سرزمین ما شاهد ش��كوفایی اقتصادی و فرهنگی 
است افزود: امروز به برکت وحدت اسلامی دراستان کردستان شاهد 
امنیت و آسایش مردم هستیم و این زمینه ساز توسعه و پیشرفت این 

استان است . 
وزیر اطلاعات با تاکید برضرورت وحدت اسلامی درمیان فرق اسلامی 
گفت نظام اس��لامی ب��ا هرعاملی که باع��ث اختلاف می��ان مذاهب 
 اسلامی ش��ود مقابله خواهدکرد. حجت الاس��لام والمسلمین علوی 
تكفیری گری را از مش��كلات حال حاضر جهان اسلام دانست و گفت 
امروز شاهدیم که عوامل تكفیری، علمای اهل سنت همچون ماموستا 
ش��یخ الاس��لام را به مرگ محكوم می کنند و این یک تفكر انحرافی 
 است که دنیای اسلام را تهدید می کند تا جایی که رژیم اشغالگر قدس 

سال 2013 را، سال امنیت و آرامش خود اعلام می کند. 

به گزارش خبرگزاری قلمدون نیوز:
 درخبره��ا آمده اس��ت ک��ه دانش��مندان به تازگ��ی دریافت��ه اند

ک��ه میك��روب ه��ای دس��ت اف��راد مختل��ف از ن��وع زندگ��ی 
وش��غل وحرف��ه آنه��ا خبرم��ی دهن��د. ل��ذا آمیزقلم��دن ب��ا 
 اس��تفاده از ای��ن خب��ر ب��ه تحقی��ق در زمین��ه میك��روب های

دس��ت افراد زیر پرداخته و نتایج مش��اهدات خود را به ش��رح زیر 
اعلام  می دارد؛

   میکروب های دست ظریف:
  میكروب های دس��ت نامبرده بس��یار مَ��رد و امروزی هس��تند 
و برخ��لاف میك��روب های دس��تان بس��یاری از رجل سیاس��ی 
دارای مه��ارت قاب��ل توجه��ی در زمین��ه فن��اوری ارتباطات و 
 حضور فع��ال درش��بكه ه��ای اجتماعی مج��ازی می باش��ند. 
 میك��روب های مذکورخ��وش هیكل ، خ��وش رو و مس��لط به 4 
 زبان زن��ده دنیا هس��تند و برخلاف تص��ور برخی اف��راد درعین
  ش��یک پوش��ی و ش��یک رویی و ش��یک خویی هرگز خود را به
  میكروب های دس��ت اف��رادی چون اش��تون و ک��ری و فابیوس

 نیالوده اند.
   میکروب های دست نعمت زاده :

 از آنجایی که وزیر صنعت ما پراید س��وار است و بر خلاف شایعات 
موجود هرگز جزو چند میلیاردر معروف کشور نبوده و هرگز برای 

عمل گوش به خارج سفر نكرده است.
 میكروب های دس��ت نامبرده از قدرت و توانای��ی مالی چندانی 
برخوردار نیستند و علاوه بر آثار ناشی از دست و پنجه نرم کردن با 

میكروب های  پر قدرت خودروسازان به انواع بیماری های حاصل 
از کهولت سن و پراید سواری مبتلا هستند.

   میکروب های دست احمدی نژاد:
 در نهایت تعجب دانشمندان از نمونه آزمایشگاهی دستان نامبرده 

هیچ میكروبی به دست نیاوردند. 
کارشناس��ان علت این پدیده را ریاست احمدی نژاد بر دولت پاک 
دس��تان می دانند و امیدوارند بتوانند میكروب ه��ای فراری را در 
جیب های نامبرده یا درنمونه میكروب های دست رحیم مشایی 

جستجو کنند.
   میکروب های دست زیبا کلام:

 میكروب های دست ایشان بیشتر از جنس میكروفونی و تریبونی و 
قلمی هستند و کمتر در بین آنها مرد عمل دیده می شود. نامبرده 
دارای کلام قشنگ،قدرت ورود به انواع مسایل مرتبط و غیر مرتبط 

و اظهار نظرهای گاه و بیگاه هستند.
 از جمل��ه ویژگی های خ��اص این میكروب ها فعالیت درش��ب و 
حساسیت بالا به احمدی نژاد است  به صورتی که در حالت شدید 

حساسیت، به شكل کهیر ظاهر می شوند.
   میکروب های دست ولیعهد جدید عربستان:

میك��روب ه��ای دس��ت ای��ن ولیعه��د همچ��ون س��ایر 
خان��دان س��عودی چ��اق و فرب��ه هس��تند و ب��ه عل��ت تمكن 
 مال��ی ف��راوان عی��ال وار و دارای س��رعت تكثی��ر ب��الا 
می باشند. بوی خون و لكه های نفتی بسیار از جمله ویژگی های 

بارز این نوع از میكروب های دست می باشد. 

رییس جمهوری روز سه ش��نبه پیش از عزیمت به شانگ های با 
اشاره به سمت و سوی روابط اقتصادی ایران به شرق از جمله به 
کشورهای چین، هند و ژاپن تصریح کرد که روابط با پكن برای ما 
حایز اهمیت است. به گزارش اصفهان زیبا به نقل از پایگاه اطلاع 
رسانی ریاست جمهوری، حجت الاسلام دکتر "حسن روحانی" 
که در فرودگاه مهرآباد با خبرنگاران صحبت می کرد، اظهار داشت: 
این سفر به دعوت رییس جمهوری چین برای شرکت درکنفرانس 
تعامل و اقدامات اعتمادسازی آسیا)سیكا( انجام می شود. رییس 
جمهوری گفت: حضور جمهوری اسلامی ایران در این کنفرانس 
برای ما اهمیت دارد چ��را که روز به روز جای��گاه کنفرانس های 
قاره ای و منطقه ای درجهان از لحاظ تاثیرگذاری بر صلح و ثبات 

منطقه و تعامل میان کشورها افزایش می یابد.
دکتر روحانی انجام دیدارهای دوجانبه و گفت و گو با مقام های 
جمهوری خلق چین درجهت گسترش روابط تهران – پكن را از 
دیگر برنامه های این سفر برشمرد و افزود: روابط ایران با چین در 
بخش انرژی، صنایع و تكنولوژی خوب است اما باید این روابط هر 
چه بیشتر توسعه یابد. رییس جمهوری همچنین با اشاره به اینكه 
چین یكی از اعضای گروه 1+5 است و در زمینه موضوع هسته ای 
ایران با این کشوردرحال مذاکره هس��تیم، گفت: اجلاس سران 
سیكا با حضور 22 کشور برگزار می شود که درجریان این اجلاس 

با سران دیگر کشور نیز ملاقات ها و مذاکراتی خواهیم داشت.
دکتر روحانی را در این سفر سه روزه، وزیران امورخارجه، نفت، 
راه و شهرسازی، محمد نهاوندیان رییس دفتر رییس جمهوری 

و برخی از معاونان وزارتخانه ها و دس��تگاه های اجرایی همراهی 
می کنند. مراسم بدرقه رسمی رییس جمهوری برای شرکت در 
چهارمین نشست س��ران تعامل و اقدامات اعتمادسازی در آسیا 
)سیكا( در شانگ های با حضور اس��حاق جهانگیری معاون اول 
رییس جمهوری و حجت الاسلام و المسلمین محمدی گلپایگانی 
رییس دفتررهبرمعظم انقلاب، انجام شد. طرح ایجاد سران تعامل 
و اقدامات اعتمادسازی در آسیا )سیكا( در اکتبر 1992 میلادی 
در چهل و هفتمین اجلاس مجمع عمومی سازمان ملل متحد از 
سوی نور سلطان نظربایف رییس جمهوری قزاقستان به منظور 
ارتقای روابط دو جانبه و همكاری میان کش��ورهای آس��یایی با 
هدف ایجاد ثبات و برقراری امنیت در منطقه مطرح و این سازمان 
در سال 1996 رسماً تشكیل ش��د. ایران، قزاقستان، افغانستان، 
پاکستان، کره جنوبی، چین، روسیه، هند، فلسطین، مغولستان، 
قرقیزستان، ازبكستان، تاجیكستان، جمهوری آذربایجان و تایلند 
از جمله اعضای سازمان سیكا هستند. نشست سران سیكا هر 4 
س��ال یک بار و اجلاس وزرای خارجه هر 2 س��ال یک بار برگزار 
می شود. درحال حاضر این سازمان 22 عضو دارد و در برگیرنده 
12 عضو ناظر مشتمل بر سازمان های بین المللی همچون سازمان 
ملل متحد، س��ازمان امنیت و همكاری در اروپا، اتحادیه عرب و 
تعدادی از کشورها از جمله مالزی، اندونزی، ویتنام، ژاپن، اوکراین 
و آمریكا است. اولین و دومین اجلاس سران سیكا درسال 2002 
و 2006 در شهر آلماتی پایتخت قزاقستان و اجلاس سوم درسال 

2002 در استانبول ترکیه برگزار شد.

رییس جمهوری پیش از عزیمت به شانگ های: 

حضور ایران در کنفرانس سیکا برای ما اهمیت دارد

2 ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

تل آویو:

 توان هسته ای دانشمندان ایرانی بسیار بالاست
رمضان عبدالله دبیرکل جنبش جهاد اسلامی فلسطین:

 ایران بزرگ ترین حامی فلسطین در دو دهه اخیر است
دبیرکل جنبش جهاد اسلامی فلس��طین در مصاحبه ای خبری 
اعلام کرد ایران در دو دهه اخیر بزرگ ترین حامی ملت فلسطین 
بوده است. رمضان عبدالله دبیر کل جنبش جهاد اسلامی فلسطین 
در گفت وگویی اختصاصی با روزنامه الحی��ات با تجلیل از نقش 
ایران، اعلام کرد که ایران در دو دهه گذشته، بزرگ ترین حامی 
مردم فلسطین بوده اس��ت. دکتر رمضان عبدالله دبیرکل جهاد 
اسلامی فلسطین در این گفت وگو درخصوص حمایت های ایران 
از قضیه فلسطین  تصریح کرد: در رابطه با روابط ما با ایران، ما در 

چارچوب اصول وچارچوب های فكری وسیاسی خود روابط خود 
را با هر طرفی بر اس��اس موضعی که نس��بت به مساله فلسطین 
داشته ومیزان حمایتی که از حقوق عادلانه ما به ویژه مقاومت ونیز 
موضعش نسبت به اسرائیل می کند، مشخص می کنیم. ایرانی طی 
دو دهه گذشته درموضعش نسبت به فلسطین، مقاومت واسرائیل 
از همه برتر بوده است. همچنین ایران با تمامی گروه های فلسطین 
رابطه داشته وبه جهاد اسلامی محدود نمی شود بلكه با حماس 

وجنبش فتح نیز روابط وجود دارد.

به نقل از روزنامه صهیونیس��تی جروزالم پست، ژنرال "عاموس 
 گیلعاد"، مدیرامورسیاس��ی- نظامی وزارت جنگ اسرائیل در 
تازه ترین اظهار نظر درباره توان هس��ته ای ایران مدعی شد که 
ایران می تواند به س��رعت به سلاح های هس��ته ای دست یابد.

براساس این گزارش، گیلعاد طی نشستی در تل آویو که از سوی 
وزارت جنگ این رژیم برپا شده بود، گفت: پیش بینی های خوبی 
نسبت به اوضاع جاری نداریم. برنامه های هسته ای ایران کماکان 
تهدیدی علیه ما اس��ت. این مقام بلندپایه صهیونیستی افزود:  

راهبرد ایران این است که از سویی از تحریم ها خلاص شود و از 
جانب دیگر ظرف چند ماه به س��لاح هسته ای دست یابد. ایران 
تهدید بالقوه ای محس��وب می شود. وی با اش��اره واضح به توان 
هسته ای دانشمندان ایرانی گفت: اوباما می گویدکه ما ایران مجهز 
به جنگ افزار هسته ای را نخواهیم پذیرفت اما ایران نیز می گوید 
ما زیر ساخت های خود را خواهیم س��اخت تا به موشک های با 
قابلیت هسته ای برسیم که باید درکنار این به توان دانشمندان 

هسته ای این کشور هم اشاره داشت.

سیاست های کلی جمعیّت از سوی رهبر معظم انقلاب اسلامی ابلاغ شد؛

تاكيد بر رفع موانع ازدواج و تربيت نسل صالح و كارآمد 

گروه 
ایران

با در نظر داشتن 
نقش ایجابي 

عامل جمعیّت 
در پیشرفت 

کشور، لازم است 
برنامه ریزي هاي 

جامع براي 
رشد اقتصادي، 

اجتماعي و 
فرهنگي کشور 

متناسب با 
سیاست هاي 

جمعیّتي انجام 
گیرد

طنز سیاسی

آمیزقلمدون:  میکروب های دست شما نشانه شخصیت شماست
آمیز قلمدون در جرگه سیاست
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سازمان عمران شهرداری اصفهان درنظر دارد  عمليات
 تهيه و اجرای جدول و بلوک فرش پروژه احداث خيابان جنوبی باغ فدک 

را از طریق مناقصه عمومی به پيمانکار واجد شرایط واگذار نماید. 
متقاضیان شرکت در مناقصه می توانند جهت دریافت اسناد از تاریخ نشر آگهی لغایت 
93/03/08 به سازمان عمران ش�هرداری اصفهان واقع در خیابان 22 بهمن، مجتمع 
 اداری امیرکبیر مراجعه و پیش�نهادهای خود را تا پایان وقت اداری م�ورخ 93/03/10 

به دبیرخانه سازمان تحویل نمایند. 

تلفن: 0311-2670813
www.isfahan.ir/sazmanomran :وب سایت

سازمان عمران شهرداری اصفهان 

دانشگاه  آزاد اسلامی واحد اصفهان )خوارسگان( در نظر دارد 

انجام امور فضای سبز دانشگاه 
را  از طریق مناقصه عمومی به پيمانکار واجد شرایط واگذار نماید.

 از کلیه اشخاص حقوقی واجد شرایط دعوت می شود ظرف مدت 10 روز از تاریخ درج 
این آگهی ضمن بازدید از محل و جهت دریافت اسناد و مدارک مناقصه به اداره تدارکات 
دانشگاه، واقع در  اصفهان- خیابان ارغوانیه- بلوار دانشگاه – ساختمان اداری اندیشه و 

یا سایت دانشگاه به نشانی: www.khuisf.ac.ir مراجعه فرمایند. 
تذكر: 

دانشگاه در رد یا قبول پیشنهادات مختاراست. 
هزینه درج این آگهی به عهده برنده مناقصه خواهد بود.

روابط عمومی و اطلاع رسانی دانشگاه آزاد اسلامی واحد اصفهان )خوراسگان(

آگهی مناقصه آگهی مناقصه عمومی

بدینوس�یله ب�ه اطلاع کلی�ه س�هامداران محترم ش�رکت خدمات نیکوی ش�هر می 
رس�اند جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه شرکت س�اعت 10صبح روز شنبه مورخ 
93/03/17 در محل س�الن اجتماعات کتابخانه مرکزی ش�هرداری اصفهان واقع در 

اصفهان – خیابان باغ گلدسته  برگزار می گردد . 
از س�هامداران محترم درخواس�ت می گردد راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور 

بهم رسانند. 
موضوع جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه 

1- تصویب تراز نامه و حساب سود و زیان سال مالی منتهی به 29 اسفند ماه 1392 
2- چگونگی تقسیم سود سال 1392

3- انتخاب بازرس اصلی و علی البدل سال مالی 1393
4- انتخاب حسابرس مستقل سال مالی 1393

5- تعیین روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی های شرکت
6- سایر مواردی که در صلاحیت مجمع مذکور باشد.

هیات مدیره شرکت خدمات نیکوی شهر

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه
شرکت خدمات نیکوی شهر )سهامی خاص( به شماره ثبت 12576 اصفهان 

 نوبت دوم

قرار داد واگذاری زمین به شماره 13460 
به تاریخ 75/10/23 به نام عباس عابدی 
واق�ع در ف�از 2 بهارس�تان قطع�ه زمین 
ش�ماره 204 بل�وک 125 مفق�ود گردیده 

فاقد اعتبار است.

قرارداد واگذاری زمین به شماره 13459 
به تاریخ 75/10/23 به نام اصغر عابدی 
واق�ع در ف�از 2 بهارس�تان قطع�ه زمین 
ش�ماره 203 بل�وک 125 مفق�ود گردیده 

فاقد اعتبار است.

آگهی مفقودی

آگهی مفقودی



نايب رييس كميسيون تحقيق مجلس: 

اصفهان براي برگزاري اجلاس بين المللي 
ميراث معنوی، بهترين انتخاب است

به گزارش واحد اطلاع رساني دبيرخانه اجلاس و جشنواره بين المللي 
ميراث فرهنگ��ي ناملموس، نايب رييس كمس��يون تحقيق مجلس 
شوراي اسلامي، محمد علي اسفناني طي نشس��تي با دبير اجرايي 
اجلاس و جشنواره، مسعود حسين ميرزايي ضمن تاكيد بر اهميت 
ميراث فرهنگي ناملموس در جهان، گف��ت: برگزاري چنين رخداد 
بزرگي براي كش��ور ما بس��يار ارزشمند است و چه بس��ا ميراث ها و 
هنرهاي ارزشمندي در كشور وجود داشته كه با مرگ صاحبانشان 
دفن ش��ده و متاس��فانه هم اكنون اثري از آن وجود ندارد. نماينده 
نهمين دوره مجلس شوراي اسلامي اظهار كرد: كشور ايران به لحاظ 
فرهنگ، تاريخ و پيشينه غني كه از گذشتگان به ارث برده، صاحب 
ميراث فرهنگي ناملموس بس��يار فراواني در اقصي نقاط خود است 
كه برپايي چنين اجلاسي، خوش��بختانه فرصت مناسبي در حفظ و 
احياي اين ميراث فرهنگي ارزشمند است. اسفناني تصريح كرد: شهر 
اصفهان مهد هنرهاي جهان است و از حيث فرهنگي و تمدن اسلامي 
هميشه پيشتاز بوده و اكنون با برگزاري اين رخداد بزرگ بين المللي، 
بار ديگر هنر و فرهن��گ غني اصفهان و ايران اس��لامي، به جهانيان 

نشان داده مي شود.

مدير منطقه ۸ شهرداری اصفهان:

 پيشرفت ۷۵ درصدي آزادسازي 
خيابان شهيد علاقه مندان

مدير منطقه ۸  ش��هرداری  اصفهان اعلام كرد: آزادسازي خيابان شهيد 
علاقه مندان، حدفاصل خيابان هاي فروغي و باهنر ۷۵ درصد پيشرفت 

فيزيكي داشته است.
فرهاد جليل فر با بيان اين مطلب گفت: آزادسازي و احداث خيابان شهيد 
علاقه مندان حدفاصل خيابان هاي فروغي و باهنر در دستور كار شهرداري 
منطقه ۸ قرار دارد. وي با بيان اينكه در حال حاضر آزادسازي اين پروژه 
 در دست انجام است، افزود: تاكنون آزادسازي خيابان شهيد علاقه مندان 
۷۵ درصد پيشرفت فيزيكي داش��ته اس��ت. مدير منطقه ۸  شهرداری  
اصفهان تصريح كرد: طراحي خيابان علاقه مندان نيز در دست انجام است 

و پس از تكميل آزادسازي، عمليات اجرايي آن آغاز مي شود. 

مدير منطقه 12 شهرداری اصفهان:

 اجراي طرح هاي محله محور 
با جديت دنبال مي شود

مدير منطقه 12ش��هرداری اصفهان اظهار داشت: اجراي طرح هاي 
محله محور در منطقه 12 با جديت دنبال مي شود.

عباس��علي نصوحي در ديدار با ائمه جماعات منطق��ه 12، گفت: بر 
اساس برنامه ريزي هاي انجام شده، بخش زيادی از بودجه امسال در 
محلات محروم منطقه 12 هزينه مي شود. وي افزود: علاوه بر اجراي 
پروژه هاي ب��زرگ عمراني، طرح هاي محله مح��ور نيز در منطقه با 

جديت دنبال مي شود. 
مدير منطقه 12 شهرداری اصفهان بر افزايش مشاركت هاي مردمي 
در اداره ش��هر تاكيد و تصريح كرد: خدمت به ش��هروندان سرلوحه 
فعاليت هاي شهرداري قرار دارد، از اين رو از شهروندان مي خواهيم 

كه در اداره شهر با اين مجموعه همكاري و مشاركت داشته باشند. 
 اميرخاني��ان، يكي از ائم��ه جماع��ات منطقه 12 در اين جلس��ه از 
 فعالي��ت هاي عمران��ي منطقه12 تقدي��ر و قدرداني ك��رد و گفت: 
پروژه ه��اي بزرگي همچون اح��داث خيابان هاي روحاني، ش��هيد 
 رفيعي، 12 بهمن، گلزار شهداي امين آباد و باند غربي محمود آبادي

 در اين منطق��ه اجرايي ش��ده اس��ت. وي اظه��ار داش��ت: اجراي 
پروژه هاي محله محور در محلات محروم منطقه نيز باعث دلگرمي 

اهالي منطقه 12 شده است. 

رييس اداره انهار و مادی های شهرداری اصفهان:

 اختصاص ۵۹ ميليارد ريال اعتبار 
براي ساماندهي انهار در سال جاري

رييس اداره انهار و مادی های شهرداری اصفهان عنوان كرد: امسال 
حدود ۵۹ ميليارد ريال اعتبار براي س��اماندهي و احياي مادي ها و 

انهار پيش بيني شده است.
سيد جلال عمرانی با بيان اين مطلب، گفت: 2۷۵ كيلومتر مادي در 
سطح شهر اصفهان وجود دارد كه بر اساس برنامه ريزي ها ساماندهي 
سالانه ۳۰ كيلومتر از مادی های در دستور كار قرار دارد. وي افزود: 
تاكنون ۷۰ درصد از مادي هاي شهر اصفهان ساماندهي شده است. 
رييس اداره انهار و مادي هاي ش��هرداري اصفهان با اشاره به اينكه 
 امس��ال حدود ۵۹ ميليارد ري��ال اعتبار براي س��اماندهي و احياي 
مادي ها و انهار پيش بيني شده اس��ت، تصريح كرد: در سال جاري 
۴۵ ميليارد و 1۰۰ ميليون ريال اعتبار به صورت نقدي، دو ميليارد و 
2۰۰ ميليون ريال به صورت غيرنقدي و 11 ميليارد و ۶۵۰ ميليون 
 ريال اعتب��ارات مركزي ب��راي س��اماندهي و احياي انه��ار مناطق

پانزده گانه و ناژوان اختصاص داده شده است. 
عمراني با اش��اره به خش��كي زاينده رود، خاطرنش��ان كرد: يكي از 
مشكلات ش��هرداري، آبياري درختان اطراف اين مادي هاست؛ چرا 
كه ريشه درختان عميق است و به آب دائمي عادت كرده، ولي اكنون 
با خشكي زاينده رود، شهرداري مجبور است با تانكر، لوله كشي و حفر 

چاه، آبياري درختان را انجام دهد.

تقاضای ۸۵ نماينده از رييس جمهور

ميراث فرهنگی اصفهان را دريابيد
به دعوت استاندار اصفهان

معاون اول رييس جمهور به اصفهان سفر خواهد كرد
بيش از يک سوم از نمايندگان مجلس شورای اسلامی كشور طی 
نامه ای، خواس��تار توجه جدی دولت به ميراث فرهنگی اس��تان 

اصفهان شدند.
 بيش از ۸۵ نفر از نمايندگان مجلس ش��ورای اس��لامی با تنظيم 
نامه ای به دولت، خواستار جديت قوه اجرايی كشور برای حفظ و 

حراست ميراث فرهنگی اصفهان شدند.
احمد سالک، رييس كميسيون فرهنگی مجلس شورای اسلامی در 
اين زمينه گفت: ميراث فرهنگی و ابنيه تاريخی اصفهان می تواند 

زمينه ای برای جذب گردشگر و درآمدزايی برای كشور باشد.
وی اظهار ك��رد: اصفهان اكنون بي��ش از 2۰ هزار اث��ر تاريخی و 
فرهنگی دارد و اين آثار در حال تخريب شدن هستند و دولت بايد 

برای حفظ و نگهداری آن همت كند.
نماينده مردم اصفهان در مجلس شورای اس��لامی تصريح كرد: 
اصفهان در زمينه جذب گردش��گر ظرفيت های زياد درآمدزايی 
برای كش��ور دارد و بايد به اين موضوع در راس��تای كم اثر كردن 

تحريم ها جدی تر نگاه شود.

به دعوت اس��تاندار اصفهان، معاون اول رييس جمهور در آينده 
نزديک برای افتتاح چند طرح بزرگ و شركت در جلسه شورای 

اداری استان به اصفهان سفر خواهد كرد.
به نقل از روابط عمومی اس��تانداری اصفهان، رس��ول زرگرپور 
استاندار اصفهان، روز ش��نبه با اس��حاق جهانگيری معاون اول 
رييس جمهور ديدار و گفت وگو كرد. زرگرپور در اين ديدار با بيان 
گزارشی از وضعيت سياسی، اقتصادی، اجتماعی و امنيتی استان، 
در خصوص پيگيری مصوبات شورای عالی آب و مديريت يكپارچه 

حوضه آبريز زاينده رود با وی بحث و گفت وگو كرد.
با توجه به اينكه مصوبات شورای عالی آب به امضای معاون اول 
رياس��ت جمهوری و وزرای عضو اين شورا رس��يده، زرگرپور از 
معاون اول رييس جمهور درخواس��ت كرد پيگي��ری لازم برای 
اجرايی شدن هرچه س��ريع تر مصوبات ۹ گانه اين شورا به عمل 
آيد. اس��حاق جهانگيری نيز در اين ديدار توصيه های لازم را در 
خصوص مطالب مطروحه و بالاخص موضوع خشكسالی و طرح 

جامع احيای حوضه آبريز زاينده رود ارايه كرد.

   وزير نيرو به تعهدات خود عمل نکرد
در آخرين جلسه كه صبح دوشنبه گذشته برگزار شد، نمايندگان 
 اس��تان حج��ت الاس��لام س��الک، كام��ران، اخ��وان، فولادگر، 
حاجی دليگانی، ايرانپور و صرامی در نشس��تی با طرح مشكلات 
عديده اصفهان در بحث بحران آب و بهشت آباد از وزير نيرو توضيح 
خواستند. عضو كميس��يون برنامه و بودجه مجلس در گفت وگو 
با اصفهان زيبا علت برگزاری اين نشس��ت را عمل نكردن وزير به 
تعهدات خود و تغيير نحوه انتقال آب تونل در پروژه بهشت آباد اعلام 
كرد وگفت: وزير نيرو متعهد شده بود تا جلوی ابلاغ مصوبه نابجايی 
كه تبديل  انتقال آب از طريق تونل به لوله بود را بگيرد، اما اين اتفاق 

نيفتاد و تصميم نابجايی كه نبايد،  ابلاغ شد. 
حاجی دليگانی با اش��اره به س��والات خود از چيت چيان در اين 
نشست چند ساعته، ادامه داد: آقای وزير با تصميمی اشتباه دانسته 
يا ندانسته نقشی را ايفا می كند كه در سرنوشت زندگی پنج ميليون 
انسان كه از اين آب بهره مند می شوند موثر است و به ضرر مردم 
تمام می شود.  وی به جلسه قبل وزير نيرو و نمايندگان كه با حضور 
استاندار تشكيل شد اشاره كرد و افزود: در آن نشست از استاندار 
خواستيم كه نگذارند اين تصميم نابخردانه در كارنامه ايشان نوشته 
شود و الان دكتر زرگرپور همه تلاش خود را برای احقاق حق مردم 

از مصوبه ای قانونی به كار گرفته است. 

  راهی جز انتقال آب با تونل، منطقی نيست
حاجی دليگانی با بيان اينكه وزير نيرو خواه يا ناخواه  مجبور خواهد 
بود آب را با تونل منتقل كن��د و راهی جز اين از نظر علمی متصور 
نيست، گفت: آقای وزير مراقب باشيد چنين تصميم غيرعلمی و 
غيركارشناسی در كارنامه شما ثبت نشود و قدم به قدم با سناريويی 

همراه شويد كه مبنای علمی دارد.
 نماينده مردم ش��اهين ش��هر، برخوار و ميمه در مجلس شورای 
 اسلامی يادآور شد: كارشناس��ان نحوه انتقال آب را تونل تعريف 
كرده اند اما متاسفانه اين پروژه ملی و قانونی، در مراحل مختلف 

اجرا قدم به قدم به سمت اضمحلال پيش می رود. 
وی با اشاره به روند اين تغييرات، خطاب به وزير نيرو گفت: از ابتدا 
حجم آب يک ميليارد متر مكعب بود كه به ۵۸۰ ميليون متر مكعب 
تغيير كرد و كلمه شرب هم به آب اضافه شد. بعد هم با يزد توافق 
 شد كه س��هم آب خود از بهش��ت آباد را با خطی جداگانه به طول 
 ۸۰ كيلومتر كه هم طولانی تر اس��ت و هم صرفه اقتصادی ندارد 
بر دارد؛ يعنی اينكه مقدار آبی حدود ۶۰۰ ميليون متر مكعب را بايد 
از ۷۰۰ متر ارتفاع پمپاژ كنند كه هزينه ای زيادی دارد و در هيچ 

كجای دنيا مرسوم نيست.
حاجی دليگانی با اعلام اينكه در جلس��ه اخير ه��م2۵۰ ميليون 
متر مكعب آب به 1۵۰ ميليون رسيد، اضافه كرد: اين اتفاقات در 
حالی است كه اصفهان به اين آب نياز حياتی دارد، اما با وجود اين 
و برخلاف مصوبات، برداشت آب يزد قبل از افتتاح و بهره برداری 

تونل كوهرنگ مدت هاست كه انجام می شود.

وی تاكيد كرد: آب به يزد داده شد و مردم يزد  كه هموطنان عزيز ما 
هستند از آن بهره مند شدند، اما كمبود آن جبران نشده و ضررش 

به اصفهان رسيد.

  وزير از مصاحب�ه های نگران كنن�ده در موضوع آب 
خودداری كند

حاج��ی دليگانی با طرح س��والی از وزي��ر اعلام كرد، چ��را به كار 
كارشناس��ی گردن نمی گذاري��د و  به نحوی عم��ل نمی كنيد تا 
وضعيت با شرايط آرامی كه هست به سمت تشويش نرود؟ وی ادامه 
داد: صحبت های وزير در برنامه ای تلويزيونی باعث نگرانی بيشتر 
مردم اصفهان می شود و چرا دلايلی را كه مدعی هستيد طرح انتقال 

آب كارشناسی نيست بيان نمی كنيد؟
اين نماينده مجلس معتقد است، پروژه بهشت آباد پروژه ای علمی 
بود و بر اساس مطالعات انجام شده پيش می رفت تا زمانی كه اين 
پروژه را به عمد يا غيرعمد سياسی كردند و همه دچار سردرگمی 
و نگرانی شدند. وی تصريح كرد: موضوع انتقال آب را غيرعلمی و 
غيركارشناسی نكنيد. حاجی دليگانی در ادامه به پاسخ وزير كه در 
جواب اين س��والات گفته بود، برای ما اصل نظر كارشناسان است 
اش��اره و اعلام كرد: مگر 1۳سال كار كارشناس��ی كه مجوز تونل 
بهشت آباد بر مبنای آن صادر شد در چه وزارتخانه ای انجام شده 
كه غيرعلمی اس��ت و به چه علت می خواهيد هزينه 2۵ ميليارد 
تومانی كار مطالعاتی را كه در جلس��ه ش��ورای عالی آب تصويب 
شده است را ناديده بگيريد؟ وی به جلس��ه ای اشاره كرد كه وزير 
نيرو به همراه برخی نمايندگان استان های همجوار طرح تونل را 
در آن به لوله تبديل كرد و  سال ها زحمت كارشناسان را كنار زد 
 و ادامه داد: موضوع انتقال آب، ملی اس��ت و متعلق به همه مردم 
استان های مركزی است اما موضوع سياسی شد و از مسير اجرای 

درست فاصله گرفت.

  تونل گلاب بحثی انحرافی بود برای كلاه گذاشتن بر 
سر اصفهان!

عضو كميسيون برنامه و بودجه مجلس در پاسخ به سوالی مبنی بر 
نتيجه نهايی اين جلسه چه بود، اعلام كرد: بعد از بحث های متعدد، 
مقرر شد تا يک هفته ديگر به وزير نيرو برای بررسی بيشتر فرصت 
داده شود. در اين مدت وزير از هرگونه مصاحبه كه با طرح مسايل 
 مختلف باعث نگرانی مردم ش��ود، خودداری كند تا در جلسه ای

كه مقرر ش��د هفته آينده با حضور وزي��ر و معاونانش، امام جمعه 
اصفهان و اس��تاندار و نمايندگان در مجلس برگزار شود، تصميم  

نهايی گرفته شود.
حاجی دليگانی در پاسخ به س��والی، موضوع تونل گلاب را بحثی 
انحرافی دانست كه برای  انجام يک معامله و در اصل كلاه گذاشتن 
بر سر اصفهان مطرح شد و افزود: تونل گلاب طرحی است با مصوبه 
قانونی در خود اصفهان و تاييد ش��ده و برای آن هيچ منتی بر سر 

اصفهان نيست.

وی در پايان با اعلام اينكه موضوع طرح سوال و اعلام استيضاح تا 
رسيدن به نتيجه قانونی مطرح اس��ت، اظهار اميدواری كرد كه با 
آغاز مجدد و با سرعت پروژه بهشت آباد، هفته آينده تصميم گيری 

نهايی انجام شود.

  شکايت از بهشت آباد به كميسيون اصل ۹0 می رود
نماينده مردم مباركه در مجلس ش��ورای اس��لامی  ني��ز با بيان 
اينك��ه وزير نيرو باي��د منافع مل��ی را در نظر بگي��رد و در صورت 
ادامه به مخالفت خود بايد در كميس��يون امنيت ملی و  اصل ۹۰ 
پاسخگوی اظهارات خود باش��د، تاكيد كرد: تونل بهشت آباد خط 
قرمز نمايندگان اصفهان اس��ت و ما نمی توانيم با اعمال نظرهای 

جانبدارانه كار كارشناسی را زير سوال ببريم.
علی ايرانپور ب��ا بيان اينكه اخيرا وزير ني��رو صحبت هايی را بدون 
كارشناس��ی در خصوص تونل بهش��ت آباد و ب��دون توجه به نظر 
كارشناس��ی مطرح كردند كه به نظر می رس��د دليل مخالفت در 
مورد احداث تونل بهش��ت آباد فشار سياس��ی بر وزارت نيرو بوده 
است، تاكيد كرد: نمايندگان اصفهان برای چندمين بار در نشستی 
با حضور وزير نيرو شركت كردند كه يكی از موضوعات اين جلسه، 

موضوع حوضه  آبريز زاينده رود و دفاع از بهشت آباد بود. 
وی معتقد است  به وزيری كه به اين راحتی كار كارشناسی 12 ساله 
را زير سوال می برد، نمی توان اعتماد كرد. وی با بيان اينكه  ما رای 
اعتماد خود را از وزير نيرو پس می گيري��م، تاكيد كرد: در صورت 
به نتيجه نرسيدن در خصوص احداث تونل بهشت آباد، اين قضيه 
را از طريق كميسيون اصل ۹۰ پيگيری می كنيم و وزير نيرو بايد 
 دلايل قانع كننده خود را در مورد صحبت های غيركارشناسانه و 
اختلاف  برانگير مطرح كند. ايرانپور با بيان اينكه در نامه ای به وزير 
كش��ور خواس��تار پيگيری اقدامات منافی با موضوع ملی و منافع 
ملی و بررسی آن ش��دم، افزود:  استان اصفهان در زمينه صنعت و 
كشاورزی پيشتاز بوده و بسياری از منافع ملی در استان اصفهان 

است  و وزير نيرو بايد طرح بهشت آباد را يک پروژه ملی تلقی كند.

  وزير نيرو اعتراض مردم اصفهان را بشنود
نماينده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی نيز  با بيان اينكه 
وزير نيرو به دليل مصلحت اجتماعی گفته است كه اجازه احداث  
بهش��ت آباد را با تونل نمی دهيم و بايد با لوله گذاری احداث شود، 
گفت: وی با تونل گلاب هم مخالفت كرده است، در حالی كه تونل 
گلاب حاصل 12 سال كار كارشناسی شده است. وی با بيان اينكه 
مردم اصفهان نجابت به خرج می دهند و واكنش��ی از خود نشان 
نمی دهند، ادام��ه داد: اعتراض مردم اصفهان بايد به وزير كش��ور 
منتقل شود و از وی خواسته شود كه تن به كار كارشناسی بدهند.

نماينده مردم اصفهان در مجلس ش��ورای اس��لامی، اضافه كرد: 
تاكنون ما طرح سوال، استيضاح و حتی مشخص كردن خط القعر را 
مطرح كرده ايم و اميد داريم كه وزير كشور اعتراض مردم اصفهان 

را نسبت به احداث تونل گلاب بشنوند.

  هدف ع�ده ای، تغيي�ر وضعيت غيرمنطق�ی پروژه 
بهشت آباد است

نماينده مردم خمينی شهر در مجلس شورای اسلامی  نيز با اشاره 
به قانع نشدن نمايندگان استان از سخنان وزير، تاكيد كرد: در اين 
جلسه، توافق شد هفته آينده تصميم نهايی برای پروژه بهشت آباد 
و تامين حق مردم اصفهان در نشستی با حضور مسوولين استان و 

نماينده ولی فقيه و نمايندگان بررسی شود.
صرامی هم با اشاره به نظر نمايندگان اصفهان مبنی بر تصميمات 
اخير وزير نيرو به خصوص شركت كنندگان در استيضاح و جلسه 
اخير، تاكيد كرد: بدبينی زيادی در م��ورد تحت تاثير قرار گرفتن 
وزير نيرو بر اساس هجوم گرو هايی خاص وجود دارد كه هدفشان 

ايجاد تغيير وضعيت غيرمنطقی درپروژه  بهشت آباد است.
اين نماينده مجلس كه معتقد است نكته دوم اين بدبينی مربوط 
به نتيجه سال ها كار كارشناسی اس��ت كه به اينجا رسيده،  ادامه 
 داد: كدام طرح كارشناس��ی نش��ان می دهد كه انتقال آب با لوله 

به صرفه تر از تونل است؟
وی با بي��ان اينكه نمايندگان اصفه��ان در كنار اين دو س��وال به 
 دنبال كف و سقف زمان اجرا هم هستند كه قرار است با چه ميزان 
هزينه ای انجام شود، ادامه داد: وزير نيرو در جلسه روز دوشنبه عدد 

و رقمی داد كه ما قانع نشديم.
 صرامی اضافه كرد: قطع��ا وقتی در مورد پ��روژه ای ملی صحبت 
 می ش��ود كه اث��رات آن بر زندگی پن��ج ميليون نفر مهم اس��ت، 
بحث های احساسی منطقی نيس��ت و نبايد استانی و منطقه ای 
نگاه كرد، بلكه در تصميم گيری ها همواره شاخص های جمعيتی 

مصرفی و زيست محيطی و توريستی  در نظر گرفته می شود.
اين نماينده مجلس  آب شرب و كشاورزی را اصلی ترين مشكلاتی 
دانست كه اصفهان سال هاس��ت با آن رو به رو است و تاكيد كرد:  
متاسفانه تغيير نگاهی در اين مورد در تصميمات وزارت نيرو ديده 
نمی شود كه بايد اصلاح شود و نمايندگان استان به شدت به اين 

مواضع اعتراض دارند.
وی با اعلام اينكه ب��ه مردم اطمينان می دهيم ك��ه حقوق آنها را 
پيگيری كنيم، يادآور شد: در كنار اين پيگيری ها مردم و مسوولين 
اس��تان بايد در مورد احداث خط دوم انتقال آب به يزد  هوش��يار 
باشند؛ چون در شرايط فعلی س��هم آب اصفهان را كم كرده اند و 

احداث اين خط در شرايط موجود، منطقی نيست.
صرامی با اعلام اينكه قطعا با انجام هرگونه عمليات اجرايی تا قبل 
از گرفتن تصميم نهايی و منطقی كه تابع نظر كارشناسان است در 
خط لوله ي��زد مخالفيم، ادامه داد: مردم مطمئن باش��ند در مورد 
انتقال آب به فلات مركزی و يزد، اول بايد افكار نمايندگان در مورد 

احقاق حق مردم اصفهان تامين می شود. 
وی در پاسخ به سوالی در مورد از دست دادن فرصت ها با وجودسال 
ها كار كارشناسی در مورد اجرای يک طرح ملی گفت: جلسات يكی 
دوماهه برای عمل به نظر كار كارشناسان مشكلی ايجاد نمی كند.

نمايندگان اصفهانی از پاسخ های وزير نيرو در خصوص تونل گلاب و پروژه بهشت آباد قانع نشدند

فرصت یک هفته ای به وزیر نیرو
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خب������ر

اخبــار شهر

مديرعامل شركت آب و فاضلاب استان اصفهان :

بهره گيری از آب غيرشرب در  اجرای پروژه های عمرانی
مديرعامل ش��ركت آب و فاضلاب اس��تان اصفه��ان گفت: در 
فصل تابستان اجرای پروژه های آب و فاضلاب با استفاده از آب 
غيرشرب انجام گيرد. هاشم امينی در جمع مديران ادارات آب 
و فاضلاب استان اعلام كرد: با توجه به اينكه در فصل تابستان با 
افزايش دما نياز آبی مشتركين هم افزايش می يابد، بنابراين به 
منظور تامين آب ش��رب، اجرای پروژه های عمرانی و ساخت و 
ساز با استفاده از آب چاه های غيرشرب صورت گيرد. وی افزود: 
درنظرگرفته ش��ده كه آب مورد نياز پروژه ه��ا از طريق تانكرها 

تامين شود. 
امينی با بيان اينكه تامين آب ش��رب پايدار مشتركين در فصل 

تابستان يكی از اولويت های شركت است، خاطرنشان ساخت: 
حفر۷۰ حلقه چاه آب در سطح استان با سرعت در حال اجراست 
و پيش بينی می شود تعداد قابل توجهی از اين چاه ها حداكثر 
تا 1۵ خردادماه در مدار بهره برداری قرار گيرد. اين امر به لحاظ 
تامين پايدار آب شرب در فصل تابستان در دستور كار قرار گرفت. 
مديرعامل شركت آب و فاضلاب استان اصفهان به ترويج مصرف 
بهينه آب ميان اقشار مختلف جامعه تاكيد و تصريح كرد: ترويج 
مصرف بهينه آب با بهره گيری از روش های گوناگون تبليغاتی 
در دستور كار آبفای استان اصفهان قرار گرفته و در فصل تابستان 

اين مهم با جديت دنبال می شود.

مديرعامل سازمان ميادين و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان:

بازار روز كوثر منطقه 12 ظرف يک ماه آينده به بهره برداری می رسد
   مديرعامل سازمان ميادين و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری 
اصفهان اعلام كرد: بازار روز كوثر منطقه 12 واقع در شهرک قدس 
 خيابان ام��ام خمينی)ره( ظرف ي��ک ماه آينده به به��ره برداری 

می رسد.
سيدرضا حكيم فعال با اعلام اين خبر گفت: بازار روز شماره 1۳ در 
شهرک قدس خيابان امام خمينی)ره( واقع در منطقه 12 اصفهان 

به متراژ سه هزار و ۴1۰ متر در حال اجراست. 
وی افزود: عمليات اجرايی اين بازار روز در مرحله پايانی اس��ت و 

ظرف يک ماه آينده به بهره برداری می رسد. 
مديرعامل سازمان ميادين و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری 

اصفهان، تصريح كرد: بازار روز كوثر ش��ماره 12 واقع در منطقه ۷ 
و در نزديكی باغ فدک به متراژ يک ه��زار و ۸۸۰ مترمربع نيز در 

دست اجراست. 
حكيم فعال اظهار داشت: ساختمان بازار روز كوثر شماره 12 نيز در 

مرحله نازک كاری قرار دارد. 
وی تاكيد ك��رد: در اين بازارها، ش��هرداری مايحت��اج عمومی و 
سبدكالاهای مورد نياز خانواده ها از جمله ميوه، سبزی، خشكبار 
و آجيل، مرغ، ماهی و گوش��ت را با حدود 1۰ تا ۳۰ درصد تفاوت 
قيمت، كمتر از ديگر فروشگاه های موجود در شهر اصفهان عرضه 

می كند.

زهره
يعقوبی

فرصت داده شده به وزير نيرو برای اعلام تصميمی قانونی كه بر اساس 12 سال كار كارشناسی گرفته شده است، 
در آخرين جلسه نمايند گان مجلس با منصورچيت چيان  تمديد شد تا تکليف بزرگ ترين پروژ ه ملی انتقال 
آب به فلات مركزی ايران به هفته آينده موكول شود. مردم اصفهان نگران از تداوم خشکسالی و صحبت های 
غيركارشناسی و اخبار ناراحت كننده، همچنان منتظرند تا با آغاز و اجرای پروژه بهشت آباد، بخشی از اين 

نگرانی ها را به فراموشی بسپارند.
بعد از اينکه خبرها در مورد پروژه بهشت آباد، مخصوصاً نحوه انتقال آب به فلات مركزی ايران دستخوش تغيير شد كه 12 

سال تلاش كارشناسان و صرف هزينه های ميلياردی را بدون علت ناديده گرفت، نمايندگان اصفهان اعلام كردند كه پروژه 
بهشت آباد خط قرمز اصفهان است و وزير بايد به نظر كارشناسان اعتماد كند كه به نفع همه استان های مركزی ايران رقم 

خورده و آغاز شده است. 
با اين اتفاقات، نمايندگان اصفهان طرح سوال و استيضاح از وزير نيرو را برای بازگشت مصوبه قانونی و تامين آبی كه اصفهان 
به شدت به آن نياز دارد، در دستور كار قرار دادند كه دو هفته ای است با برگزاری جلسات مختلف، نمايندگان با درخواست 

وزير، برای رفع مشکل فرصت داده اند.
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اختلاف قیمت کارخانه و بازار خودروها کاهش می یابد دو سالانه صنعت برق اصفهان به ایستگاه هفتم رسید 
هفتمين نمایشگاه بين المللي دوس��الانه صنعت برق ایران سوم 
خردادم��اه در اصفهان آغاز به کار می کند و تا شش��م خرداد ماه 
در محل نمایشگاه های بين المللی اس��تان اصفهان واقع در پل 

شهرستان دایر خواهد بود.
تبيي��ن توانمندي هاي صنعت برق کش��ور در مقایس��ه با دیگر 
کشورهاي منطقه، شناخت زمينه هاي بالقوه همكاري و تعامل 
بين ای��ران و دیگر کش��ورها، افزای��ش راندمان تولي��د برق در 
نيروگاه ها، فراهم کردن زمينه صادرات برق به دیگر کش��ورها و 
معرفی تجهيزات نوین توليد ب��رق، برخی از اهداف برگزاری این 

نمایشگاه است. 

بيش از 125 شرکت در این نمایشگاه ثبت نام کرده اند و پيش بينی 
می ش��ود متخصصان زیادی از این نمایش��گاه بازدید کنند.  این 
نمایشگاه در مساحتي بالغ بر هش��ت هزار مترمربع فضاي بسته 
نمایش��گاهي و  هزارمتر مربع فض��اي باز برگزار خواهد ش��د و 
ش��رکت های فعال و بزرگ داخلی و خارجی صنایع، تجهيزات و 

خدمات به روز خود را به نمایش خواهند گذاشت. 
نمایشگاه با حضور نمایندگان استان های اصفهان، تهران، مرکزی، 
خراسان رضوی، فارس و یزد و نمایندگی های فروش کشورهای 
ژاپن، آلمان، ایتاليا، اسپانيا و هند و طی ساعات بازدید 16 الی 22 

دایر خواهد شد. 

دبير انجمن خودروسازان ایران گفت:  با افزایش توليد و عرضه 
خودرو، تفاوت بي��ن قيمت کارخانه و ب��ازار خودروها کاهش 

می یابد. 
  احمد نعمت بخش  اظهار کرد: در حدود یک ماهه ابتدایی سال 
به دليل متوقف شدن روند ش��ماره گذاری سواری های یورو 2 

قيمت خودروها در بازار آزاد افزایش یافت.
وی با بيان اینك��ه افزایش تفاوت بين قيم��ت کارخانه و بازار 
خودروها به دلالی و واس��طه گری در این حوزه دامن می زند، 
خاطرنشان کرد: البته خوش��بختانه با آغاز ش��ماره گذاری و 
افزایش عرضه، ش��اهد کاهش قيمت خودروه��ا در بازار آزاد 

هستيم.
دبير انجمن خودروس��ازان ایران ادامه داد: راهكار اصلی برای 
کنترل بازار آزاد خودرو، تعيين قيمت کارخانه در حاشيه بازار 
است. در آن صورت، تعهد می کنيم قيمت فعلی خودروها در 
بازار آزاد نيز کاهش یابد. وی افزود: با از بين رفتن تفاوت بين 
قيمت کارخانه و بازار آزاد، انگيزه دلالان و سودجویان برای ورود 
به این حوزه از بين رفته و شاهد تعدیل قيمت ها خواهيم بود. 

نعمت بخش تصریح کرد:  بخش��ی از این خریده��ا مربوط به 
انگيزه های س��وداگرانه اس��ت که البته خودروسازان نيز هيچ 

راهكاری برای شناسایی اینگونه خریداران ندارند.

روان شناسی واکنش های افراطی
امیرحسین واعظ: مطالعات روان شناسی متعدد نشان داده که اشتباه در 
قضاوت، عموما به دليل اعتماد به نفس مفرط افراد رخ می دهد. به عنوان 
نمونه، اگر از تعداد زیادی از مردم سوال کنيد که چند درصد آنان مهارت 
رانندگی بالاتر از متوسطی دارند، اکثر آنها می گویند که مهارت رانندگی 
ایشان عالی است. اعتماد به نفس به خودی خود چيز بدی نيست، اما اعتماد 
به نفس مفرط موضوع دیگری است که به هنگام پرداختن به مسایل مالی 
می تواند کاملا مخرب باشد.  سرمایه گذارانی که دارای اعتماد به نفس بيش 
از اندازه ای هستند، نه تنها تصميم های غير عقلانی برای خود می گيرند، 

بلكه تاثير زیادی بر کل بازار می گذارند. 
 بررس��ی ها نش��ان می دهد، مردم با این فكر که روش جدیدی را کش��ف 
کرده اند، بر وقایعی که شانس کمی برای وقوع دارند، پافشاری می کنند. 
بنابراین آخرین گزارش های به دست آمده در ذهن آنها به عنوان علامتی 
برای آینده تلقی می شود. سپس آنها با این اعتقاد که چيزهایی را می بينند 
که دیگران نمی بينند، تصميم های س��ریعی را به پشتوانه استدلال های 
سطحی خود اتخاذ می کنند.  اعتماد به نفس زیاد در این موارد، بدین صورت 
پدیدار می شود که مردم فكر می کنند آنها بهتر از دیگران داده ها را درک و 
تفسير می کنند، اما اینگونه نيست و عوامل بيشتری دخيل هستند. واکنش 
های افراطی، به مراتب بدتر از اعتماد به نفس مفرط اس��ت. روانشناسان 
دریافته اند که افراد تمایل دارند در برابر اخبار بد واکنش های افراطی و در 
مقابل اخبار خوب، واکنش های تدریجی و کند نشان دهند. روانشناسان 
این حالت را گرایش به واکنش های افراطی می نامند، بنابراین اگر گزارش 
درآمد در کوتاه مدت خوب نباشد، واکنش اغلب سرمایه گذاران یک واکنش 
افراطی سریع و بيمارگونه است که به طور اجتناب ناپذیری بر قيمت سهام 

تاثير می گذارد. 

باشگاه میلیاردرها

پرداخت  تسهیلات جدید 
بانک جهانی به ایران

افزایش قیمت بلیت قطار 
پیش  ازتابستان

لایحه حمایت از تولید ملی 
ارایه شد

معاون وزیر ام��ور اقتصادی و دارایی از آغاز 
رایزنی ها برای دریافت تس��هيلات جدید 
از بان��ک جهانی پ��س از چهار،پنج س��ال 
اخير خبر داد و گفت: تاکن��ون دو گروه از 
بانک جهانی برای انج��ام رایزنی در حوزه 
فنی و مش��اوره ای به ایران س��فر کرده اند 
 و برنامه کاری نيز در این زمينه تدوین شده 

است.
بهروز عليشيری با بيان آنكه بانک جهانی در 
چهار، پنج سال گذشته به ایران تسهيلات 
جدیدی ارایه نكرده است، افزود: با وجودی 
که ایران در چند س��ال گذشته نتوانسته از 
بانک جهانی تس��هيلات جدیدی دریافت 
کند و تاکنون دلایل آن از سوی مسوولين 
این بان��ک اعلام نش��ده، اما غيرمس��تقيم 
احساس می شود که این امر به دليل وجود 

تحریم ها بوده است.

پيش از آغاز س��فرهای تابس��تانی، ن��رخ بليت 
قطار افزایش 25 درصدی پيدا می کند. س��يد 
حس��ن موس��وی نژاد، مدیرعامل رج��ا گفت: 
اولویت ما برای تامين واگن های موردنياز جهت 
 ارتقای خدمات رس��انی و کاه��ش عمر ناوگان 

است.  
موسوی نژاد با بيان اینكه قرارداد ساخت 100 
دستگاه واگن مس��افری و باری با سرعت 160 
کيلومتر بر ساعت با شرکت واگن سازی پارس 
منعقد شد، گفت: قرار است در یک و نيم سال 
آینده این واگن ها س��اخته و به واگن ریلی رجا 

افزوده شود.
وی در ادامه تصریح کرد: اميدواریم 25 دستگاه 
امس��ال تحویل بگيریم که ارزش قرارداد 200 
ميليارد تومان اس��ت. مدیرعامل رجا در ادامه 
اظهار داش��ت: قيمت های بليت مسافری رشد 
چندانی نداشته و بين20 تا 25 درصد افزایش 

قيمت خواهيم داشت.

وزیر صنعت، معدن و تج��ارت گفت: لایحه 
حمایت از توليد ملی ب��ه صورت همزمان به 
دولت، مجلس و مرکز پژوهش های مجلس 
شورای اس��لامی برای بررس��ی دقيق ارایه 

شده است.
محمدرضا نعمت زاده در نشس��ت مشترک 
با ریي��س مرک��ز پژوه��ش ه��ای مجلس 
شورای اس��لامی در محل این مرکز، افزود: 
اميدوارم دولت و مجلس با اس��تفاده از نظر 
کارشناس��ی یكدیگر این طرح را جلو ببرند. 
وی اف��زود: عملياتی کردن سياس��ت های 
بيس��ت وچهارگانه اقتص��اد مقاومتی نيز به 
 مرک��ز پژوهش ه��ای مجلس ارایه ش��ده تا 
بررسی های پژوهشی روی آن صورت گيرد.

نعمت زاده خاطر نش��ان ک��رد: تلاش داریم 
لوایح را با کمک مجلس و مرکز پژوهش ها، 

با کار کارشناسی تثبيت کنيم.

 کارت طلایی بدون مجوز 
بیمه مرکزی غیرقانونی است 

تورم ایران 22 درصد 
می شود؟ 

خدمات کارت طلایی ش��رکت امداد خودرو از 
مصادیق بارز پوش��ش های بيمه بدنه و شخص 
ثالث اتومبيل بوده و ارایه آن بدون اخذ مجوز از 

بيمه مرکزی، غيرقانونی و ممنوع است.
به گزارش اقتصاد آنلاین و ب��ه نقل از اداره کل 
روابط عمومی بيمه مرکزی جمهوری اسلامی 
ایران، ش��ورای عالی بيمه در پاسخ به استعلام 
بيمه مرکزی مبنی بر اینكه آیا فعاليت شرکت 
امداد خودرو ایران در زمينه خسارت تصادفات، 
سوانح و حوادث و سرقت خودرو به مشترکين 
دارای کارت طلایی، فعاليت بيمه گری محسوب 
می ش��ود، اعلام کرد: خدمات این شرکت که 
با دریافت وج��ه در قال��ب کارت طلایی انجام 
می ش��ود، طبق قان��ون، عمليات بيم��ه ای به 
حس��اب می آید و این خدمات از مصادیق بارز 
پوشش های بيمه بدنه و شخص ثالث اتومبيل 
بوده و ارایه آن بدون اخذ مجوز از بيمه مرکزی، 

غيرقانونی و ممنوع است.

بيزینس مانيتور در جدیدترین گزارش خود 
رشد اقتصادی 2/8 و تورم 22 درصدی را برای 
اقتصاد ایران در سال 2014 پيش بينی و اعلام 
 کرد که با وجود تحریم ها تراز حس��اب های

جاری ایران در سال گذشته مثبت بود.
 این موسسه همچنين نوش��ت: بهبود روابط 
ایران با غرب به نفع اقتصاد این کشور است، 
 اما عدم اطمينان در م��ورد نتيجه مذاکرات 
 هس��ته ای، باعث ش��ده اس��ت تا همچنان 
ریسک های موجود در اقتصاد ایران بالا باشد.

ای��ن موسس��ه تحقيقاتی پيش بين��ی کرد، 
اقتصاد ایران در س��ال 2014 با رشد و رونق 
مواجه ش��ود و افزود: بهبود رواب��ط با غرب و 
 مدیریت بهتر ش��اخص ه��ای کلان اقتصاد 
چش��م انداز بهتری را برای رش��د صادرات و 
افزایش اعتماد تجاری و اعتماد مصرف کننده 

در این کشور پدید آورده است.

ش��خصی که از ابتدای ازدواج تاکنون بدهكار بوده و س��ال خمسی 
نداشته، تكليف او در محاسبه و پرداخت خمس چيست؟

حضرت آیت الله خامنه ای: اگر از گذشته تا به حال درآمدی 
بیشتر از مخارج زندگی نداشته، نسبت به گذشته چیزی بر 

عهده او نیست.

بانک مرکزی از برگزاری اج��لاس هيات مدیره اتحادیه پایاپای 
آس��يا در ایران خبر داد. یكی از موضوع��ات این اجلاس، فراهم 
کردن ترتيبات س��وآپ پولي به منظور دسترس��ي موقت اعضا 
به واحدهاي پولي آسياس��ت. بانک مرکزی اعلام کرد: چهل و 
سومين اجلاس هيات مدیره اتحادیه پایاپاي آسيا )ACU( طی 
روزهای یكم و دوم خردادماه سال جاري برابر با 22تا23 ماه مي 
سال 2014 ميلادي، به ميزباني بانک مرکزي جمهوري اسلامي 
ایران و با حضور بانک هاي مرکزي بنگلادش، بوتان، هند، ایران، 

ميانمار، نپال، پاکستان، سریلانكا و دبيرکل اتحادیه پایاپاي آسيا 
در جزیره کيش برگزار خواهد شد. اجلاس اتحادیه پایاپاي آسيا 
به صورت دوره اي، هر س��ال در یكي از کشورهاي عضو برگزار 
مي شود. در این نشست، گزارش عملكرد اتحادیه پایاپاي آسيا 
در سال مورد نظر توس��ط دبيرکل اتحادیه به استحضار اعضاي 
هيات مدیره اتحادیه مي رس��د. همچنين، گزارشات اقتصادي 
کشورهاي عضو توس��ط روس��اي کل بانک هاي مرکزي عضو 

ارایه مي شود. 

بانک مرکزی خبرداد؛

مذاکره ایران و ۸ کشور  برای ایجاد سوآپ پولی
سيدکاظم دلخوش در مورد توزیع مرحله دوم سبد کالا، گفت: 
تاکنون یک مرحله از سبد کالا توزیع شده و البته بحث هایی نيز 
در ارتباط با آن مطرح شد. با این وجود، فقط دو گروه افراد تحت 
پوشش کميته امداد و سازمان بهزیستی مشمول دریافت سبد 

کالا قرار می گيرند.
مش��اور معاونت برنامه ریزی و نظارت راهبردی ریيس جمهور 
با اشاره به شناسایی افرادی که مش��مول دریافت سبد کالا در 
مرحله دوم می شوند، افزود: دولت نهادهای حمایتی دارد که به 

راحتی می تواند این افراد را شناسایی کند. 
 به گفته وی، بر اس��اس مواد 7، 8 و 11 قانون هدفمندس��ازی 
یارانه ها، سهم دولت از هدفمندی20 درصد، سهم بخش توليد 
 30 درصد و س��هم خانوارها 30 درصد اس��ت، بنابراین دولت 

می تواند از سهم خود به این افراد اختصاص دهد. 
وی ادامه داد: البته تامين اعتبارات در این زمينه از محل ماده 11 
قانون هدفمندسازی یارانه ها و از محل هایی که به دولت اجازه 

داده شده است، صورت می گيرد.

مشاور معاون رییس جمهور اعلام کرد؛ 

توزیع مرحله دوم سبدکالا با تصمیم رییس جمهور

احکام اقتصادی

خبــر

مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران:

مصرف جهانی مس کاهش یافته است
مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران گفت: قيمت و مصرف مس 
در بازار جهانی کاهش یافته و این صنع��ت با کاهش مصرف جهانی 
مواجه است. احمد مرادعليزاده افزود: پارس��ال هر تن مس بيش از 
هفت ه��زار دلار در بازارها فروش رفت، اما امس��ال به دليل کاهش 
مصرف جهانی، ب��ا افت 0/1درصدی قيمت آن مواجه هس��تيم. وی 
گفت: این درحالی اس��ت که هزینه های سالانه توليد 200 هزار تن 
مس برعكس سایر شرکت ها افزایش یافته و به دليل کاهش ارزش 
جهانی خلأ افزایش نرخ توليد نيز پر نمی ش��ود. او افزود: از س��وی 
دیگر سال 2013 ميلادی با کندی صادرات مس از ایران نيز مواجه 
 هس��تيم. عليزاده ادامه داد: امس��ال مس با عيار 64 صدم برداشت 
می شود و گرچه ميزان توليد آن کاهش می یابد، اما می پذیریم که 

بيشتر زحمت در این حوزه کشيده شود تا کارخانه ها نخوابد.

 روند افزایشی بهای نفت ادامه یافت   
افت ارزش دلار از یک س��و و انقضای قرارداد تحویل ش��اخص نفت 
آمریكا در ماه ژوئن از سوی دیگر، سبب شد بهای این کالا در بازارهای 
جهانی افزایش یابد. در معام��لات روز های اخير بهای نفت آمریكا به 
بالاترین حد یک ماه گذشته رسيد که افت ارزش دلار و پایان یافتن 
اعتبار ق��رارداد تحویل ماه ژوئن ش��اخص دبليو ت��ی آی، مهم ترین 

عوامل آن بودند.
 ارزش دلار آمریكا در برابر ین ژاپن، به پایين ترین حد خود در س��ه 
ماه گذشته رسيده اس��ت. با توجه به قيمت گذاری نفت خام به دلار، 
کاهش ارزش ای��ن ارز به طور معمول بهای نفت را ب��الا می برد؛ زیرا 
 س��بب می ش��ود خرید این س��وخت برای دارن��دگان ارزهای دیگر 

ارزان تر تمام شود. 

سبـک زندگی

ظرفیت های اجتماعی بسیج 
در گسترش اقتصاد مقاومتی 

سیدمهدی سلطانی: بس��يجيان به عنوان عضو پایگاه های مقاومت 
در فضایی غيررسمی، با امكانات کم و فارغ از تمایزات تحصيلی و در جو 
محيطی سالم، پویا و صميمی با ظرفيت های اجتماعی عظيم و پایداری 

که در زیر می آید، به گسترش اقتصاد مقاومتی مبادرت می ورزند: 
1- تحقق مردمی سازی اقتصاد

2- اشاعه فرهنگ کار و تلاش و گس��ترش آن با رویكردهای اقتصادی 
در جامعه 

3- حلقه اتصال و متحد کننده مردم در عرصه های اقتصادی
4- شرکت داوطلبانه در فعاليت های عام المنفعه اجتماعی و اقتصادی 

5- گسترش مشارکت و همكاری در فعاليت های اقتصادی 
6- دوری از تجمل گرایی و اسراف در فعاليت های اقتصادی 
7- عدم وجود انگيزه های مادی و مالی در بين اعضای بسيج 

قبل از یكس��ان س��ازی ماليات گروه های کارمن��دی و کارگری، 8- دوری از وابستگی های حزبی و جناحی در فعاليت های اقتصادی 
بس��ياری از تش��كل های کارگری در نامه ای به ریي��س جمهور، 
یكسان سازی ماليات کارگران و کارمندان را خواستار شده بودند و 
در مكاتبه با مجلس شورای اسلامی نيز بر ضرورت اصلاح ضریب 
مالياتی و پایان بخشيدن به تبعيض ماليات کارگران و کارمندان 
تاکيد کرده بودند و بالاخره با صدور بخش��نامه اي از سوي ریيس 
کل سازمان امور مالياتي کش��ور، ميزان معافيت ماليات بر درآمد 
حقوق س��ال 93 به مبلغ120ميلي��ون ریال در س��ال و با ضوابط 

جدید ابلاغ شد.
  تا قبل از این، حقوق کارمندان دولت را در هر س��طحي که بودند 
 به طور یكسان و مقطوع و پس از کسر معافيت هاي مقرر در قانون

10 درصد ماليات مي پرداختند، اما ای��ن موضوع درباره کارگران 
کاملا متفاوت بود. به این صورت که آنان بر اساس جدول مفصلي 
 که داراي س��طوح درآمدي مختلف بود، ت��ا 53 درصد نيز ماليات 
مي پرداختند ک��ه این نظ��ام، اعتراض ه��اي فراوان��ي در ميان 
کارگران ایج��اد کرده ب��ود و ب��ا این اعتراض��ات بود ک��ه دولت  

یازدهم هن��گام تقدیم لایحه جدی��د اصلاح قان��ون ماليات هاي 
مستقيم که اخيرا به قانون تبدیل ش��د، این نظام را ملغي و نظام 

کاملا جدیدي را تصویب کرد.

   افزیش توانمندی کارگران
در همين حال، بسياری از کارشناس��ان و فعالان کارگری بر این 
باورند که با یكس��ان س��ازی نرخ ماليات کارمن��دان و کارگران، 
حساسيت ها نسبت به موضوع دستمزد کاهش می یابد و به ارتقای 
معيش��ت کارگران و افزایش قدرت خرید آنان کمک می شود. به 
گفته شهنام پور،کارشناس ارشد اقتصادی اصفهان،  تا قبل از این، 
ماليات حقوق کارمندان 10 درصد ثاب��ت بود، ولی ماليات حقوق 
کارگران؛ یعنی ش��اغلان بخش خصوصی ک��ه دارای بيمه تامين 
اجتماعی بودند، به صورت پلكانی بين 10 تا 25 درصد محاسبه و 

دریافت می شد.
وی اینگونه  توضيح می دهد  که منظور از ماليات پلكانی، آن است 
که نرخ ماليات با ماده 131سنجيده می شد که بر اساس افزایش 
حقوق، مبلغ ماليات نيز بالا می رفت، ول��ی اکنون جدول ضریب 
ماليات تغيير یافته است. شهنام پور می افزاید: مقرر شده است که 
همه حقوق بگيران و کارگرانی که   بيشتر از یک ميليون تومان تا 
سقف هفت ميليون تومان حقوق در ماه  دریافت می کنند،10درصد 
ماليات پرداخت کنند. به عنوان مثال، اگر فردی مشمول قانون کار 
ماهيانه هفت ميليون تومان حقوق دریافت کند، باید برای ش��ش 
ميليون تومان آن 10 درصد ماليات پرداخت کند و اینگونه ميانگين 
دریافت ماليات از مشمولان قانون کار در سال جاری کاهش یافته 
است. وی بيان می کند: این تغييرات بيشتر به نفع گروه کارگرانی 
است که حقوقشان بالای دو ميليون تومان است و برای  کارگران 
با حقوق پایين و همچني��ن کارمندان، تفاوتی نكرده اس��ت. این 
کارشناس ارشد اقتصادی به این نكته نيز اشاره می کند که با چنين 
مصوبه ای، قدرت خرید کارگران افزایش می یابد و شاید در ایجاد 

تورم نيز تا حدودی تاثير داشته باشد.   

از امسال کارگران به جای 10 تا25 درصد، فقط 10 درصد مالیات پرداخت می کنند

رییس کمیسیون اقتصادي، حقوقي و نحوه محاسبه مالیات کارگران از  پلکانی، به کف رسید
گردشگري شوراي اسلامي شهر:

هتل سازی در شورای شهر اصفهان 
به صورت ویژه پیگیری می شود

ریيس کميس��يون امور اقتصادي، حقوقي و گردش��گري 
شوراي اسلامي شهر اصفهان گفت: هتل سازی در اصفهان 
به صورت ویژه در شورای شهر مورد پيگيری قرار می گيرد.

س��يدکریم داوودی، در چهارمي��ن جلس��ه کميس��يون 
گردش��گری اتاق بازرگانی اصفهان افزود: با هدف توس��عه 
مراکز اقامتی در ش��هر اصفهان و توس��عه زیرساخت های 
گردشگری، شورای شهر س��رمایه گذارانی را که خواستار 
سرمایه گذاری در ساخت هتل و مراکز اقامتی گردشگری 
 هس��تند،  به ص��ورت وی��ژه درخواس��ت آنان را  بررس��ی 
می کند.  وی اظهار کرد: برای توسعه صنعت گردشگری در 
اصفهان، نيازمندیم که اهميت این صنعت برای  مسوولين 
شناخته ش��ود و فرهنگ س��ازی در بين مردم برای توجه 
به این صنعت صورت گيرد. وی از آمادگی ش��ورای ش��هر 
برای بررسی راهكارهای توس��عه گردشگری اصفهان خبر 
داد و گف��ت: تاکنون جلس��ات متعددی با س��ازمان های 
خدماتی ش��هرداری برگزار ش��ده و راه های ارایه خدمات 
بهتر به گردشگران خارجی مورد بررسی قرار گرفته است.  
وی از نبود امكانات زیرس��اخت های گردشگری متناسب 
با جذابيت ه��ای اصفهان انتق��اد کرد و گفت: متاس��فانه 
 در اصفه��ان یک رس��توران که من��وی غ��ذای خارجی با 
مليت های مختلف داشته باش��د نداریم و این نقطه ضعفی 
 ب��رای یک ش��هر توریس��تی اس��ت. وی از س��ودده بودن 
هتل س��ازی در اصفهان خبر داد و گفت: با برنامه هایی  که 
شورای شهر و اتاق بازرگانی برای جذب گردشگران خارجی 
دارد، م��ی توان به س��رمایه گذاران در بخش هتل س��ازی 

اميدوار بود .

خبر اول

در چند سال گذشته مالیات حقوق کارمندان ثابت و با نرخ 10 درصد محاسبه می شد، ولی برای کارگران پلکانی 
و بین 10 تا 25 درصد اعمال می شد که این موضوع نارضایتی بسیاری را نسبت به روش اجرای  مالیات بر درآمد 
کارگران و کارمندان به همراه داشت. تا اینکه سرانجام پس از مدت ها بررسی  یکسان سازی مالیات حقوق 
شاغلان در بودجه سال 93 پیش بینی شد و مجلس شورای اسلامی نیز  جهت رفع این تبعیض، نرخ مالیات 

حقوق کارمندان و کارگران را برای اولین بار در سال 93 یکسان کرد.
نفیسه

زمانی نژاد

سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان در ارتباط با
  انجام خدمات خاکبرداری و گودبرداری و حمل خاک و نخاله
  از ساعت 15 بعداز ظهر الی 6 صبح جهت شهروندان محترم

یه اعلام آمادگی می نماید.
لاع

اط

 لذا متقاضیان می توانند با شماره تلفن های
 09135750015 و 09138976922 تم�اس حاص�ل 
نم�وده و یا در س�اعات اداری ب�ه آدرس خیابان س�روش، 

خیابان مصلی، کوچه شاهزاده ابراهیم مراجعه نمایند. 

 نوبت چهارم
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 سیاسیون و رسانه ها چوب 
لای چرخ نگذارند

“دیوارکشی” میان نسل های 
انقلاب توطئه دشمنان است

سردار سرلشکر سیدحسن 
فیروزآبادی رییس س��تاد 
کل نیروه��ای مس��لح در 
مراسم اعطای دانش نامه به 
دان��ش آموختگان دکتری 
دانشگاه عالی دفاع ملی با 
حضور مقامات و فرماندهان 
عالیرتبه نظامی کشور، در 

ارتباط با جریان های 
سیاس��ی کش��ور، 

گفت:  ...

حبیب��ی  نب��ی  محم��د 
دبی��رکل ح��زب موتلف��ه 
اس��امی در جمع جوانان 
حزب موتلفه اس��امی بر 
سر مزار مرحوم حبیب الله 
عسگر اولادی، یادو خاطره 
مرح��وم عس��گراولادی 
را گرامی داش��ت و گف��ت: 

تمام نسل های موتلفه 
اسامی با حضور در 

مزار مرحوم ...

احمد توکلی  در نشس��تی با خبرنگاران جزییات ت��ازه ای را از پرونده 
رانت خواری واردات خوراک دام توسط یک تاجر خاص و اختصاص ارز 

مبادله ای به این فرد اعام کرد.
وی گفت: خدا را ش��کر می کنم به رغم وجود تأسف بار فساد در عرصه 
سیاس��ت و اقتصاد هن��وز امکان پیگی��ری مطالبات وج��ود دارد که 
نتیجه بخش هم است.عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای 
اسامی با تأکید بر اینکه با دلایل مختلفی باید با رانت خواری در کشور 
مبارزه کنیم افزود: اثر اقتصادی رانت و تبعیض باعث کاهش کارهای 
اقتصادی و تضییع منابع ملی و افت آن می ش��ود در عین حال تولید 
پایین می آید و قیمت بالا می رود و گسترده شدن رکود تورمی، تشدید 
بیکاری و تورم که اکنون م��ردم از آن می نالند پیامد چنین چیزهایی 
است.وی ایجاد زمینه برای پیدا شدن شرایط تجارت تهاجمی که فرد 
بتواند در بازار قیم��ت را بالا و پایین کند )دامپین��گ( را یکی دیگر از 
پیامدهای انحصارطلبی و رانت خواری در کش��ور عنوان کرد و گفت: 
تبعیض و انحصار آثار سیاسی و اجتماعی ناگواری در پی دارد که یکی از 
آنها کاهش مسوولیت نظام است و اگر انحصارطلبی رشد کند مردم در 
میزان صداقت و توانایی حکومت تردید می کنند که خسارت سنگینی 

برای نظام ما که با خون شهیدان پا گرفته است.
نماینده مردم تهران به جزییات آغاز پیگیری برای پرونده رانت خواری 
واردات خوراک دام اشاره کرد و گفت: ماجرا از آنجا آغاز شد که در تاریخ 
92/7/18 گزارش موثقی به دستم رسید که برای یک شرکت  خاص 
امتیازاتی در نظر گرفته اند که برای بقیه ش��رکت های مشابه در نظر 
نمی گیرند.وی ادامه داد: با توجه به ش��رایط تحریم و نحوه اختصاص 
ارز در حال حاضر کش��تی ها ب��ار را از مقصد حمل ک��رده و در آبهای 
خلیج فارس حضور پیدا می کنند و تا زمانی که ارز تخصیص نیابد اجازه 
تحویل گرفتن به کشتی ها داده نمی شود. در این مدت باید روزانه هر 
وارد کننده 25 هزار دلار بابت خواب کشتی )دموراژ( بپردازد و معمولاً 
روند تخصیص ارز از 25 روز تا 4 ماه به طول می انجامد از طرف دیگر تا 
پول به دست مبدأ صادر کننده برسد 9 تا 13 درصد هزینه انتقال ارز 
می شود.توکلی از توافق یک تاجر خاص با وزارت صنعت برای واردات 
خوراک دام با شرایط مشخص پرده برداشت و گفت: در موردی استثنا 
یک تاجر خاص می توانست در عرض 2 روز ارز تخصیص داده شده به 
خود را توسط هالک بانک ترکیه دریافت کند که در این صورت هزینه 
انتقال ارزش به 2 درصد کاهش می یافت هزینه خواب کشتی پرداخت 
نمی کرد و در نهایت خواب سرمایه ای هم نداشت البته هیچ یک از این 

موارد بد نیست به شرط آنکه برای همه باشد.
وی تصریح کرد: در تاریخ 92/8/3 نامه محرمانه خدمت آقای روحانی 
نوشتم و خواس��تم جلوی چنین مواردی را بگیرد و به این وارد کننده 
نیز مانند بقیه ارز اختصاص داده شود حتی چند بار تلفنی و حضوری 
با دفترشان صحبت کردم و تاش کردم که این اتفاق بیفتد در نهایت 
گفتند ب��ه همه واردکنن��دگان ارز مبادل��ه ای از هال��ک بانک ترکیه 
اختصاص می دهیم حتی موضوع را در تاریخ 92/9/18 حضوری با آقای 
س��یف )رئیس بانک مرکزی( در میان گذاشتم و ایشان توضیح دادند 

کاری که انجام می شود مثبت است در همین اثنا بود که متوجه شدم 
رانت دومی هم به این فرد خاص داده شده است.

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس ش��ورای اسامی گفت: شک 
کردم که نامه اولیه من به دست آقای روحانی رسیده باشد و برای همین 
بافاصله نامه دیگری تایپ کرده و به واسطه دفترم توسط یکی از وزرا 
به آقای روحانی رساندم.وی در مورد جزئیات رانت دوم گفت: این تاجر 
به وزیر صنعت پیشنهاد کرده بود که »به من اجازه تخلیه بار کشتی را 
بدهید و قبل از تخصیص ارز به من کد رهگیری دهید تا کالا را ترخیص 
کرده و در بازار بفروشم در عین حال در فواصل معینی بین 4 تا 6 ماه 

می توانید ارز مبادله ای را به مرور به من بپردازید«.
توکلی با اشاره به اینکه چنین توافقنامه ای فواید مختلفی از جمله از بین 
بردن هزینه دموراژ )خواب کشتی( را در پی داشته و به دلیل ترخیص 
زودهنگام کالا جلوی تشنج بازار گرفته می شود افزود: در عین حال تاجر 
خاص خواب سرمایه ندارد و هزینه تمام شده وارداتش پایین می آید در 
عین حال قدرت برنامه ریزی داشته چرا که می داند در موعد مشخصی 
ارز مبادله ای دریافت خواهد کرد حتی این موضوع قدرت ریسک تاجر 
را به صفر می رساند که برای کشور مثبت اس��ت و در عین حال بانک 
مرکزی قدرت برنامه ریزی داشته و می داند تا 6 ماه بعد 250 میلیون 

یورو از ارزش را می دهد و پول معادل ریالی آن را می گیرد.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس ش��ورای اسامی به این نکته 
اشاره کرد که در تاریخ 92/9/24 کتباً به آقای سیف نامه نوشتم که در 
آن عنوان شده بود کار شما با اجرای مفاد سیاست های کلی اصل 144 
مطابقت ندارد و اعام کردم که همه جای این موضوع خوب است ولی 

چرا آن را تعمیم نمی دهید.  
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اس��امی با تأکید بر اینکه در 
تاریخ 92/10/3 موض��وع را مطرح کردم که اگر این مس��اله را اصاح 
نکنید موضوع را به رسیدگی رسمی می کشانم 40 روز بعد از نامه ای که 
به آقای روحانی دادم در تاریخ 92/9/12 پاسخ نامه من را داده و اعام 

کردند رانتی در کار نبوده است.
وی در مورد علت رس��انه ای کردن موضوع گفت: ب��ه عنوان نماینده 
مجلس دو ماه و نیم به طور خصوصی و محرمانه تاش های زیادی برای 
پیگیری موضوع کردم تا دولت را قانع کنم که کار اشتباه را اصاح کند 
و گفتند دستور تعمیم داده ایم حتی آقای جهانگیری به مساله واکنش 
نشان داد و در تاریخ 92/10/15 موضوع را قبول کرده و دستور تعمیم 
اختصاص ارز مبادله ای از هالک بانک به بقیه وارد کنندگان را صادر کرد 
ولی جالب اینجاست که در مفادی که برای دیگر واردکنندگان آمده 
بود گفته شده بود هر شرکت دیگری بخواهد این کار را بکند باید تعهد 
بسپارد که بار را بیاورد تخلیه کند ولی ارز را هر تاریخی از هر منبعی که 
خواستند به فرد اختصاص دهند که حالا این زمان چقدر طول بکشد 
مشخص نیست در صورتی که برای تاجر خاص بانک مرکزی موضوع را 
پشتیبانی کرده و تاریخی خاص را مشخص می کرد.توکلی تصریح کرد: 

در همین راستا در تاریخ 92/11/19 به بازرسی کل کشور شکایت کردم 
و قباً نیز به کمیسیون اقتصادی و اصل 90 نیز شکایت ارایه شده بود.

وی ب��ه این نکته اش��اره کرد ک��ه چون مس��ئله اصاً سیاس��ی نبود 
نمی خواستیم سیاسی شود و هدف ما بیشتر کمک به دولت برای حل 
مشکات مردم و کاهش آن بود چرا که می دانیم باری که به این دولت 
تحمیل شده باید به س��رمنزل مقصود برسد که حسن نیت خود را در 

دفاع از کابینه نیز مشخص کردیم.
توکلی به واکنش دیوان محاسبات مبنی بر بررسی این پرونده اشاره کرد 
و گفت: تاریخ 93/2/16 نامه رسمی دیوان محاسبات به من اباغ شد 
که موضوع رانت تاجر خاص را تأیید کرده و آن را فراتر از یک موضوع 
عنوان کرده بود.عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسامی 
به جزییات گزارش دیوان محاسبات اشاره کرد و افزود: گزارش دیوان 
محاسبات حاکی از آن است که در زمان اختصاص ارز مبادله ای به فرد 
خاص ده ها کشتی با بار مش��ابه در بندر در حال تخلیه بوده و دیوان 
عنوان می کند که این کار را دستور ویژه ای می داند که فرصتی را برای 

تاجر فراهم کرده است.
توکلی در مورد جزییات تفاهم نامه 650 میلی��ون یورویی و پیگیری 
ماجرای آن گفت: در تاری��خ 92/8/26 کمیته ذی ربط در مورد انعقاد 
قرارداد با این تاجر خاص تصمیم گیری می کند و در تاریخ 92/8/29 
بین بانک مرکزی، بانک پاسارگاد و یکی از شرکت های آن تاجر خاص 
قراردادی منعقد می ش��ود در صورتی که در همان موقع یک شرکت 
دولتی وابسته به وزارت جهاد کش��اورزی همین تقاضا را درخواست 
می کند و می گوید من در عرض 12 روز به اعتبار خودم کالا را از هند 
می آورم فقط به من کد رهگیری بدهید تا بتوانم جنس را ترخیص کنم 

و بعداً پولش را بگیرم که با این پیشنهاد مخالفت می شود.
وی گفت: س��هم این تاجر از بازار خوراک دام در سال 91، 20 درصد 
بوده که این رقم در س��ال 92، 40 درصد شده است که گزارش دیوان 
محاسبات نسبت به انحصار این موضوع هش��دار داده است و گزارش 
تأکید می کند که انعقاد تفاهمنامه با این فرد خاص به افزایش انحصار 
در سهم بازار منجر شده است و در راستای منافع آن شرکت بوده است.

نماینده م��ردم تهران در مجلس ش��ورای اس��امی در مورد وضعیت 
کنونی این پرونده گفت: پرونده اکنون برای رسیدگی و تغییر مسوولین 
ذی ربط به دادسرای دیوان محاسبات ارجاع شده است تا به این ادعا 

رسیدگی شود.

تاجر خاص خوراک دام قیمت ها را بالا و پایین می کند/ 
    

خطر دامپینگ جدی است
توکلی به این نکته اشاره کرد که متأسفانه طبق آمار موجود متوسط 
قیمت کنجاله و ذرت وارداتی در س��ال 92 که توسط این فرد خاص 
وارد ش��ده بالاتر از بقیه قیمت ها بوده اس��ت به طوری که متوس��ط 
قیمت کنجاله در هر تن 70 دلار، ذرت 34 دلار و جو 51 دلار از سایر 

وارد کنندگان بیشتر بوده است در عین حال با توجه به اختصاص ارز 
مبادله ای به این فرد و اختاف ارز مبادله ای و آزاد باید سوءاستفاده ای 
بزرگی در ارقام به وقوع پیوسته باشد و مرغ و گوشتی که مردم به خاطر 
گرانی نمی توانند بخرند دلیلش به خاطر وقوع این گونه مسایل است 
که قیمت تمام شده واردات به دلیل انحصاری بالاست و تولید کاهش 
می یابد.وی خطر دامپینگ را جدی عنوان کرد و گفت: در ایران عمده 
ذرت کاران در خوزستان فعالند به این امید که موقع برداشت محصول 

آن را کیلویی 840 تومان بفروشند.
 اما جالب است که درست در روزهای عرضه این محصول قیمت به 

730 تومان می رسد در عین حال در کمیسیون اقتصادی هم 
تجار رقیب دعوت شده بودند همین مطلب را تأیید می کردند 
که هنگام عرضه محصولات و تخلیه بار از کش��تی قیمت 
کالای موردنظرشان پایین می آید و هنگامی که بازار در 

دست تاجر خاص قرار می گیرد.

برای سفارش تاجر خاصی با وزیر نفت تماس 
    

نگرفتم/پرداخت روزان�ه 500 میلی�ون دلار برای 
دموراژ کشتی ها

توکلی در پاسخ به س��وال خبرنگاری مبنی بر اینکه 
گفته می شود ش��ما با وزیر نفت آقای 

زنگن��ه ب��رای واردات ی��ک 
ش��رکت خاص تماس 

گرفته ای��د گف��ت: 
من از زمان آقای 
بهمنی در دولت 
قب��ل ب��رای 

تأمین کالاهای اساسی دلواپسی داشتم و غالباً تاش کردم که کشتی 
روی آب نخواب��د. روزهایی بوده که روزی 500 میلی��ون دلار دموراژ 
می دادیم. بله با آق��ای زنگنه تماس گرفتم ولی نه ب��رای تاجر خاص 
بلکه برای اینکه نگذارند این رقم از کش��ور خارج ش��ود.وی در پاسخ 
به خبرنگار دیگری مبنی بر اینکه گفته می شود خودتان شخصاً برای 
ترخیص علوفه در گمرک ماهشهر حضور داشته اید و آیا این موضوع 
به نفع فرد خاصی ب��وده گفت: بله آنجا حضور داش��تم من از انبارها و 
کش��تی ها بازدید کردم و گزارش آن را به مجلس ارایه دادم.خبرنگار 
دیگری این موضوع را مطرح کرد که زمانی رانت 3 هزار میلیاردی هم 
وجود داشت اما شما آن را رسانه ای نکردید 
و چه شده که اکنون این موضوع را 
رسانه ای می کنید گفت: برای 
موضوع 3 هزار میلیاردی نیز 
وزیر را استیضاح کردم تمام 
مراحل را طی کردم و بعد از 
4 ماه توانستم تصمیم غلط 
غیرعلم��ی و غیراقتصادی 
را لغو کن��م که احتیاجی به 
کنفران��س مطبوعاتی نبود 
حالا هم اگر دول��ت می گوید 
من شفاف تر عمل می کنم 

توضیح بدهد.

توافق یک تاجر خاص با وزارت صنعت

توکلی جزییات تازه ای از پرونده رانت خواری واردات خوراک دام را تشریح کرد
مهر تأیید دیوان محاسبات بر موضوع رانت ۶50 میلیون یورویی

 چرا آمریکا نیازمند توافق
 هسته ای است؟

انتقاد باهنر از
» خط و نشان کشیدن دولتی ها «

برای ورود »اصول گرایان جوان« 
در انتخابات مجلس 
خیلی امیدوار هستیم

اگر غرب موجب شکست شود، 
 باید بالای ۲0درصد 

غنی سازی کنیم
6

8

6
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آیا فراکسیون جدید تشکیل می شود؟

فراکسیون اعتدال از ابتدا تا انتها
7

6

ایران می تواند روزانه بیش از 10موشک 
8دور برد به سوی اسرائیل شلیک کند

پیامک دردسرساز
گزارش اصفهان زیبا از لغو سخنرانی سید حسن خمینی

با آغاز هفته ج��اری دور اخیر مذاکرات هس��ته ای ایران و گروه 
موس��وم به 5+1 پایان یافت و در این دور هم همچون سایر ادوار 
گذشته، مذاکرات بدون کس��ب نتایج خاصی خاتمه یافت و دو 
 طرف مذاکره ، وین را با چمدان هایی مملو از سوالات و ابهام های

 مضاعف به سوی کش��ورهای خود ترک کردند. بر خاف پیش 
بینی های مطرح ش��ده  این مذاکرات اگرچه  در طول چند روز 
فشرده کاری و در نهایت جدیت و عزم دو طرف برای حل مسایل 
 فی مابین صورت گرفت و در طول این مدت توجه اکثر رسانه های

 جهان را به خود معطوف کرد اما نتوانس��ت دو طرف را به توافق 
 جامعی برساند و بر اساس آنچه سخنگوهای تیم های هسته ای

 ایران و گ��روه 5+1 می گوین��د نه تنها اختافات گذش��ته حل 
نش��ده ، که اختافات و ابهام های فراوانی نیز ب��ه این دور اضافه 
شده و س��رانجام بی نتیجه مذاکرات وین را باعث شده اند ؛آنچه 
در میان این اختافات بیشتر خود نمایی می کند زیاده خواهی 
دوباره آمریکایی ها و تاش این کشور و هم کاسه هایش برای وارد 
کردن برنامه های دفاعی ایران در موارد مورد مذاکره در وین است 
؛ موضوعی که به گفته عراقچی ،عضو ارشد تیم هسته ای ایران ، 
یکی از عمده ترین علل بی نتیجه ماندن این مذاکرات  بوده است 
و تیم ایرانی را که هرگز حاضر به مذاکره با غرب برسر توان دفاعی 

خود نبوده وادار به ترک این مذاکرات ...

روزنامه اسرائیلی اعتراف می کند: 



حبیبی:

»دیوارکشی« میان نسل های انقلاب توطئه دشمنان است

محمد نبی حبیبللی دبیرکل حزب موتلفه اسللامی در جمع 
 جوانان حزب موتلفه اسللامی بر سللر مزار مرحوم حبیب الله

 عسللگر اولادی، یللاد و خاطللره مرحللوم عسللگراولادی را 

گرامی داشت و گفت: تمام نسل های موتلفه اسامی با حضور 
در مزار مرحوم عسگر اولادی اعام می کنند راه مستقیمی را 
که آن مرحوم پیش پای ما در موتلفه اسامی روشن کرده را تا 
آخر خواهیم رفت.وی تصریح کرد: متاسفانه عده ای در کشور 
به دنبال ایجاد اختاف میان نسل های مختلف انقاب هستند 
که این یک توطئه است. نسل های اول تا چهارم انقاب اسامی 
از هم جدا نیستند اما هر نسلی بر حسب وظیفه خود باید عمل 
کند.دبیرکل حزب موتلفه افزود: دیوار کشللی میان نسل های 

انقاب بسللیار خطرناک اسللت و جوانان باید مراقب اینگونه 
توطئه ها باشللند.وی افزود: در زمان زعامت امام خمینی)ره( 
بسللیاری به نام خط امللام دم از ولایت فقیه می زدنللد، اما در 
زمان رهبری حضرت آیت الله العظمللی خامنه ای دیدیم چه 
مواضعی حتی بر ضد ولایت فقیه ابللراز کردند.دبیرکل حزب 
موتلفه با تاکید بللر حفظ کیان حزب موتلفه اسللامی، گفت: 
آنچه همه نسل های حزب موتلفه اسامی و به خصوص جوانان 
آن وظیفه دارند دنبال کنند، حفظ کیان حزب موتلفه اسامی 

است و بزرگداشت واقعی مقام مرحوم عسگر اولادی حفظ این 
راه اسللت.حبیبی ادامه داد: حفظ کیان حزب موتلفه اسامی 
بعد از تدین، حفظ انقاب و ولایت فقیه مهم ترین موضوع برای 
ما اسللت.وی تاکید کرد: ایجاد اتحاد و هماهنگی و جلوگیری 
 از تفرقه میان نسللل های حللزب موتلفه اسللامی راه مرحوم

 عسگر اولادی است و ما اعام می کنیم این خط را با تمام وجود 
حفظ کنیم.دبیرکل حزب موتلفه اظهار داشللت: خوشبختانه 
حزب موتلفه اسامی به سیستم متکی اسللت نه به شخص و 
طراح اصلی این موضوع نیز مرحوم عسللگر اولادی بود و حتی 
کنار رفتن ایشللان از دبیر کلی به همین دلیل بود.حبیبی در 
پایان گفت: کار کردن در موتلفه اسللامی نه تنها خوب بلکه 

مقدس است و دلایل فراوانی برای این تقدس وجود دارد.
6

چهارشنبه   31اردیبهشت 1393 

شماره 2094 | 12  صفحه  

سیاست

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

لغو برگزاری مراسم سخنرانی  حجت الاسللام سیدحسللن    گروه سیاسی   
خمینی، حاشللیه هایی پرتر از متن به جا گذاشللت. هر چند تا 
کنون دلیل مشخصی برای این مساله عنوان نشده است ولیکن 
رسللانه های وابسللته به چپ و راسللت هر یک به این مسللاله 
پرداخته اند.براسللاس آنچلله مسللوولین همایللش گفته انللد، 
سیدحسن خمینی سه شنبه هفته گذشته وارد استان لرستان 
می شود تا به دعوت دانشگاه آیت الله بروجردی در همایشی با 
عنللوان تبیین شللخصیت علمللی امام خمینللی )ره( به همراه 
سخنرانان دیگر این همایش، یعنی قربانعلی دری نجف آبادی و 

سیدهاشم رسولی محاتی به سخنرانی بپردازد.
روزنامه شللرق دلیل عدم اجرای دقیق ایللن برنامه را، »تجمع 
گروه های خودسللر کلله روز گذشللته مقابل دانشللگاه صورت 
گرفت« را عاملی دانسللته که »شللورای تامین استان مجبور 
شود سخنرانی سیدحسن خمینی را به علت عدم تامین امنیت 

مراسم لغو کند«.
»به این ترتیب سیدحسن خمینی هم که در قم به سر می برد، 
پس از کسب اطاع از این موضوع، از رفتن به لرستان صرف نظر 

کرد«. 
در پی این اقدام، دانشگاه هم طی اطاعیه ای اعام می کند که 
»به سللبب افراط گری افراط گرایان و تهدیدهای تشنج آفرین 
آنها و اصرار برخی مسوولین و تاثیرگذاران این شهر بر برگزاری 
همایش، با حذف یکی از سللخنرانان از آنجا که این کار موجب 
شکسللتن حرمت میهمان همایش می شللد، کل همایش لغو 

می شود.« 
پس از این بود که سایت انتخاب که از حامیان جریان هاشمی 
و سید حسن خمینی می باشد ادعا کرد »در پی اقدام تاسف بار 
فرمانداری بروجرود در حذف برنامه سخنرانی حجت الاسام 
والمسلمین سید حسن خمینی ، رییس جمهور دستور برکناری 

فرماندار را خطاب به وزیر کشور صادر کرده است.
این سللایت خبری در روایتی متفاوت از روزنامه شرق نوشت: 
»پس از آنکه برخی جریان های افراطی بدون هیچ گونه تجمع 
و بیانیه و تنها با ارسال چند پیغام خصوصی به فرماندار بروجرد، 
مانع سخنرانی نوه امام )ره( در همایش تبیین جایگاه علمی امام 
خمینی)ره( در شهرستان بروجرد شدند ، رییس جمهور ضمن 
آنکه خواستار عزل فرماندار این شهر شده ، دستور پیگیری دقیق 
این ماجرای تاسفبار را صادر کرده است. همچنین شنیده شده 
که استاندار لرسللتان به دلیل برخی »قصور« و »تقصیرها«، به 

شدت توبیخ شده است«.

روایت اشرف بروجردی از لغو مراسم
    

اشرف بروجردی عضو مجمع زنان اصاح طلب درباره ماجرای 
لغو مراسم سخنرانی سید حسن خمینی گفته »در ابتدا رییس 
دانشللگاه بروجرد تصمیم می گیرد در ارتبللاط با نگرش فقهی 

حضرت امام )ره( همایشی را برگزار کند.
 برای این مساله از افراد زیادی دعوت می شود ولی نهایتاً آقای 
دری نجف آبادی امام جمعه شللهر اراک و حاج حسن آقا توافق 
می کنند و قرار بر این می شود که این دو بزرگوار سخنرانی کرده 

و دیدگاه های فقهی امام)ره( را تبیین کنند«.
»وقتللی برنامه هماهنگ می شللود و پس از نصللب بنر و اعام 
عمومی که چنین همایشللی برگزار خواهد شد، چند نفری در 
بروجرد   آغاز به سللنگ اندازی می کنند و ابتدا با بیانیه سللعی 
دارند که مانع از برگزاری همایش شوند و بعد این افراد با مراجعه 
به فرمانداری با فرماندار مذاکره کرده و فرماندار به آنها می گوید 
که وظیفه ما تامین امنیت اسللت اما آنها می گویند چون حاج 
حسن آقا می خواهند بیایند این برنامه ای است که در راستای 

موضوع فتنه و حمایت از فتنه و ... است«.
به گفته بروجردی، »نهایتاً فرماندار نیز به استانداری رفته و پس 
از مشورت با استاندار آقای اسللتاندار اعام می کند که شورای 
تامین تشکیل شود و شللورای تامین تصمیم می گیرد که این 
مراسللم را برگزار نکند و تحت این عنوان که اگر برگزار شللود 
مستلزم این است که درگیری به وجود آمده و اهانت به ایشان 
شود لذا به قم رفته و این موضوع را با حجت الاسام و المسلمین 
حسللن خمینی در میان می گذارند و با این صراحت می گویند 

که ما نمی توانیم امنیت شما را تامین کنیم. 
در نتیجلله حجت الاسللام و المسلللمین حسللن خمینی نیز 
می گویند که من بللدون دعوت نیامده ام و من به کسللی که از 
من دعوت کرده تعهد اخاقی دارم یعنی رییس دانشللگاه پس 
می آیم. اسللتاندار وقتی این موضوع را متوجه می شود رییس 
دانشگاه را خواسللته و به وی می گوید که من هیچ مسوولیتی 
نمی پذیرم تمام مسللوولیت برنامه بر عهده خود شللما است از 

جمله تامین امنیت. 
در واقع رییس دانشگاه هم متوجه می شود که اگر چنین اتفاقی 
بیفتد و اهانت به بیت امللام خمینی)ره( شللود از این موضوع 
اسللتنکاف کرده و نهایتاً اعام می کند که شللما که اسللتاندار 
هسللتید این موضوع را اعام می کنید من چه حرفی می توانم 
داشته باشم و علیرغم اینکه هزینه زیادی کرده ام حاضرم مساله 

را منتفی اعام کنم«.

اعتراض 40 نماینده به لغو سخنرانی
    

در مجلس شورای اسامی نیز لغو سخنرانی حجت الاسام سید 
حسن خمینی، واکنش هایی را در پی داشت. 

محمدرضا تابش نماینده اصاح طلب مردم اردکان، در اعتراض 
به لغو برنامه سخنرانی سید حسن خمینی در شهرستان بروجرد 
حدود 40 امضللا جمع آوری کرد و به وزیر کشللور در خصوص 

تهدید سیدحسن خمینی و لغو برنامه سخنرانی وی تذکر داد.
در این تذکر آمده »متاسللفانه با اعمال فشار گروه های افراطی 
و بعضاً خودسر مبنی بر عدم حضور حجت الاسام سید حسن 
خمینی در این مراسم فرماندار و شورای تامین بروجرد که خود 
باید تامین کننده امنیت این گونه محافل و مجالس باشللند از 
وظیفه اصلی خویش تخطی و آسان ترین راه یعنی لغو مراسم 
را بر می گزینند که اسللتاندار لرستان نیز نسبت به حل مشکل 

پیگیری لازم را انجام نمی دهد.
جای تاسللف دارد در دولتی که برگرفتن نگاه امنیتی از جامعه 
سرلوحه شللعار های آن اسللت در بروجرد، شللهری که زادگاه 
حضرت آیت الله سلطانی بروجردی اسللت، نواده این بزرگوار و 
حضرت امام)ره( نتواند به ایراد سخنرانی بپردازد. لطفاً در اسرع 
وقت به موضوع رسیدگی و با خاطیان و تعلل کنندگان برخورد 

قانونی صورت پذیرد«. 

پیامک دردسرساز
    

عاالدین بروجردی رییس کمیسللیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شورای اسامی روایت دیگری از این ماجرا دارد. 
او می گوید » دانشگاه آیت الله بروجردی از ماه ها قبل برنامه ریزی 
لازم را برای برگزاری همایشللی با موضوع تبیین اندیشه های 
علمی امام خمینی)ره(  با حضور برخی از شخصیت های برجسته 
کشللور  انجام داده بود. طبق برنامه  ریزی هللای صورت گرفته، 
یکی از سللخنرانان این همایش نوه حضللرت امام خمینی)ره( 
بوده است. حجت الاسام والمسلمین سید حسن خمینی  نوه 
دختری آیت الله سلطانی از مفاخر علمای بروجرد و نوه پسری 
امام خمینی)ره( اسللت؛ از این رو دعوت مسللوولین برگزاری 

همایش برای حضور و سخنرانی را پذیرفتند«.
به گفتلله نماینده مردم بروجرد در مجلس شللورای اسللامی 
»برخی از افراد اصاح طلب در بازگشت از دیدار حجت الاسام 
والمسلللمین سللید حسللن خمینی با انتشللار پیامک  فضای 
نا مناسللبی را ایجاد کردند که ایللن امر منجر به نشللان دادن 
عکس العمل توسط گروهی مخالف سللایق سیاسی آنها شد. 
این موضوع  باعث شد تا در شللورای تامین شهرستان و استان 
موضوع عدم برگزاری همایش مطرح شللود که البته مقرر شد 
تصمیم نهایی را حجت الاسام والمسلمین سید حسن خمینی 
بگیرند.استاندار و معاون سیاسی امنیتی و فرماندار شهر بروجرد 
حضور نوه امام خمینی)ره( رفته و این موضوع را با ایشان درمیان 
گذاشتند، البته حجت الاسام والمسلمین سید حسن خمینی 
اظهار نمودند که در چنین فضایی می شللود این همایش را به 

تاخیر انداخت و در زمان مناسب دیگری برگزار کرد«.
بروجردی این را نیز گفته که »اگر حجت الاسللام والمسلمین 
سید حسللن خمینی بر برگزاری این همایش در همان تاریخ 
تاکید داشتند قطعاً همایش برگزار می شد و به تاخیر انداختن 

این همایش با نظر ایشان صورت گرفت«.

فرماندار بروجرد: عزلم شایعه است
    

منوچهر فراقی فرماندار بروجرد که به نوشللته سللایت طرفدار 
آیت الله هاشمی، عزل شده اسللت، ماجرای عزلش را شایعه ای 
بیش نخواند و گفت: بعضی سللایت ها بروی خروجی خود خبر 
عزل بنده را درج کردند که این خبر کذب است و هیچ دستوری 
مبنی بر عزلم تاکنون صادر نشده است.در چند روز اخیر و بعد 
از لغو سفر سید حسن خمینی به بروجرد رسانه های داخلی و 
خارجی به دروغ هللای زیادی پرداختند و هللرروز به موضوعی 
پرداختند تا به اهداف خود برسللند. تا این لحظلله خبر، نامه و 
یا دسللتوری مبنی بر کنار رفتن من نرسیده و این شایعات کار 

رسانه هایی است که دنبال برهم زدن آرامش لرستان و بروجرد 
و ایجاد تشنج هستند.

پیگی�ری ماجرای لغو س�خنرانی از س�وی وزیر 
    

کشور
روح الله جمعلله ای رییس مرکز اطاع رسللانی و امور بین الملل 
وزارت کشللور  هم از پیگیری این ماجرا از سوی وزارت کشور 
خبر داده و گفته »به دستور وزیر کشور تعدادی از کارشناسان 
ذی ربط مأمور رسیدگی به این موضوع شللدند تا این هیأت با 
بررسی تمامی جوانب و زوایای آن از جمله استماع صحبت های 
شاهدان عینی و مسللوولین، نتیجه  بررسللی های خود را ارایه 
کند.«  وی خاطرنشان کرد: این هیأت از فردای اتفاق مذکور در 
بروجرد، تشکیل شد و به زودی جمع بندی بررسی های خود را 
به وزیر کشللور ارایه می دهد.براساس این گزارش، روز دوشنبه 
عبدالرضا رحمانی  فضلی در حاشیه گردهمایی مدیران ستادی و 
استانی سازمان ثبت احوال کشور درباره لغو جلسه ای در بروجرد 
و تشکیل نیروهای خودسر در این باره اظهار داشت: جلسه ای 
در وزارت کشور در این باره با حضور استاندار لرستان، فرماندار 
بروجرد، معاون سیاسی، معاون حقوقی و پارلمانی وزارت کشور 
برگزار شد و موضوع لغو سللخنرانی مورد بررسی قرار گرفت و 
همکاران استانی قبول کردند قصور شللده و برخورد منفعانه 
بوده است و نباید جلسه لغو می شد. در آن جلسه تصمیم گیری 
شللد مدیریت اسللتان خود با این قصور برخللورد جدی کند و 
فرماندار نیز اذعان داشته در شرایط خاص تصمیم گیری کرده و 
تصمیم پخته ای نبوده است و گفته دچار قصور و کوتاهی شده 
و بر این اساس استعفا داد که مورد پذیرش استاندار قرار گرفت.

سید حسن خمینی: مردم بروجرد ولایتمدارند
    

هر چند که برخی رسللانه ها واکنش های تندی را نسبت به لغو 
سخنرانی نوه امام خمینی داشتند اما حجت الاسام والمسلمین 
سید حسن خمینی پنج شنبه هفته گذشته در واکنش به وقایع 
بروجرد گفت: مردم بروجرد اهل ولایت و دوستدار امام هستند. 
او گفته »من خودم را بروجردی می دانم و به این خاطر دعوت 

همایش را پذیرفتم.
به مردم با فرهنگ و عالم و دانشللمند پرور بروجرد عاقه دارم. 
خودم را جزیی از آنان می دانم  و میان ما جدایی نمی افتد .مردم 
بروجرد اهل ولایت و دوستدار امام هستند و قصدشان این بود 
که به ترویج و تحکیم اندیشلله های امام راحللل کمک بکنند.

اندیشه های امام هم با چنین توجهات و مقاصدی و نیز نوشته 
شما زنده و درمیان ما خواهند بود.عموم مردم ایران قدرشناس 
و احترام گذار امام هستند«.سید حسن خمینی در پایان گفته 

است: سام مرا به همشهریانم برسانید.

اخبار تلگرافی

در کنگره حزب ایران زمین مطرح شد؛

انتقاد باهنر از» خط و نشان 
کشیدن دولتی ها «

محمدرضا باهنر نایب رییس مجلس شللورای اسللامی در کنگره 
حزب ایران زمین با بیان اینکه تلفیق جمهوریت و اسللامیت برای 
دشللمنان ما سللخت بود و امروز این جمهوریت و اسللامیت پس 
از گذشللت 35 سللال به یک الگو تبدیل شده اسللت، گفت: نسیم 
مردمسالاری دینی امروز در بسیاری از کشورهای اسامی وزیدن 
گرفته و مقوله بیداری اسامی که راه افتاد منافع خوبی را به همراه 
داشت که حداقل آن سللقوط چند سردمدار وابسللته به استکبار 
بوده اسللت.وی افزود: مقام معظم رهبری منشللور مشخصی را در 
رابطه با بیداری اسامی اعام فرمودند که در آن منشور فرصت ها 
و تهدیدهای بیداری اسللامی را ذکر کرده اند. امروز بسیاری از آن 
پیش بینی ها محقق شده است و ایشان معتقد بوده و هستند که این 

حرکت هرگز متوقف نخواهد شد. 
نایب رییس مجلس شورای اسامی در بخش دیگری از سخنانش 
به لزوم فعالیت دائمی احزاب در نظام مردمسالاری دینی تاکید کرد 

و ادامه داد: ما از نداشتن چند حزب قدرتمند رنج می بریم.
وی ادامه داد: در طول 16 و 17 سال گذشللته 3 انتخابات ریاست 
جمهوری داشتیم که نتایج آن قابل پیش بینی نبود. سال 76، 84 
و 92 که در هر سه انتخابات مجموعه ای از تاش ها از افراد حقیقی 
و حقوقللی وارد رقابت های انتخاباتی شللدند و در نهایت فردی نیز 
انتخاب شد و این نشان دهنده آن است که احزاب در برابر اشخاص 

حرفی برای گفتن نداشتند و این از منظر ما یک ایراد است. 
باهنر با بیان اینکه دنبال نقد کردن فعالیت های دولت گذشللته و 
دولت فعلی نیستم، اما برای نظامی که سابقه 35 سال استقامت را 
دارد، خوب نیست که احزابی قدرتمند و تاثیرگذار در متن جامعه 
نداشته باشللد، گفت: به عنوان مثال در همین کشور آمریکا مردم 
می دانند که اگر حزب جمهوری خواه روی کار بیاید چه می شللود 
و یا اینکه اگر حزب دموکللرات روی کار بیاید چه برنامه هایی دارد. 
بنابر این همه اتفاقات تعریف شده است و خارج از چارچوب نیست. 
نایب رییس مجلس شورای اسامی ادامه داد: در همین انتخابات 
اخیر که از حداد عللادل، روحانی و ولایتی حمایت می شللد، اگر از 
طرفداران آنها سوال می شللد که برنامه هایشان چیست، اطاعاتی 
نداشتند و حضرت عباسی اگر از خود ما هم می پرسیدند که اینها 
چه می خواهند بکنند، جوابی نداشللتیم و نمی دانستیم. این رسم 

اداره یک جمهوری قدرتمند اسامی نیست.
باهنر ادامه داد: نزدیک 30 سال در کشورمان دعوای اقتصاد دولتی 
و خصوصی بود و چپ و راسللت های قدیم نیز از همللان دوره اول 
مهندس موسوی به دنبال دعوای اقتصاد دولتی و خصوصی بودند 
و تا اینکه ما در سال 83 با اشاره حضرت آقا سیاست  های اصل 44 
را تدوین کردیم و حضرت آقا نیز آن را ابللاغ نمودند، اما ما از این 
دعوا ضررهای زیادی کردیم. وی با بیان اینکه تا هر زمان که نظام 
به این تصمیم نرسد که مملکت را با دو، سه، و چهار حزب قوی اداره 
کند، ما این ضررها را خواهیم داشللت، گفت: می شللود نظام سه یا 
چهار حزبی را طراحی کرد و حتی مجلس و دولت را براساس حزب 
تشللکیل داد.نایب رییس مجلس شورای اسللامی ادامه داد: این 
بحث های عامیانه پوپولیستی که می گویند من می خواهم وابسته 
نباشم و مسللتقل باشم، افتخار نیسللت. به هر حال مانند اصل 44 
قانون اساسی باید یک تحول اساسللی را در احزاب کشور به وجود 
آوریم و می توانیم چهار یا پنج حزب قوی را در راستای منافع نظام و 

چارچوب های سیاست های امام و رهبری شکل دهیم. 
باهنر در بخش دیگری از سخنانش به پیشرفت های نظامی در یک 
دهه اخیر اشللاره کرد و گفت: ما در طول 35 سال گذشته همواره 
تحریم ها را داشته ایم و اینها افتخارات بسیار بزرگی است که در بعد 
سیاسی، نظامی، علمی و فناوری پیشللرفت های خوبی داشتیم و 

شرایط امروز با 30 سال گذشته قابل مقایسه نیست.
وی در بخش دیگری از سخنانش با بیان اینکه برخی  از ما می پرسند 
شللما که از حزب دیگری بودید، چللرا از دولللت روحانی حمایت 
می کنید، گفت: من در جواب می گویم نبایللد بحث انتخابات را به 
بحث اداره کشور ربط داد. ما موظف هستیم که مشترکا مملکت را 
به پیشرفت برسانیم. نایب رییس مجلس شورای اسامی بر همین 
اساس خاطرنشللان کرد: امروز برخی ها خط و نشان می کشند که 
در مجلس دهم نشللان می دهیم که چه می شود. اما از نظر من این 
حرف ها خیانت است. خط و نشان کشللیدن دولت برای مجلس و 
یا اینکه مجلس نیز خط و نشللان علیه دولت بکشد و بگوید که این 
کار را می کنیم، درست نیست. به گفته وی، کشور امروز با گره های 
پیچیده ای روبروست و گره های کوری زده شده است که برخی از 
آنها اثر بی عقلی خودمان در داخل بوده و بعضی را نیز دشللمن زده 

است و باید این گره ها را با تدبیر و عقانیت باز کرد. 

پیامک دردسرساز
 گزارش اصفهان زیبا از لغو سخنرانی 

سید حسن خمینی

رهبر انقاب اسللامی پس از بازدید از نمایشگاه دستاوردهای نیروی 
هوافضای سپاه پاسداران انقاب اسامی، طی دست نوشته ای از تاش 
عناصر مؤمن و کارآمد این نیرو قدردانی و برای آنان توفیق روزافزون 

مسألت کردند.
رهبر انقاب اسللامی پس از بازدید از نمایشگاه دستاوردهای نیروی 
هوافضای سپاه پاسداران انقاب اسامی، طی دست نوشته ای از تاش 
عناصر مؤمن و کارآمد این نیرو قدردانی و برای آنان توفیق روزافزون 

مسألت کردند.
 متللن و تصویر دسللت خط فرمانللده کل قوا را به شللرح زیر منتشللر

می شود:

بسم الله الرّحمن الرّحیم
بار دیگر نشانه  های روشن بالندگی در سپاه پاسداران انقاب اسامی 
که از برکات توکل و اعتماد به نفس و جرأت اندیشیدن و اقدام است، 
در نمایشگاه هوا فضا مشاهده شد. خدای بزرگ را بر نعمت وجود این 
عناصر مؤمن و کارآمد و نتایج سللعی و عمل آنان سللپاس می گویم و 

توفیق روزافزون آنان را از خالق اندیشه و استعداد مسألت می کنم.
مهم آن اسللت که رشللته کار بزرگ و حسللاس خود را رهللا نکنید و 
پیشرفت در کیفیت و نیز در کمیت را با توکل و اخاص دنبال کنید. 

خدا یار و نگهدارتان باد.
سید علی خامنه ای                                                                                             21/2/93

دست  نوشته  رهبر انقلاب برای سپاه
سایت khamenei. ir منتشر کرد:
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

برای ورود »اصول گرایان جوان« در انتخابات مجلس 
خیلی امیدوار هستیم

اگر غرب موجب شکست شود، باید بالای ۲۰درصد 
غنی سازی کنیم

حجت الاسلام حس��ین ابراهیمی ، اظهار داش��ت: ما معتقدیم 
اصولگرایان میانه خوبی با نسل جوان داشتند و مشکلی ندارد که 
جوانان با هدایت بزرگان همه امور را به دست بگیرند و در همه 
صحنه های سیاسی اجتماعی و اقتصادی حضور پیدا کنند.وی 
با تأکید بر اینکه حضور جوانان در صحنه های مختلف جامعه از 
آرزوهای ماست و مقام معظم رهبری بارها در فرمایشات شان 
بر این موضوع تاکید داش��ته اند، اظهار داش��ت: ما یقین داریم 
که اصولگرایان در این انتخابات قطعاً منس��جم خواهند ش��د، 

زیرا متوجه بعضی از خطرات و نفوذ بعضی از جریانات سکولار 
هس��تند و حتی برخی س��عی دارند آثار طاغوت را دوباره احیا 
کنند. طبیعی اس��ت اصولگرایان با قدرت حض��ور پیدا کنند و  
بتوانند این نقشه ها را نقش بر آب کنند.عضو جامعه روحانیت 
مبارز در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا راهکار حفظ وحدت 
اصولگرای��ان در انتخابات پی��ش رو ورود جری��ان اصولگرایی 
جوان است؟ تصریح کرد: جوان ها هر جایی حضور پیدا کنند، 

پیش برنده خواهند بود. 

محسن رضایی در ارتباط با ملاک موفقیت ما در مساله هسته ای 
تصریح کرد: شاخص موفقیت در مساله هسته ای این است که 
کلیه تحریم ها تا پایان سال 93 برطرف شود و مساله هسته ای 
ایران از دستور کار شورای امنیت سازمان ملل خارج شود و از آن 

سو نیز ما فناوری هسته ای را حفظ کنیم.
وی در پاسخ به این سوال که آیا آمریکا این موضوع را می پذیرد 
یا نه، گفت: آمریکا در ش��رایط چند س��ال پیش نیست که این 

شرایط را نپذیرد. 

شکست آمریکا در سوریه، اوکراین و حوادث دیگر نشان می دهد 
که آمریکا قادر به ایجاد یک چالش دیگر نیس��ت و اگر این کار 
را انجام دهد، هزینه س��نگینی برای این کشور به دنبال خواهد 

داشت 
دبیر مجمع تش��خیص مصلحت نظام در پایان افزود: اگر طرف 
غربی باعث شکست مذاکرات شود، به نظر من ایران نباید خود 
را محدود به غنی س��ازی 20 درصد کند و تا آنجا که منافع ملی 

ایجاب می کند، غنی سازی را در درجات بالاتر ادامه دهد.

چهارشنبه 31اردیبهشت 1393 

شماره 2094 | 12  صفحه  

سیاست

نامحرمانه

هاشمی رفسنجانی:

ماجرای مک فارلین یکی از 
»نکات قوت« مسوولین نظام بود

خبرگزاری تسنیم:رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام ماجرای مک 
فارلین را یکی از نکات قوت و برجسته عملکرد مسوولین نظام دانست.

هاشمی با بیان چند برنامه دیپلماسی در طول 8 سال جنگ تحمیلی، 
ماجرای مک فارلین را یکی از نکات قوّت و برجسته عملکرد مسوولین 
نظام دانست و گفت: با کاری منسجم و تلفیقی از شیوه های پنهان و 
پیدای دیپلماسی، هم نیازهای نظامی جبهه ها در آن مقطع حساس 
دفاع مقدس را تأمین کردیم و هم نگذاشتیم ابهت انقلاب اسلامی در 
نگاه جهانیان مخدوش شود که موجب افتخار ایران و رسوایی و بحران 
در آمریکا شد.وی با اشاره به بحث های غیر منصفانه ای که این روزها 
درباره این موضوع می شود، گفت: کسانی که بعضاً آن روزها در جریان 
امور دفاع مقدس و کشور نبودند، امروزه با اغراض سیاسی، تحلیل های 
تخیّلی می کنند و با تحری��ف تاریخ در صدد برجس��ته کردن نقش 

نداشته خویش در تاریخ انقلاب و دفاع مقدس هستند.
رییس مجمع تش��خیص مصلحت نظ��ام با بیان اینک��ه »منتقدین 
ماجرای مک فارلین همیشه هیاهو می کردند«، گفت: در آن زمان که 
8 نماینده مجلس می خواستند از وزیر امور خارجه در این باره سوال 
کنند و در مطبوعات اعتراض می کردند، امام)ره( در بیانیه ای معروف 
»این تذهبون!؟« گفتند و بر آنان نهیب زدند که حرف هایی را که شما 

می زنید، رادیو اسرائیل جرأت نمی کند بگوید.
وی افزود: چون امام از اول تا آخر در جریان مساله مک فارلین بودند و 
بارها در مسیر راهنمایی های موثری داشتند، مطمئن بودند که افرادی 
درصدد شبه افکنی اند و با آن بیانیه آنها را به خوبی از میدان بدر کرد.

هاشمی رفسنجانی با تأکید بر جایگاه و نقش امام )ره( در همه مراحل 
انقلاب گفت: شخصیتی عالم به زمان، فیلسوف بی نظیر، فقیهی واقعی 
و افقه، باریک بین و باهوش، مومن، متفکر، عارف و متوکل علی الله، با 
آن سلامت نفس، انقلاب را آسیب ناپذیر کرده بود و با تدبیر بی نظیر 

همه مسایل را مدیریت می کرد.
رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام با بیان امتیازات و ویژگی های 
تاریخی، جغرافیایی، طبیعی و فرهنگی ای��ران، مکتب اهل بیت)ع( 
و مردمی پاک و مخلص را س��رمایه نظام دانس��ت و گفت: متأسفانه 
در بعضی از مقاطع کس��انی که بویی از مبارزه و انقلاب نبرده بودند، 
مفسّر جمهوریت و اسلامیت نظام می شوند که به خاطر افکار تند، در 
داخل باعث نگرانی جوانان و زحمت کشور و در خارج باعث خوشحالی 

دشمنان انقلاب می شوند.
وی با بیان ش��باهت و تفاوت های عملکرد تیم دیپلماس��ی ایران در 
سال های پس از جنگ و پرونده هسته ای گفت: با منطق دیپلماسی 
دنیا را قانع کردیم که پس از 8 سال حمایت از ارتش بعث، در سازندگی 
پس از جنگ، طرح های بزرگ ایران را فاینان��س کنند و امروز نیز با 

همان صلابت باید برای احقاق حقوق خود تلاش کنیم.
هاشمی رفسنجانی با تأکید بر ضرورت توجه به شرایط زمانی در اتخاذ 
تصمیمات سیاسی، با اشاره به مذاکرات هسته ای و حواشی داخلی و 
خارجی آن، گفت: همینکه دنیا فهمید که با ایران باید در فضایی برابر 

و محترمانه مذاکره کنند، یک پیروزی سیاسی است.
رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام با تقدیر از تلاش های فرزندان 
انقلاب در جبهه دیپلماسی، گفت: وزارت خارجه با مدیران مجرّب و 
منطقی خویش، عزت، حکمت و مصلحت را به گفت وگوهای سیاسی 

برگرداند و ذهنیت های منفی را جبران کرد.
وی اف��زود: اکنون دنیا به منطق��ی و جدی بودن ای��ران درمذاکرات 
واقف ش��ده و راه برای مغالط��ه و ادعای مخفی کاری ایران بس��ت و 
هدایت های رهبری در جریان مذاک��رات، کار را در تقابل با تندروها 

سهل کرده است.
رییس مجمع تش��خیص مصلحت نظام در بخش دیگری از سخنان 
خویش با مقایس��ه اوضاع اقتصادی امروز کش��ور با سال های پس از 
جنگ، گفت: در آغاز سازندگی 51 درصد کس��ری بودجه، بیکاری 
خطرناک و تعطیل��ی کارخانه ه��ا و مراکز تولیدی و کش��اورزی در 
اس��تان های درگیر در جنگ بیداد می کرد، ولی با همدلی و حمایت 
مردم و اتخاذ تصمیمات منطقی، رونق به تولید برگش��ت و بیکاری 
16 درصدی به 9 درصد رسید و همه کشور تبدیل به کارگاه بازسازی 
و سازندگی ش��د و مردم به دلیل رونق تولید و کسب و کار از زندگی 

مناسب تری برخوردار شدند.
هاشمی رفسنجانی با اشاره به ظرفیت های ایران، گفت: ترمیم اوضاع 
اقتصادی و رونق اش��تغال، عوامل فراوانی دارد که سیاست خارجی 
یکی از آنهاس��ت و دولت با اولویت دادن به آن می کوشد تا انحرافات 
 و عقب ماندگی های اقتصادی و سیاس��ی 8 س��ال گذشته را جبران 

نماید.

سردار سرلشکر سیدحسن فیروزآبادی رییس ستاد کل نیروهای 
مس��لح در مراس��م اعطای دانش نامه به دانش آموختگان دکتری 
دانش��گاه عالی دفاع ملی با حضور مقامات و فرماندهان عالیرتبه 
نظامی کش��ور، در ارتباط با جریان های سیاس��ی کش��ور، گفت: 
ما انتخاباتی برگ��زار کردیم ب��ا روش مردم س��الاری دینی و یک 
رییس جمهوری تعیین ش��ده اس��ت، رییس جمهور ما روحانی و 
تحصیلاتش دینی است، دکتری در س��طح بین المللی هم دارد و 
در دوران مبارزات انقلابی و 35 س��اله بعد از انقلاب در سنگرهای 
حساس امنیتی-دفاعی و سیاستگذاری کشور خدمت کرده است. 
ما باید به این رییس جمهور افتخار و شکرگزار وجود ایشان باشیم و 
باید همه همت مان را بگذاریم در پشتیبانی دولت که بتواند در این 

شرایط حساس، کشتی کشور را پیش ببرد.
وی تاکید کرد: کار اجرایی کار س��ختی است و ریاست جمهوری، 
وزارتخانه ه��ا، این ها مدیریت های راهبردی اس��ت و حرکت های 
راهبردی، کار عمیق، پرحوصله و با آرامش را می طلبد. رهبر عزیز ما 
حضرت امام خامنه ای عزیز از این دولت، اقتصاد مقاومتی، پیشرفت 

کشور و استحکام ساخت درونی کشور را مطالبه می کنند.
فیروزآب��ادی اظهار داش��ت: این مطالب��ات رهبر عزی��ز از دولت، 
اقتضایش این اس��ت که همه کس��انی که به امام، انقلاب، رهبری 
و شهدا علاقه دارند دستشان را به هم بدهند و این دولت را کمک 
کنند که بتواند در این ش��رایطی که همه دشمنان علیه ما بسیج 
شدند کشور را پیش ببرد و پیروزی ها را تداوم ببخشد و ان شاءالله 
این حرکت صعودی که انقلاب در مسیر پرسنگلاخ جهانی دارد طی 

می کند با سرعت لازم پیش برود.
رییس ستاد کل نیروهای مسلح تصریح کرد: متاسفانه یک مقدار 
بازی های رسانه ای موجب تش��ویش اذهان عمومی می شود، یک 
مقدار در گوش��ی حرف زدن های غلط و یک مقدار جوسازی های 
سیاسی و یک مقدار هم نابسامانی احزاب و گروه های سیاسی در 
کشور باعث نابسامانی رسانه ها و تحلیل ها در کشور می شود. باید 
منافع حزبی، گروهی، دسته ای، سیاسی، تبلیغاتی، انتخاباتی، همه 
بایستی کنار برود و همت برای ساختن کشور و کمک به دولت برای 

پیشرفت کشور، وجهه همت همه قرار بگیرد.
وی افزود: مدیران رسانه ها باید جلوگیری کنند از اخباری که موجب 
تش��ویش اذهان مردم، تضعیف دولت و تخریب برخی از اقدامات 
می شود. باید با نیک س��یرتی در همه این زمینه ها عمل کنیم که 

ان شاءالله پیش برویم.فیروزآبادی در ادامه سخنانش اظهار داشت: 
حضرت امام)ره( فرمودند: عامل ایجاد انقلاب، ایمان، وحدت، عمل 
به احکام اسلامی و توجه به محرومین بود. عامل بقای انقلاب هم 
ایمان، وحدت، توجه به احکام اسلامی و توجه به محرومین است. 
وحدت مساله بسیار مهمی است مسوول ایجاد وحدت همه مردم 
هستند و مدیران و مسوولین سیاسی و رسانه ای باید جلوی تفرقه ها 

را بگیرند.
وی ادامه داد: بعضی اخبار بی ارزش و تفرقه انگیز هستند، بعضی ها 
هم ش��ایعه، تهمت و بی مبنا هس��تند. من خطی و سیاسی عرض 
نمی کنم، حتی رسانه هایی که به نوعی به نیروهای مسلح مرتبطند 
خطا می کنند. برابر مشی و منویات رهبری حرکت نمی کنند باید 
روش شان را اصلاح کنند والا ما با آنها برخورد می کنیم.فیروزآبادی 
گفت: رهبری فرمودند ک��ه از دولت حمایت کنید، به پیش��رفت 
کشور کمک کنید هرکس هر جا هس��ت همان جا را بسازد، انتقاد 
مخرب نکنید، هو و جنجال نکنی��د، آرامش جامعه را به هم نزنید. 

رییس ستادکل نیروهای مسلح تاکید کرد: وزیر یعنی کسی که بار 
سنگینی بر دوش اوست. حالا بار سنگین را بر دوش وزیر بگذاریم 
و بعد هم دائماً در روحش و در وزارتخانه اش تلاطم ایجاد کنیم؟ آیا 
کار پیش می رود؟ معلوم است کار پیش نمی رود. البته وزرا و دولت 
هم باید مراعات همه اصول را بکنند و بنای آقای دکتر روحانی به 

عنوان رییس جمهور همین است، به وزرا هم توصیه کردند.
وی افزود: سیاسیون و رسانه ها هم باید مراعات کنند تا کشور بتواند 
این کاروان جهادی که با هدایت رهبری دارد به س��وی هدف های 
عالی و چش��م انداز حرکت می کند، به مقصد برسد و موفق باشد و 
اگر خدای نکرده سنگ اندازی کنیم، چوب لای چرخ بگذاریم، خب 
معلوم اس��ت که کار پیش نمی رود و به چشم انداز هم نمی رسیم، 
دشمن هم خوشحال می شود. دشمنان ما هم همین را می خواهند، 
یعنی بسیاری از ما که ادعای مبارزه با دشمنان را می کنیم با رفتار 
سیاسی که می کنیم دشمن را ش��اد می کنیم.فیروزآبادی تاکید 
کرد: از نگاه راهبردی و مدیریت راهبردی این اصول مهم اس��ت. 

رعایت کردن آن در یک سازمان، در کشور و در جمع مسلمانان و 
در کشورهای متحد هم مهم است، یعنی هر جا بنای وحدتی است 
برای کار کردن، بایستی که روی یک اصولی تفاهم بشود. کسی نباید 
کاسه داغ تر از آش بشود. امروز میزان را در میان جامعه امام تعیین 
می کند ما خدا را شکر می کنیم که در تاریخ مان ما را به داشتن امام 

مفتخر کرده است.
وی خاطرنش��ان کرد: ما امام داریم، امام یعنی میزان جامعه، روی 
همین میزان همه ما باید حرکت کنیم دیگر جنجال درست کردن 
و تحلیل از خودشان درآوردن که ببینید این بخش حکومت ولایت 
با نگاه راهبردی  فقیه را تضعیف می کند، این یعنی چه؟ اینکه اصلا ً

و مدیریت راهبردی نمی خواند.
فیروزآبادی تاکید کرد: اینها ضعف های مدیریت راهبردی در کشور 
است که مدیران ما باید به آن توجه کنند، وقتی یک مدیری می بیند 
از میان سیستم اش عامل تفرقه، تضعیف و تخریب بیرون می آید، 
خب باید آن را کنت��رل و هدایت کند، باید ب��ا آدم های تفرقه انداز 
برخورد کند تا اتحاد جامعه و حرکت جامعه در مسیر درست حفظ 
بشود. این مغایر اصل مترقی امر به معروف و نهی از منکر در اسلام 

نیست و اینکه یک امر واجبی است که آن هم فراموش شده است.
رییس س��تادکل نیروهای مس��لح ادامه داد: امر به معروف و نهی 
از منکر بین افرادی اس��ت که با هم وحدت دارند. آنجایی که یک 
کسی معروف را نمی شناسد به آن یاد می دهند، آن جایی که کسی 
به خاطر اشتباه یا غفلت دارد دچار منکری می شود به او یادآوری 
می کنند و او هم خوشحال می شود و فوراً عیب خودش را برطرف 

می کند. این تحقق »المومن مراه المومن« است.
فیروزآبادی اظهار داشت: ممکن است بعضی ها هم فکر کنند که 
این تفرقه انگیزی ها که می کنند مثلًا دارند امر به معروف و نهی از 
منکر می کنند، اینطور نیست. امر به معروف و نهی از منکر را هم باید 
شناخت. باید مطابق آن عمل کرد.وی ادامه داد: به هر حال حرکت 
در شرایط حساس فعلی جامعه اقتضای پرهیز از بسیاری از اقدامات 
ریز و کم قیمتی است که موجب تشویش برای مردم می شود و حتی 
مدیران و وزرا را که در کارشان ممکن است دچار دلهره و خستگی 
کنند، اینها بایستی که از نگاه راهبردی در جامعه جمع و جور شود 
و مدیران باید با حساسیت، به خصوص آنهایی که کارهای تبلیغی و 
رسانه ای و خطابه در اختیارشان است، کار کنند. بایستی که با میزان 

رهبری، حرف بزنند و حرکت بکنند.  

هشدار رییس ستادکل نیروهای مسلح:

سیاسیون و رسانه ها چوب لای چرخ نگذارند

اگرچه اختلاف س��لیقه بین دولت و مجلس امری عادی به شمار 
می آید ولی زمزمه تشکیل فراکسیون دولتی»اعتدال« ساز ناکوکی 
اس��ت که تلاش دارد از مجلس و وظیفه نظارتی اش، پیاده نظامی 

برای دولت بسازد.
تنش میان دولت یازدهم و مجلس نهم از هم��ان آغازین روزهای 
تش��کیل دولت جدید آغاز ش��د که طی آن س��ه وزیر پیشهادی 
روحانی برای وزارتخانه ه��ای ورزش و جوانان، آموزش و پرورش و 
وزارت علوم نتوانستند رای اعتماد را از بهارستانی ها کسب کنند؛ 
البته 2 گزینه پیش��نهادی دیگر روحانی ب��رای  وزارت ورزش در 
گرفتن رای اعتماد ن��اکام ماندند تا اینکه س��رانجام گزینه چهارم 
روحانی ب��رای این وزارتخانه توانس��ت از خان مجل��س عبور کند 
و بر مس��ند وزارت تکیه زند. البت��ه دولت نیز در ای��ن مدت بیکار 
ننشس��ت و واکنش های تندی را به عملکرد مجلس نش��ان داد.

یکی از این دس��ت مواضع را می ت��وان در یادداش��ت اکبر ترکان 
در روزنامه ش��رق جس��ت. او در مطلبي با عنوان »مردم ببینند« 
خطاب به نمایندگان مجلس ش��وراي اس��لامي نوش��ت: “مردم 
عزی��ز، در اقصي نق��اط کش��ورمان ب��ا دنبال ک��ردن نقطه نظرات 
 نمایندگانش��ان، مي توانن��د درک بهت��ري از مواضع آنها داش��ته

 باشند.فکر خوبي اس��ت اگر از مردم عزیز کشورمان خواسته شود 
که فرمایشات نمایندگانشان را به دقت گوش کنند. اگر این حرف ها، 
حرف دلشان بود در دور بعدي هم دوباره به آنها راي مي دهند. اما 
اگر نظرات و حرف هاي برخي نمایندگان،حرف دل مردمي نیست 
که به آنها راي داده اند در دور بعد، در راي دادنشان تجدیدنظر کنند”

اما این تازه آغاز کار بود و مجلس تلاش داشت تا وظیفه نظارتی خود 
را بدون نظر به حاشیه ها، به طور کامل ایفا کند؛ بر همین اساس و 
با توجه به انتصابات وزرا و عملکرد نامطلوب، مجلس سوال از وزرا 
و احضار آنها، بازخواست دولت به خاطر بعضی از انتصاب ها، دادن 
کارت زرد به 3 وزیر در کمتر از 5 ماه، حساسیت نسبت به مذاکرات 

هسته ای را در برنامه خود جای داد. 

انتقاد رییس جمهور از مجلس
    

در مقابل اما دولتی ها نیز بیکار ننشستند و نمایندگان مجلس را از 
انتقادهای خود بی بهره نساختند. 

حس��ن روحانی رییس جمهور در دیداری که با مجمع نمایندگان 
استان گیلان داشت با اشاره به طرح سوال از وزرا خاطرنشان کرد: 
بعضاً برخی از تقاضاها و درخواست های نمایندگان منطبق با قانون 
نیست و وزیر در قبال عدم برآورده کردن آن، نباید تهدید شود. باید 
نمایندگان محترم، وزرا را برای انجام کار بهتر دلگرم کنند. روحانی 
حجم سوالات و تذکرات را فاقد تناس��ب با حجم بالای کاری وزرا 
دانست و عنوان کرد: مجلسی ها بدون این که فرصت کار لازم را به 
دولتی ها بدهند، بخش قابل توجهی از وقت خود و وزرا را مشغول 

آمد و شد ها به بهارستان کرده اند.

مجلس را منحل کنید
    

در این میان تندترین انتقاد از سوی اکبر ترکان صورت گرفت.
  اکبر ترکان که روزگاری لقب ابوالمشاغل دولت یازدهم را یدک می 
کشید در گفت وگو با روزنامه آرمان گفت: »سوال هاي نمایندگان 
برنامه ریزي شده است و نمایندگان مجلس نهم یک ماهیت سیاسي 

مشخص و معلومي دارند.« 
وی در ادامه با اشاره به رویکرد نظارتی مجلس شورای و همچنین 
س��والات نمایندگان از برخی وزرای دولت، عنوان کرد: کساني که 
عقلانیت و تدبیر را قبول ندارد مسلم است که مقابل دولت یازدهم 
خواهند ایستاد. ترکان با بیان اینکه بسیاري از نمایندگان مجلس 
طرفدار فکر و جناح آقاي روحاني نبودند، افزود: مردمي که به این 
نمایندگان راي دادن��د به رفتار، افکار و عملک��رد آنها به دقت نگاه 
کنند اگر رفتار آنها را نمي پسندند براي مجلس آینده فکري کنند. 
مشاور ارشد رییس جمهور با بیان اینکه »ما باید این دو سال مجلس 
را تحمل کنیم«، اظهار داش��ت: در این دوره دو ساله تا انتها شاهد 
برخورد مجلس و دولت خواهیم بود.در این راس��تا حتی، س��عید 
حجاریان تئوریس��ین جریان اصلاحات نیز طرح »انحلال مجلس 
توسط دولت« را مطرح کرد و این امر را کمکی در راستای هماهنگی 

بیشتر دولت و مجلس دانست.

ساخت فراکسیون اعتدال دولتی 
    

دولت و جریان های همسو هر چند از مجلس گلایه می کنند ولی به 
خوبی نیز این را می دانند که باید حداقل تا خرداد 95 با این وضعیت 
بسازند؛ البته نزدیکان و همفکران دولت از هم اکنون به تکاپو افتادند 
تا در انتخابات مجلس آینده حضوری پر رنگ داشته باشند و بتوانند 
مجلسی هم سو با دولت تشکیل دهند. در همین راستا، علی یونسی 
دس��تیار ویژه رییس جمهور در امور قومیت ها در س��فر به استان 
سیستان و بلوچس��تان در دیدار با اعضای س��تاد انتخاباتی حسن 
روحانی در این استان از اعضای آن خواست تا همچنان فعال باقی 
بمانند. او تأکید کرد که باید برای انتخابات مجلس شورای اسلامی 
از هم اکنون فعالیتشان را آغاز کنند. این تنها تکاپوی جریان دولت 
برای در اختیار گرفتن مجلس نیس��ت؛ آنان در تلاشند که در دل 
همین مجلس اصولگرا، فراکسیون اعتدال را ایجاد کنند؛ فراکسیونی 
که به گفته ابراهیم نکو »کیک تولد« آن نیز سفارش داده شده است. 
به گفته او، فراکس��یون اعتدال مارک دار نیست و نمایندگانی که 
تاکنون به ش��کل چراغ خاموش از دولت حمایت می کردند دیگر 
ترسی ندارند و با حضور در فراکسیون اعتدال بر کارآمدی مجلس 
در کنار آرامشی که به وجود می آید می افزایند.این فراکسیون قرار 
بود تا پایان فروردین ماه اعلام موجودیت  کن��د، اما هنوز هیچ رد و 

نشانی از موجودیت یا عدم موجودیت آن به چشم نمی آید و از یک 
سوکمال الدین پیرموذن به فارس گفته »با توجه به اینکه تشکیل 
این فراکسیون ممکن بود برخی تبعات سیاسی را به دنبال داشته 
باشد این فراکسیون شکل نگرفت. اما همچنان فراکسیون رهروان 
ولایت با تاثیر گ��ذاری و حرکت های مثبت و ع��زم جدی در عرصه 
تصمیم گیری و تصمیم سازی حاضر است و به نظر نمی رسد نیازی به 
تشکیل فراکسیون های جدید همچون فراکسیون اعتدال باشد« .از 
سوی دیگرعابد فتاحی گفته »صبح یکشنبه جلسه هیات موسسین 
فراکسیون اعتدال مجلس در صحن علنی برگزار شد و ما در گوشه ای 
از صحن با نمایندگان معتدل مجلس در این راستا گفت وگو کردیم. 
در این جلس��ه که با حضور 10 نفر از هیات موسس��ین فراکسیون 
اعتدال انجام شد مقرر شد در5 خرداد و بعد از انتخابات هیات رییسه 
فراکس��یون اعتدال اعلام موجودیت کند و فعالیت های پژوهشی 

خود را برای انتخابات مجلس دهم و ریاست جمهوری آغاز کند«.

مخالفین فراکسیون اعتدال
    

هر چند ک��ه طرفداران دول��ت در مجلس از حضور چن��د ده نفری 
نمایندگان در فراکسیون اعتدال می گویند ولی تاکنون تنها چهره 

شاخص این فراکسیون را می توان علی مطهری دانست. 
در جبهه مقابل اما وزن مخالفین بس��یار سنگین تر است؛ غلامعلی 
حدادعادل رییس فراکسیون اصول گرایان یکی از چهره هایی است که 

نتیجه تاسیس فراکسیون اعتدال را مثبت ارزیابی نمی کند. 
او می گوید: مدتی است که حرف تشکیل چنین فراکسیونی مطرح 
اس��ت، از بنده نیز س��وال کرده اند و گفته ام که اگر کسانی بخواهند 
فراکسیون حامی دولت، اعتدال و یا هر اسم دیگری تشکیل دهند، 
کس��ی نمی تواند مانع ش��ود، اما فکر نمی کنم اتفاق خاصی بیفتد.

علی لاریجانی، رییس مجلس نیز هر چند اظهارنظری صریح نکرده 
اس��ت ولی آنگونه که ابراهیم نکو گفته آقای لاریجانی با تش��کیل 
فراکسیون اعتدال مخالف است زیرا معتقد است با تشکیل فراکسیون 
 اعتدال، فراکس��یون ره��روان که یک��ی دیگر از فراکس��یون های

 موجود در مجلس است اکثریت اعضا و توانمندی هایش را از دست 
می دهد.البته دولت یازدهم تنها دولتی نیست که تلاش دارد مجلس 
را در مش��ت خود بگیرد؛ آخرین تجربه تلخ دولتی ها در این زمینه، 
به دولت دهم باز می گردد که در آن طرف��داران احمدی نژاد تلاش 
داش��تند تا حداقل حلقه کوچکی را در مجلس از آن خود کنند و از 
آن طریق از حجم فشارها بر دولت بکاهند اما نه تنها این اتفاق نیفتاد 
بلکه مجلسی به مراتب محکمتر در مقابل دولت دهم شکل گرفت. 
حال باید دید تلاش جریان دولت یازدهم در تکاپو برای دولتی کردن 
مجلس به کجا خواهد رسید. آیا همچون دوران محمود احمدی نژاد، 
مجلسی منسجم تر در برابر دولت شکل می گیرد یا اینکه دولت موفق 
خواهد شد و مانند دولت اول اصلاحات، مجلسی یکدست با دولت 

تشکیل می شود.  

آیا فراکسیون جدید تشکیل می شود؟

فراکسیون اعتدال از ابتدا تا انتها



 دستاوردهای جدید هوافضای سپاه نشان داد
 تحریم ها هیچ تأثیری نداشته است

سیدکمال سجادی س��خنگوی جبهه پیروان خط امام و رهبری 
، درباره دس��تاوردهای جدید نیروی هوافضای س��پاه پاسداران 
انقاب اس��امی گفت: پیش��رفت هایی که به دست آمده دستور 
قرآنی است و همین دستور آرم سپاه پاس��داران شده و از این رو 

این نهاد نظامی، انقابی از بدو تأسیس تاکنون در راستای حفظ 
انقاب به ویژه عرصه نظامی به دستاوردها و پیشرفت های خوبی 
رسیده اس��ت.وی پیش��رفت و تعالی کش��ور در تمامی عرصه ها 
من جمله عرصه نظامی را از مهم تری��ن منویات امام راحل و امام 
خامنه ای عنوان ک��رد و افزود: امام خامنه ای اخیراً از نمایش��گاه 
نی��روی هوافضای س��پاه پاس��داران بازدید و مطال��ب مهمی را 
بیان کردند و رسیدن به این دس��تاوردهای جدید نشان داد که 
اولاً ما می توانی��م و اعتماد به نفس نیروه��ای انقاب هم تقویت 

شد.س��خنگوی جبهه پیروان خط امام و رهبری ب��ا بیان اینکه 
کش��ورهای غربی و آمریکا مدام بر تحریم های خ��ود علیه ایران 
مانور می دهند و به آن افتخار می کنند، اظهار داشت: پیشرفت و 
دستاوردهای جدید هوافضای سپاه پاسداران نشان داد تحریم ها 
هیچ تأثیری نداشته و حتی باعث افزایش توانایی و دستاوردهای 
ما در حوزه های نظامی شده است و این توانایی ها از سوی فرزندان 
س��پاه پاس��داران به نمایش گذاشته شد.س��جادی تصریح کرد: 
خوش��بختانه ما می توانیم تکنولوژی های نظام��ی خود را صادر 

کنیم و این اقدام تودهنی به آمریکا و دشمنان نظام اسامی است. 
آنها فکر می کردند با این تحریم ها و تهدیدها ایران محدود خواهد 
شد و دیگر نمی تواند به پیشرفت و دس��تاوردی جدید به ویژه در 
عرصه نظامی دست یابد.وی بر فعالیت و توانمندی های موشکی 
تأکید کرد و افزود: این توانمندی ها باید ارتق��ا پیدا کند و کوتاه 
هم نباید بیاییم.س��خنگوی جبهه پیروان با بیان “ما به هیچ وجه 
بر سر موضوع موش��ک و توانایی های نظامی ایران با طرف مقابل 
مذاکره نخواهیم کرد” به دفاع از مواض��ع رییس مجلس در این 
زمینه پرداخت و افزود: ط��رف مقابل باید بدان��د فقط می تواند 
پیرامون مسایل هسته ای با ما مذاکره کند و به هیچ وجه حق ندارد 
و اجازه هم نمی دهیم درخصوص مس��ایلی همچون موشکی و یا 

توانایی های نظامی ایران به مذاکره بنشینند.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

واکاوی خبر

 چرا آمریکا نیازمند توافق
 هسته ای است؟

  درحالی که چهارمین دور ازمذاک��رات ایران و گروه 1+5
 بی نتیجه پایان یافت وطرفین روند این دور ازمذاکرات را 

بدون پیشرفت تلقی کردند.
تیم مذاکره کننده جمهوری اس��امی ایران در این دور از 
مذاکرات بر سر زیاده خواهی های طرفین غربی ایستادگی 
کرد و اجازه ورود طرف غربی را به خطوط قرمز جمهوری 

اسامی ایران نداد.
 اما شواهد حاکی ازآن است که اراده سیاسی موجود میان 
شش کشورقدرتمند و هم چنین ایران بر تدوین توافقنامه 

جامع و امضای آن می باشد.
برطبق برنامه ای که پیش ازاین؛ ازسوی مقام های دوطرف 
درنظرگرفته ش��ده بود در این دور ازمذاکرات باید تدوین 
پیش نوی��س توافقنامه موقت کلید می خ��ورد اما به علت 
وجود برخی از زی��اده خواهی ها و ب��روز اختافات کلی و 
 جزیی میان طرفی��ن نگارش آن به زم��ان دیگری موکول

 شد.براس��اس اظهارات تیم مذاکره کننده ایرانی، ایالات 
متحده آمری��کا، عامل اصلی ب��ی نتیجه مان��دن این دور 
از مذاک��رات بوده و زی��اده طلبی های این کش��ور مانع از 
تدوین پی��ش نویس قطعنامه ش��ده، این درحالی اس��ت 
که ایالات متح��ده بیش از ای��ران و پنج متح��د دیگرش 
نیازمند چنی��ن توافق��ی می باش��د علت آن نی��ز وجود 
مش��کات اقتصادی داخل��ی در این کش��ور و هم چنین 
نزدیک بودن انتخابات می��ان دوره ای کنگ��ره و نیازکاخ 
س��فید برای حف��ظ موقعیت خود ب��ر قدرت اس��ت زیرا 
درصورت بی نتیجه ماندن مذاک��رات ایران و 5+1 حضور 
 دموک��رات ه��ا براریکه ق��درت، درهال��ه ای ازابه��ام فرو 

می رود.
پس اوبامای دموکرات ب��رای حفظ قدرت خ��ود نیازمند 
امض��ای ای��ن توافقنامه ب��ا ایران می باش��د ام��ا باید این 
موضوع رانیز درنظر داش��ت که کاخ سفید عاوه بر تحمل 
 فش��ارجمهوری خواهان کنگره و لابی صهیونیست برای 
بی نتیجه ماندن مذاک��رات، برای امضای ای��ن توافقنامه 
 درخارج از خاک ه��ای آمری��کا و در خاورمیان��ه نیز باید 
هزینه هایی بپ��ردازد، این هزینه ها ب��رای حفظ موقعیت 

استراتژیک آمریکا درمنطقه خاورمیانه است.
درس��ت پس ازامضای توافقنامه موقت میان ایران و شش 
کشور؛ اس��راییل و برخی ازکشورهای عرب منطقه نگرانی 
خود را نس��بت به این توافقنامه رس��انه ای ک��رده و آن را 
اشتباهی بزرگ خواندند و آمریکا را متهم به زیرپاگذاشتن 
منافع متحدانش کردند همین موضوع سبب شد که ایالات 
متحده پیش از امضای توافقنامه نهایی با ایران رضایت هم 

پیمانان منطقه ای خود را جلب کند.
اجرای رزمایش مشترک میان آمریکا و رژیم صهیونیستی 
برای مقابله با حمله موشکی و راکتی همزمان ایران، حزب 
الله لبنان، مقاومت فلسطین و سوریه درهمین راستا انجام 

گرفته است.
دراین رزمایش که ازهفته گذش��ته و با ورود چاک هیگل، 
وزیر دفاع آمریکا به منطقه صورت گرفته چهارهزار نظامی 

اسراییلی و هزار ارتشی آمریکایی حضوردارند.
دراین میان رزمایش مشابهی نیز همزمان با شرکت صدها 
نظامی آمریکای��ی در اردن در جریان اس��ت که به منظور 
تجدید تعهد آمریکا به متحدان عرب خود درمنطقه انجام 
گرفته اس��ت. البته عاوه بر این دورزمایش باید به نشست 
مشترک وزیردفاع آمریکا با وزرای دفاع کشورهای حاشیه 
خلیج فارس و بحث برسر تشکیل کمیته مشترک دفاعی و 

ایجاد سپرموشکی نیز اشاره کرد.
همه این موارد نشانگرآن است که آمریکا به دنبال امضای 
توافقنامه جامع و نهایی با ایران اس��ت و پیش ازرسیدن به 
این توافق درتاش اس��ت تا متحدان منطقه ای خود را از 
انجام چنین توافقی مطمئن س��اخته و ب��ه آنها اطمینان 
خاطر دهد که چترحمایت��ی ایالات متحده همچنان برای 

هم پیمانانش گسترده است.

با آغاز هفته جاری دور اخیر مذاکرات 
هسته ای ایران و گروه موسوم به 1+5 
پایان یافت و در این دور هم همچون س��ایر ادوار گذش��ته، مذاکرات 
بدون کس��ب نتایج خاصی خاتمه یافت و دو طرف مذاکره ، وین را با 
چمدانهایی مملو از سوالات و ابهام های مضاعف به سوی کشورهای 
خود ترک کردند. بر خاف پیش بینی های مطرح شده  این مذاکرات 
اگرچه  در طول چند روز فش��رده کاری و در نهایت جدیت و عزم دو 
طرف برای حل مس��ایل فی مابین صورت گرفت و در طول این مدت 
توجه اکثر رس��انه های جهان را به خود معطوف کرد اما نتوانست دو 
طرف را به توافق جامعی برساند و بر اساس آنچه سخنگوهای تیم های 
هسته ای ایران و گروه 5+1 می گویند نه تنها اختافات گذشته حل 
نش��ده ، که اختافات و ابهام های فراوانی نیز به این دور اضافه شده و 
سرانجام بی نتیجه مذاکرات وین را باعث شده اند ؛آنچه در میان این 
 اختافات بیشتر خود نمایی می کند زیاده خواهی دوباره امریکایی ها

 و تاش این کش��ور و هم کاس��ه هایش برای وارد کردن برنامه های 
دفاعی ایران در موارد مورد مذاکره در وین است ؛ موضوعی که به گفته 
 عراقچی ،عضو ارش��د تیم هس��ته ای ایران ، یکی از عمده ترین علل

 بی نتیجه ماندن این مذاکرات  بوده اس��ت و تی��م ایرانی را که هرگز 
حاضر به مذاکره با غرب برسر توان دفاعی خود نبوده وادار به ترک این 

مذاکرات بی ثمر کرده است .
موضوع اضافه کردن توان موش��کی جمهوری اس��امی به مواد مورد 

مذاکره در گفت وگوهای  هس��ته ای ایران و غرب در بهمن  ماه سال 
گذشته و در آستانه دور دوم مذاکرات وین توسط سخنگوی کاخ سفید 
مطرح شد. در آن زمان »جی کارنی »که مسوولیت مطرح کردن این 
درخواست گستاخانه امریکا و غرب را برعهده داشت گفت: ، ایران باید 
راضی شود تا درباره موشک های بالستیک خود در مذاکرات هسته ای 

توضیح دهد.
جی کارنی همچنین ادعا کرد، براساس توافق ژنو موضوع برنامه های 
موشک بالستیک هم بخش��ی از دور دوم گفت وگوها خواهد بود. این 
ادعای جدید از دیدار مقامات اسرائیل با نمایندگان امریکا در مذاکرات 
هسته ای ایران مطرح ش��د و دقیقا چند روز قبل از ش��روع دور دوم 
مذاکرات روزنامه اسرائیلی»هاآرتص« به نقل از یک مقام صهیونیست 
نوشت: یووال اشتاینیتز، وزیر امور راهبردی اسرائیل ، در دیدار با وندی 
شرمن، یک مقام ارشد فرانس��وی و وزیر خارجه انگلیس خواستار آن 
شده است که موضوع موشک های دوربرد بخشی از توافق نهایی با ایران 
باشد.بر خاف تیم غربی ، تیم ایرانی برای این موضوع اهمیت چندانی 
قائل نشد و در واکنش به این ادعای زیاده طلبانه مقامات وزارت خارجه 
کشورمان تصریح کردند که موش��ک های دوربرد ایران هیچ ربطی به 

مذاکرات هسته ای و توافق ژنو ندارند و قابل مذاکره نیستند.
 پس از گفت وگوهای بس��یار و میزگردهای فراوان تصمیمات نهایی 
به مذاکرات وین در اردیبهشت ماه موکول شد ،زمانی که امید آن می 
رفت تا غربیها هم همچون ایرانی ها بنا بر اصل شفافیت و صداقت در 

مذاکرات حاضر شده و با درک و قبول حقایق برای به دست آوردن یک 
نتیجه مطلوب برای دو طرف تاش کنند.

 پیش از اعزام تیم هس��ته ای ایران به وین مقامات ارشد کشورمان در 
محافل و مجالس عموم��ی و در مقابل هزاران دوربین از رس��انه های 
داخلی و خارجی ضمن حمایت از تیم هسته ای دست درازی غربی ها 
به توان موشکی ایران را محکوم کرده و خطاب به جهانیان موضع ایران 
در قبال این گستاخی را اعام کردند؛ رهبر معظم انقاب با حضور در 
ستاد فرماندهی نیروی هوافضای سپاه پاس��داران انقاب اسامی به 
اظهارات غیرعاقانه و غیرهوشمندانه طرف غربی در مذاکره با ایران، 
به خصوص تأکید بر محدود شدن توان موش��کی کشور اشاره کرده و 
خاطرنش��ان کردند: آنها در حالی توقع محدود شدن برنامه موشکی 
ایران را دارند که دائماً در حال تهدید نظامی ایران هس��تند، بنابراین 

چنین توقعی، احمقانه و ابلهانه است.
پس از ایش��ان  رییس جمهور کش��ورمان نیز در جمع خبرنگاران و 
اصحاب رس��انه  گفت: ایران درباره حق خود برای توس��عه هسته ای 
تسلیم نخواهد شد؛ اما در مذاکرات هسته ای شفافیت را رعایت خواهد 
نمود. روحانی همچنین یاد آوری کرد که : اگر جهان خواستار روابط 
خوب با ایران است، باید راه تسلیم در برابر حقوق ایران، احترام به ملت 

ایران و قدردانی از دانشمندان ایرانی را انتخاب کند.
 پیام این دو سخنرانی اتمام حجت با تیم هسته ای ایرانی و اعام مواضع 
صریح نظام جمهوری اسامی درمورد منافع خود بود.اما آنچه پس از 
این اتفاق اقتاد بی ش��رمی و افزون طلبی دوباره غربیها و در راس آنها 
امریکایی ها بود. پافش��اری مقامات امریکایی بر محدود کردن برنامه 
موش��کی ایران از طریق توافق نامه هس��ته ای نه تنها نتوانست راه به 
جایی ببرد که باعث شکس��ت این دور از مذاکرات شد . به راستی چرا 
توان موشکی ایران اینچنین امریکا را به وحشت انداخته که در صدد 

است به هر صورتی که می تواندآنر ا محدود کند.
چرا درست چند روز قبل از آغاز دور جدید مذاکرات هسته ای چاک 
هیگل،وزیر جنگ ایالات متحده، به کشورهای عربی سفر می کند و به 
آنها قول تجهیز سپر موشکی گسترده برای مقابله با تهدیدات موشکی 
ایران را می دهد ؟ چه خصوصیتی در موشک های ایرانی امریکایی ها 
را اینچنین نگران کرده است؟  آیا می توان گفت ایران اکنون به قدرت 

برتر نظامی خاورمیانه تبدیل شده است؟

آری آنچه امریکایی ها و متحدانشان را سخت بر آشفته موشک هایی با 
برد بالای 4هزار کیلومتر در ایران است که همه مواضع امریکا در منطقه 

و از جمله سرزمین های اشغالی را هدف قرار داده است. 
وحشت از سرازیر شدن رگبار موشک های ایرانی “سجیل “و “عاشورا 
“و”شهاب “ آنچنان در باور اس��رائیلی ها نقش بسته که شیمون پرز 
رئیس رژیم صهیونیستی که در سال 90 در واکنش به رزمایش پیامبر 
اعظم 6 جمهوری اسامی ، ادعا کرده بود ایران در تبیین قدرت نظامی 
خود مبالغه می کند و هیچ گاه نباید در ارزیابی توانمندی های نظامی 
اسرائیل اشتباه کند اکنون خود دست به دامان آمریکا شده و خواستار 

تقویت سپر دفاع موشکی اسرائیل شده است.
طبق آنچه سایت ویکی لیکس از اس��ناد موشکی  ایران منتشر کرده 
سات ،کش��ورمان دارای حداقل 400 موش��ک  از نوع شهاب 3 با برد 
1300کیلومتر می باش��د و عاوه بر آن موشک های سجیل و عاشورا 
را با بردهای بالای 1300 کیلومتر فراهم کرده است که به گفته خود 
مقامات اس��رائیلی این موش��ک ها بزرگترین تهدید برای اس��رائیل 
 به حس��اب می آیند و دلیل این دلواپس��ی توان بالای این موشک ها

 و برخ��ورداری از برد بالایی اس��ت که ن��ه تنها مواضع اس��رائیل در 
سرزمینهای اش��غالی را هدف قرار می دهد که حتی می تواند مواضع 

آنها در اروپا را هم مورد هدف قرار دهد .
 آنچنانکه روزنامه اس��رائیلی یدیع��وت احارانوت می نویس��د: ایران 
می تواند، به مدت دو هفته تا یک ماه روزانه بیش از 10 موشک شهاب 

3 به سوی اسرائیل شلیک کند. 
موش��ک های دوربرد ایرانی به این دلیل اهمیت استراتژیک یافت که 
پیش از این سران رژیم صهیونیستی هر از چند گاه یک بار لاف می زدند 
که رأس��اً به بمباران تأسیسات هس��ته ای ایران در نطنز و اراک اقدام 
خواهند کرد اما از هنگامی که مقامات ارشد نظامی جمهوری اسامی 
ایران اعام کردند آماده اند در صورت ارتکاب کوچک ترین حماقتی از 
سوی رژیم صهیونیستی، تل آویو را با موشک های دوربرد و کوتاه برد 
پیشرفته با خاک یکسان کنند، صدای صهیونیست ها در گلو خفه شد

آنچه بای��د خطاب به مقام��ات آمریکایی یادآور ش��د این اس��ت که 
موش��ک های قدرتمند و دقی��ق ایرانی موضوع مذاکره نیس��ت بلکه 
یک��ی از گزینه ه��ای روی میز ای��ران در جواب تهدیدهای س��خیف 

آمریکایی هاست.

روزنامه اسرائیلی اعتراف می کند: 

ایران می تواند روزانه بیش از 10موشک دور برد به سوی اسرائیل شلیک کند
 وحشت آمریکایی ها از موشک های ایرانی ،دلیل شکست مذاکرات وین

محسن اسماعیلی عضو حقوقدان شورای نگهبان با حضور در برنامه 
»شناسنامه« در مورد حضورش در شورای نگهبان گفت: روزی که 
وارد شورای نگهبان شدم حتی یک موی سفید هم نداشتم. من دوره 
دکتری را در س��ال 78 تمام کرده و وارد هیات علمی دانشگاه شده 
بودم و چهره چندان ناش��ناخته ای هم نبودم. در همان ایام آیت الله 
شاهرودی مرا به عنوان معاون پارلمانی قوه قضاییه منصوب کردند.

وی افزود:  وقتی رفتم تا ببینم باید چه کاری انجام دهیم متوجه شدم 
نیامده باید بروم و ایش��ان فرمودند نظر ما تغییر کرده و می خواهیم 
شما را به عنوان عضو حقوق دان شورای نگهبان معرفی کنیم! هیچ 
وقت به ذهنم نمی رسید که بخواهم عضو شورای نگهبان باشم چون 
همه اعضای شورا سن بالایی داش��تند و من در آن روزها 36 ساله و 
جوان بودم. آقای ش��اهرودی معتقد بودند باید نوعی جوانگرایی در 

شورای نگهبان اتفاق بیفتد و از اینجا آغاز کردند.

دوران اصلاحالت و مجلس ششم
    

وی ادامه داد: آن روزها دوره اصاحات و مجلس ششم بود و درگیری 
شدیدی بین شورای نگهبان و مجلس وجود داشت و آقای شاهرودی 
معتقد بودند باید افراد بی حاشیه و مورد قبولی را به مجلس معرفی 

کرد تا بتوان با مجلس دیالوگ برقرار کرد.
عضو ش��ورای نگهب��ان در بخش دیگ��ری از مصاحب��ه تلویزیونی 
خود در م��ورد ارتب��اط خوبش ب��ا مرح��وم احمد بورقان��ی )عضو 
هیات رییس��ه مجلس شش��م( اظه��ار داش��ت: رابطه ام با ایش��ان 
تاثی��ری در رای مجلس شش��م ب��رای ورود ب��ه ش��ورای نگهبان 
نداش��ت. من با ایش��ان از دوران جبه��ه و جنگ در ارتب��اط بودم و 
به صورت خانوادگ��ی با هم رفت و آمد داش��تیم. مرح��وم بورقانی 
با م��ا ارتباط خوبی داش��ت ام��ا فضای س��نگینی ک��ه در مجلس 
ششم وجود داش��ت اجازه نمی داد ایش��ان کار خاصی انجام دهد.
 وی همچنی��ن گف��ت: آن دوره اولین ب��اری بود ک��ه حقوقدان ها

 باید به مجلس می آمدند و از خودشان دفاع می کردند. در آن جلسه 
بعضی از آقایان که الان در رسانه های خارجی فعالیت می کنند، رفتار 
توهین آمیزی با من داشتند و اتهامات بدی به من وارد دانستند من 
هم خیلی قاطعانه و محترمانه پاسخ این اتهامات را دادم و گفتم رای 
بدهید ی��ا رای ندهید به حال من فرقی نمی کند ام��ا نوع رفتارتان، 
خوب نبود. در نهایت رییس مجلس وقت و برخی دیگر از دوستان از 
من دلجویی کردند و موضوع گذشت.اسماعیلی در ادامه »شناسنامه« 
در مورد تنش بین مجلس ششم و شورای نگهبان گفت: قطعاً می شد 
این اتفاقات کمتر بین مجلس و شورا وجود داشته باشد اما متاسفانه 
در مجلس ششم یک نوع فضای بدبینی و لجبازی وجود داشت و می 
خواس��تند با هرچیزی مخالفت کنند. این بدبینی و لجاجت نتیجه 
مناسبی هم نداشت و باعث ش��د قطعه نامناسبی در تاریخ مجلس 
و انقاب به وجود بیای��د.وی در مورد نقش خود در مس��اله تحقیق 

و تفحص از س��ازمان صدا و س��یما و نهادهای تحت نظر رهبری در 
دوران مجلس شش��م گفت: این دوس��تان فکر می کردند در صدا و 
سیما خبری است و با شعارهایی مثل سیمای لاریجانی و... مسایلی 
را مطرح می کردند. در مجلس طرحی برای تحقیق و تفحص از صدا 
و سیما مطرح ش��د اما نظر ش��ورای نگهبان این بود که چون صدا و 
سیما به صورت مستقیم زیر نظر رهبری است این طرح قابل بحث 
نیست. اگرچه بنده نیت این دوس��تان از طرح این موضوع را قبول 
نداش��تم اما از نظر حقوقی اصل این تحقیق و تفحص را بامانع می 
دانستم تا برخی شبهات برطرف شود.اسماعیلی افزود: آقای کروبی 
)رییس مجلس ششم( وقتی از نظرات من مطلع شد از من خواست 
تا در جلساتی با هم شرکت کنیم تا به راه حلی برسیم. راه حل پایانی 
هم این بود که نمایندگان مجلس در این ارتباط نامه ای به حضرت 
آقا بنویسند. ایشان هم با متانت و صبر فرمودند که نمایندگان مجاز 
به انجام این تحقیق و تفحص هس��تند اما علی رغم این لطف بازهم 
در مورد اعام نتایج این تحقیقات کم لطفی هایی نس��بت به صدا و 

سیما صورت گرفت.

ماجرای تحصن مجلس ششم
    

محس��ن اس��ماعیلی در مورد ماجرای تحصن در مجلس ششم هم 
اظهار داشت: این تحصن هم در راستای همان لجبازی و بدبینی بود. 
کسی که به کمترین سطوح منافع ملی آشنا و پایبند بود رفتار این 
آقایان را در مجلس شش��م نمی پذیرفت. به همین دلیل هم بود که 
مردم تو دهنی سنگینی به این افراد زدند. متاسفانه از تریبون مجلس 
برای بیان بدترین مسایل اس��تفاده می کردند و منافع ملی را نادیده 
می گرفتند. گاهی از تریبون مجلس مسایلی مطرح می شد که رادیو 
اسرائیل نمی توانس��ت مانند آن را بیان کند. این افراد برای مجلس 

هفتم کاندیدا شدند و عده ای از آن ها هم رد صاحیت شدند.
وی افزود: در حالی که نظام و رهبری در تاش بودند حقی از کسی 
ضایع نشود، این ها روز به روز فضای کشور را تندتر می کردند. مثاً 
نامه ای بی ادبانه و زشت خطاب به حضرت آقا نوشته بودند، فارغ از 
اینکه چه کسی این نامه را نوشته و موضوعش چه بود، نامه زشت و 
آزار دهنده ای بود. اما برخاف تبلیغات��ی که این ها انجام می دادند، 
دلیل رد صاحیت این افراد صرفاً این نامه نبود. البته برخی از اعضای 
شورای نگهبان معتقد بودند هرکس این نامه را امضاء کرده به آداب و 
 اخاق اسامی ملتزم نیست و بی ربط هم نمی گفتند. اما در جلسه ای

 که با مقام معظم رهبری داشتیم ایش��ان فرمودند نباید نامه ای که 
به من نوشته ش��ده ماک رد صاحیت باشد.اس��ماعیلی ادامه داد: 
رییس جمهور و رییس مجلس به شورای نگهبان می آمدند و در مورد 
تک تک افراد صحبت می شد و پرونده ها بررس��ی می شد. در واقع 
مجموعه نظام به دنبال حل مس��اله بودند اما گروهی هم در مجلس 
ششم حضور داش��تند که اکثریت مجلس شش��م را به دنبال خود 

می کشیدند و آن تحصن هم نتیجه تاش این گروه بود، نتیجه این 
کارها در انتخابات مجلس هفتم مش��خص شد و مردم حتی به یک 
نفر از افرادی که طرفدار چنین طرز تفکری بودند رای مثبت ندادند.

انتخابات 84 و حکم حکومتی رهبری
    

اسماعیلی در مورد انتخابات 84 و موضوع حکم حکومتی رهبری در 
مورد مهرعلیزاده و معین گفت: شورا در آن دوره به خوبی به وظیفه 
خود عمل ک��رد. آقا هم به وظیفه ش��ان عمل کردند. آق��ا در موارد 
متعددی چنین حکم��ی با ما دادند و گفتند با اینکه می دانم ش��ما 
به درس��تی وظیفه خود را انجام داده اید اما فان کار را انجام دهید. 
ایشان به وظیفه قانونی خود عمل کرده اند و ما هم طبق قانون اساسی 
وظیفه داریم از حکم ایش��ان تبعیت کنیم. نظام خیلی تاش کرده 
برخی مش��کات را رفع یا کمتر کند. در آن دوره بر اساس موازینی 
که وجود داشت این دو بزرگوار در شورا رای نیاوردند اما حضرت آقا با 
استفاده از اختیارات خود این دستور را صادر کردند و ما هم براساس 
وظیفه تبعیت کردیم.وی در پاس��خ به این سوال که آیا در انتخابات 
یازدهم هم منتظر حکم حکومتی بودید یا خیر اظهار داشت: خیر، 
نیازی به حکم حکومتی نبود. صدور چنین احکامی استثناء است و 
فکر می کنم در انتخابات اخیر نیازی به صدور حکم حکومتی نبود.

عضو حقوق دان ش��ورای نگهبان در بخش دیگری از »شناسنامه« 
در مورد بررسی صاحیت آیت الله هاشمی رفسنجانی در انتخابات 
اخیر ریاست جمهوری هم گفت: متاس��فانه روایت های مخدوش و 
متفاوتی در این مورد ارایه شده است. اگر قرار است این اخبار گفته 
شود راه حل درست انتشار متن مذاکرات شوراست اما اگر قرار نیست 
گفته ش��ود، پس هیچ کس نباید در این مورد صحبت کند. من هم 
ترجیح می دهم فعاً در این مورد صحبت نکنم اما فکر می کنم این 
از حقوق مردم است که از این خبر و دیگر موارد شورا باخبر شوند.وی 
در مورد انتخابات دهم ریاست جمهوری هم گفت: در آن ایام همه ما 
نگران بودیم. مرحوم آیت الله آقا مجتبی تهرانی در آن ایام فرمودند 
انتخابات 88 انتخابات نبود، امتحانات بود همه ما امتحان شدیم. در 
آن انتخابات اتفاقاتی افتاد که نباید می افتاد و کسانی از قطار انتخابات 
پیدا شدند که نباید این کار را می کردند. وقتی به آن روزها نگاه می 
کنیم متوجه می شویم حادثه بسیار بزرگ بود و اگر فضل الهی و رهبر 
مدبرانه و بصیرت مردم نبود ممکن بود اصل نظام آسیب ببیند. این 
اتفاقات باعث نگرانی ما بود. طرفین قضیه عصبانی بودند و به گونه ای 
رفتار می کردند که اصل نظام را هدف گرفته بودند. امیدواریم دیگر 
شاهد این اتفاقات نباشیم.اسماعیلی در مورد اینکه برخی معتقدند 
اظهار نظرهای بعضی از اعضای ش��ورای نگهبان در انتخابات سال 
88 باعث خراب شدن جو انتخابات ش��د هم اظهار داشت: من این 
صحبت را قبول ندارم اما ای کاش این اظهار نظرها انجام نمی ش��د. 
این اظهار نظرها به معنای دخالت در نتیج��ه انتخابات نبود. بدون 

رودربایس��تی عرض می کنم که بعضی از اعضای ش��ورای نگهبان) 
که البته من جزو آن ها نبودم( ش��یفته آقای احمدی نژاد بودند و به 
ایشان حسن ظن داشتند اما همین افراد وقتی حس کردند ممکن 
است انحرافی در مسیر ایجاد ش��ده باشد بدون تعارف ایستادند.وی 
افزود: یکی از س��خت ترین دوران زندگی من، دوران تمرد 11 روزه 
در مقابل فرمان رهبری بود. این اتفاق که افتاد برای دوس��تانی که 
شیفته ایشان )احمدی نژاد( بودند خیلی تلخ بود. در یکی از جلسات 
من وقت گرفتم و گفتم شورای نگهبان نباید در خصوص این تمرد 
ساکت بنشیند و عرض کردم شورای نگهبان باید در این ارتباط که 
یک بیعت در انقاب به شمار می رود موضعی قاطع داشته باشد. من 
نامه ای تهیه کردم که ب��ه امضای ده نفر از اعضای ش��ورای نگهبان 
رسید و به رییس جمهور وقت )احمدی نژاد( ارسال شد. در این نامه 
 به صراحت آمده بود که ما ش��ما را تا زمانی رییس جمهور مش��روع

 می دانیم که نس��بت به ولایت فقیه و اختیارات قانونی وی تمکین 
داشته باش��ی. در انتهای نامه هم جمله معروف حضرت امام)ره( را 
آورده بودیم که فرمودند اگر رییس جمهور با نصب ولی فقیه نباشد، 
طاغوت است.اس��ماعیلی گفت: وقتی این متن در شورا خوانده شد 
همه پس��ندیدند و ده نفر هم آن را امضاء کردند ام��ا یکی از آقایان 
بزرگوار که پیش از این خیل��ی از آقای احمدی ن��ژاد دفاع می کرد 
علی رغم اینکه متن پیشنهادی خیلی محکم تنظیم شده بود به من 
اعتراض کرد که شما در ان متن مماش��ات کرده اید و باید محکم تر 

می نوشتید. 

ناگفته های عضو شورای نگهبان از  ماجرای نامه به احمدی  نژاد
ناگفته های محسن اسماعیلی در برنامه شناسنامه:

   لیلا نیکخواه     



یک شاعر:

شعر 40 سال اخیر كشور بیمار است
زهیر توكلی، مهر: شعر 40 سال اخیر كشورمان دچار بیماری شده است 
و شعر جوانان ما هم این بیماری را دارد. متاسفانه بسیاری فكر می كنند 
می توانند با تئوری ش��عر بگویند، در صورتی كه شاعران بزرگ اول شعر 
می گویند و بر اساس شعرش��ان بعدها نظریه ها و تئوری های ادبی داده 
می شود. در 40 سال اخیر شاعران از نیما یوشیج تا افرادی همچون رضا 
براهنی و ... تئوری های بسیاری درباره آثار خودشان گفته اند. خصوصیت 
شعر معاصر اینگونه است كه تئوری جلوتر از شعر می آید. شاعران جوان ما 
كسانی مانند شمس لنگرودی را الگوی خود قرار می دهند و بر همین مبنا 
نثرهایی با فضای احساسی می نویسند. متاسفانه جوانان تصور می كنند 
اشعار ساده و با زبان سهل و ممتنع نوشتن به معنای آن است كه می توانند 
به جای شعر، نثر بنویسند. اشعار سهراب سپهری هم با زبانی ساده نوشته 

شده بود، اما هنوز هم درباره تصویر اشعارش صحبت و تحقیق می شود.

مدیركل دفتر موسیقی:

از راه های گسترش زبان فارسی 
در هم آمیختن آن با موسیقی است 

پیروز ارجمند، ایلنا: آقای ناظری به حماسی خوانی علاقه زیادی دارد 
و معتقد است اشعار مولانا و فردوسی مناس��ب ترین آثاری هستند كه با 
صدای ایشان تناسب دارد. اثر منتشر شده با بهره گیری از سازهای كوبه ای 
و تنبور از منطقه كردستان اجرا ش��ده و آقای ناظری تلاش زیادی انجام 
داده تا شكل روایی شاهنامه را حفظ كند. این اثر در نوع خود كم نظیر است 
و از جمله اجراهای شاخص شهرام ناظری به حساب می آید كه نوگرایی 
در شیوه آوازی این هنرمند برجسته كاملا در آن قابل مشاهده است. یكی 
از راه های حفظ و گسترش زبان فارس��ی در هم آمیختن آن با گونه های 
متفاوت هنری همچون موسیقی، تئاتر و سینماست كه امكان ماندگاری 

بیشتر و گسترش در پهنه  جغرافیایی وسیع تر را فراهم می كند.

فرهنگ و 9
هـــــنــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

به بهانه برگزاری نشست دكتر شاهین فرهت در 
هنرسرای خورش��ید اصفهان، نگارنده در فضایی 
صمیمی فرصت آن را یافت تا از علایق و دغدغه های 
این آهنگساز برجسته كشورمان كه بی شک یكی 
از پركارترین آهنگسازان حال حاضر است، مطلع 
و از ای��ده های ش��گل گیری این س��مفونی جویا 
شود. مصاحبه حاضر در همین رابطه به بررسی ایده ها و افكار این 
آهنگساز اختصاص یافته است كه خواندن آن خالی از لطف نیست. 
به عنوان اولین س�وال و پیش از ورود ب�ه طرح دیگر 
مسایل موسیقی، ایده سمفونی 16 از كجا شکل گرفت 
و ش�ما چه مدت درگیر نوش�تن تا اجرای س�مفونی 

بودید؟
ایده س��مفونی 16 از موس��یقی هرمز فرهت و شخصیت وی الهام 
گرفته شده و من قبل از این، همیشه این تصمیم را داشتم كه كاری 

در بزرگداش��ت هرمز فرهت به عنوان اولین معلم و یک شخصیت 
دوست داشتنی بس��یار خاص در دوران زندگی ام داشته باشم كه 
خود به نوعی ارادت و ابراز احترام به وی و موس��یقی اش بود. زمان 
نوشتن این اثر، مقارن با سفرم به سوئد و دیدار با وی بود كه ایشان 
داستان هایی از دوران جوانی و نوجوانی خودش برایم گفت و این 
نوستالژی مربوط به زمانی بود كه ایشان به آمریكا عزیمت كردند و 
پس از بازگشت به ایران و همزمان با تدریس در دانشگاه تهران  اتفاق 
افتاده بود. نگارش سمفونی چیزی نزدیک بر یک سال طول كشید 
و در نهایت توس��ط اركستر س��مفونیک ملی اوكراین و به رهبری 

ولادیمیر سیرنكو  اجرا و ضبط شد. 
 از قسمت های اصلی س�مفونی و تاثیرات هر موومان  
در ذهنتان در مراحل نوشتن این سمفونی توضیحاتی 

بفرمایید.  
   قس��مت اول)آداژیو آلگرو دراماتیكو( و قسمت آخر)فینال آلگرو 
آپاسیوناتو( سمفونی 16 به طور اورجینال از تم ها و سبک موسیقی 
خودم گرفته ش��ده بود و آن، به نوعی بیانگر توصیف اپیزودهایی 

از زندگی هرمز فرهت  و معرفی شخصیت خود هرمز فرهت بود.
 هس��ته اصلی )تم اصلی( از یک ایده ثابت شكل گرفته كه معرف 
زندگی پر فراز و نشیب هرمز فرهت و لحنی دراماتیک دارد كه بیانگر 
 زندگی خود وی بود كه به نظرم در بیان ایده  موفق بود. قسمت های

میانی س��مفونی)آندانته  و سِكرتس��و ویواچه( تم هایی از دوران 
كودكی و از آثار اولیه هرمز فرهت را شامل می شد و شامل تم هایی 
 از هرمز فرهت)5 اثر(، سونات شماره 1، قسمت دیورتیمنتو برای 
4 ساكسیفون،كوارتت ش��ماره 1، تم و واریاس��یون برای اركستر 
سازهای بادی و پیانو بود و قس��مت آخر) فینال( كه باز به نوعی به 
زندگی هرمز فرهت و تلاش های وی  اختصاص دارد. به نظرم دلیل 
این موفقیت، این بود كه خود ایشان نیز آن را دوست داشتند و من 

هم با عشق و علاقه آن را به پایان رساندم و ضبط كردم.
  با توجه به اینکه اكثر آثار شما در فرم سمفونی نوشته 
شده ، تفکر شما از آهنگس�ازی در این فرم به عنوان 

یکی از محبوب ترین فرم های آهنگس�ازی خودتان 
چیست؟

 با نگاهی به آثار آهنگسازان مختلف، بعضی به فرم های آوازی، اپرا، 
موسیقی سازی، موسیقی مجلسی ویا همه این فرم ها علاقه مند 
بوده و آثاری نوشته اند. علاقه من به این فرم از موسیقی، به دوران 
كودكی و زمانی  بر می گردد كه با موسیقی سازی و اركستری آشنا 
ش��دم . حتی بعدها كه با  كنسرتوها و س��مفونی های بزرگ آشنا 
شدم كه این فرم )سمفونی ( مرا بیش از دیگر فرم ها مجذوب خود 
كرد. البته من آثاری در زمینه موس��یقی آوازی و سازی)كوارتت( 
 نیز  نوشته ام، اما بیش��تر آثار سمفونیک من اجرا ش��ده و شاید از

نادر آهنگسازانی باشم كه بیشترین تعداد سمفونی را نوشته ام. عشق 
و علاقه حسی و سلیقه ای من به موسیقی فرم سمفونی و اركستر 
سمفونیک در درجه دوم، وس��یله ای برای بیان احساس بود كه به 
خلق ایده س��مفونی اول )خیام-1356( منجر شد و این با توصیه 
اولین اس��تاد آمریكایی من قوت گرفت كه معتقد بود می توانم از 
معدود آهنگسازان قرن 20 باشم كه میراث سمفونی را ادامه بدهم.

در ادامه سوالاتم درباره سمفونی و  فرم آن، این سوال 
را مطرح كنم كه چرا آهنگس�ازان نسل پیشین آثار 
زیادی در این فرم ننوش�ته اند و به طور كلی از زمانی، 
حضور سمفونی در دنیا محدود و كمرنگ شده. به نظر 
شما علت این امر در جهان  وحتی كشورمان چیست؟

در پاس��خ به بخ��ش اول، باید خاطر نش��ان كنم تم��ام فرم های 
 كلاس��یک، به خصوص تا 20 س��ال پیش از این، اسامی كمرنگ 
ش��ده ای بودند و دلیل آن، این بود كه فرم هایی مثل س��مفونی، 
كنسرتو، سونات،سوئیت، اپرا، دیورتیمنتو، پارتیتا و... بیشتر بیانگر 
تفكر و ای��ده تونال بودند. با ش��روع دهه 40 و 50 می��لادی و آغاز 
 مدرنیسم و به اوج رسیدن آن، طیف وس��یعی از این اسامی دیگر 
نمی توانست كارس��از باشد. اس��امی جدیدی همپای این تفكر به 
وجود آمد؛ مانند: سكوئنس، قطعه 1 و از این قبیل كه بیشتر ساخته 
و اختراع آهنگساز بود. مانند )5 قطعه برای اركستر از شوئنبرگ( . اما 
در عین حال در روسیه)اتحاد جماهیر شوروی( آهنگسازان بزرگی 
همچون پروكوفیف،شوستاوكویچ،میلاسكوفس��كی و ... همچنان 
به فرم سمفونی دلبسته و آثاری را خلق كردند، البته آهنگسازانی 
در اروپای غربی و آمریكا هم مانند ویلیام ش��ومان، روی هریس و 
چارلز آیوز هم سمفونی نوشتند. اما در ایران موسیقی سمفونیک 

عمری كمتر از 70 سال دارد و سمفونی به مفهوم )كلاسیک( خود 
وجود نداشته اس��ت. آهنگس��ازانی چون پرویز محمود)كنسرتو 
ویولن(،قطعات اركستری و پوئم سمفونی همانند آثار احمد پژمان 
و حتی آثاری از علیرضا مشایخی)تفكر س��مفونی اما به شیوه ای 
مدرن( ، حتی آثار اركس��تری محمدتقی مسعودیه در زمینه پوئم 
سمفونی ویا آثار هوشنگ استوار وحتی هرمز فرهت وجود دارد اما 
بسیار  محدود و انگشت شمار اس��ت. این به دلیل آن است كه این 
فرم و موسیقی برای موسیقیدانان ایرانی تازه  و نو است و هنوز در 

حال تجربه كردن.
ش�ما به عنوان یکی از موثرترین آهنگسازان ایرانی 
و از جمله اولین فارغ التحصیلان موس�یقی در خارج 
از كشور هس�تید. به نظر شما چرا نس�ل جدید كمتر 
آش�نایی با آثار آهنگس�ازی و پژوهش ه�ا در زمینه 

موسیقی دارد؟
همینطور اس��ت. به نظر من مهم ترین مس��اله در موسیقی ایران 
مس��اله پخش آثار موسیقی اس��ت كه بس��یار ضعیف عمل كرده 
 و اینكه بس��یاری از آثار ایش��ان هنوز اجرا نش��ده  و در دس��ترس 
علاقه مندان موسیقی قرار ندارد كه من سعی بر ضبط و اجرای آثار 
 ایشان )مانند كوارتت شماره 1( دارم. اما همینطور كه عرض كردم، 
مهم ترین مساله، نبود یک سیس��تم جامع پخش آثار موسیقی به 
خصوص موسیقی كلاسیک در كشور است. موسیقی كلاسیک در 
ایران علاقه مندان زیادی دارد و حتی جوانان نیز علاقه مند به این 
موسیقی هستند كه برعكس طرفداران آن در اروپاست و بیشتر افراد 

مسن علاقه مند این موسیقی هستند. 
به عن�وان س�وال پایانی توصیه ش�ما ب�ه عن�وان یکی از 
پركارترین آهنگسازان كشور هم در دانشگاه و هم در زمینه 
آهنگسازی، به آهنگسازان جوان در ایجاد و تقویت انگیزه 

در خود چیست؟
 همانط��ور كه قبلا هم اش��اره ك��رده ام به نظ��رم باید اركس��تر و

آنسامبل هایی وجود داشته باش��د كه به اجرای آثار دانشجویان و 
جوانان بپردازد. جوانان آثار بس��یار خوبی در دانش��گاه و در مقطع 
فوق لیس��انس دارند، اما مهم ترین  مساله، اجرای آثار آنهاست كه 
در صورت نبود آن، باعث تضعیف آنها می شود. اما در مرحله بعدی 
این علاقه وعشق و پیگیری خود شخص است كه با وجود مشكلات 

پیش رو، كار خود را در سطح قابل قبولی برای اجرا برساند.

باحضور معاون عمرانی استانداری اصفهان، مدیر كل دفتر امور شهری و دفتر فنی 
استانداری،نماینده مردم لنجان در مجلس شورای اس��لامی، فرماندار لنجان، امام 
جمعه، شهردار و اعضای شورای اسلامی فولادشهر، ایستگاه شماره 3 آتش نشانی، 
مركز معاینه فنی خودروهای س��بک افتتاح، 8 دس��تگاه خودروی آتش نشانی، 2 
دستگاه اتوبوس به ناوگان حمل ونقل شهری اضافه و كلنگ 2 فرهنگسرای دانش و 

نور و ورزشگاه شهید آیت الله كاشانی نیز به زمین زده شد. 
معاون عمرانی استانداری اصفهان با مهم خواندن این طرح ها با اعتبار 80 میلیارد 
ریال آنرا نشان دهنده وجود زمینه فعالیت های عمرانی در فولادشهر دانست و گفت: 
بحمدالله با وجود توان مالی شهرداری و سرانه بالای حدود 700 هزار تومان در سال، 

پتانسیل فعالیت های عمرانی در این شهر فراهم است. 
طرفه افزود: فولادش��هر، ش��هری جدید، نوپا ومدرن است كه با اس��تفاده از همین 
ویژگی ها و ارتباط با مراكز تولیدی، صنعتی و مركز استان، زمینه توسعه شهری در 
آن بوجودآمده و باید امكاناتی در آن فراهم شود تا در آینده نسبت به مطالبات مردم 

پاسخگو باشیم. 
معاون عمرانی استانداری اصفهان با عنوان نمودن این مطلب كه بخشی از این پروژه 
ها از جنس فرهنگی است خاطر نشان كرد: با توجه به شاكله مدیریتی و توانمندی 
های علمی كه در فولادشهر، وجود دارد امیدوارم نسبت به برنامه های فرهنگی در 

شهرسازی این شهر توجه ویژه ای صورت گیرد. 
طرفه ادامه داد: یكی از نیازهای مهمی كه باتوجه به افزایش جمعیت، اسكان و توسعه 
در فولادشهر وجد دارد حمل ونقل با شهرهای مجاور و حمل ونقل درون شهری است 
كه باید توجه ویژه ای به آن شود. محمد علی طرفه با اشاره به مشكلات مطرح شده در 
مورد مسكن مهر فولادشهر هم گفت: تعداد واحدهایی كه در مسكن مهر فولادشهر 
طراحی و ساخته شده قابل توجه می باشد و امكانات زیربنایی و روبنایی آن نیاز به 

اعتبارات نسبتاً بالایی دارد.  
وی افزود: دغدغه مدیریت استان و مجموعه وزارت راه و شهرسازی همواره تلاش در 
جهت رفع مشكل این طرح بوده و همه توان خود را معطوف این  پروژه كرده ایم و به 
هیچ وحه نسبت به این موضوع سهل انگاری نشده است.  معاون عمرانی استانداری 
اصفهان با اشاره به مشكلات آب، برق، امكانات زیربنایی، روبنایی درمانگاه و مراكز 
آموزشی طرح مس��كن مهر فولادشهر هم گفت: تلاش ش��ده كه علاوه بر اعتبارات 
موجود و دارایی برخی از دس��تگاه ها اجرای امكانات موردنیاز شرایط قابل قبولی را 

برای ساكنان فراهم كنیم.
محمد علی طرفه اظهار امیدواری نمود. مجموعه تلاش شهرداری، شورا و استانداری 
در س��ال جاری كه س��ال اقتصاد و فرهنگ با عزم ملی ومدیریت جهادی می باشد 
زمینه رشد و توسعه این شهر نمونه و پرجمعیت فراهم شده و بزودی با اجرایی شدن 
طرح های آغاز شده احداث مترو و طرح مسكن مهر دین خودمان را به مردم خوب 

فولادشهر ادا نماییم و شاهد رشد و توسعه و تجلی این شهر نمونه در كشور باشیم.

      مدیریت دوگانه شهرداری و شركت عمران یکی از مشکلات مهم
فرماندار لنجان نیز در این مراس��م با تقدیر از عملكرد و هماهنگی خوب شهرداری 
و شورای اسلامی این ش��هر گفت: امروز با افتتاح 80 میلیارد ریال  پروژه شاهد این 
زحمات هستیم كه مبارک مردم فولادشهر باشد.  سید محسن سجاد، فولادشهر را 
دارای پتانسیل خوبی دانست و افزود: ساخت 32 هزار واحد مسكونی مهر اشكالات 
اساسی از جمله آب، فاضلاب، مراكز آموزشی، بهداشتی و امنیتی دارد كه به این شهر 
تحمیل شده و باید درجهت دلگرمی به مردم توسط مسوولین ذی ربط این مشكلات 
به حداقل برسد. همچنین مدیریت دوگانه ش��هردرای و شركت عمران نیز مشكل 

دیگری است كه باید به آن پرداخته شود.

   باید در زمینه مسایل فرهنگی و هویتی بافت جدید فولادشهر بازنگری 
شود

نماینده مردم لنجان در مجلس ش��ورای اس��لامی هم در این مراسم هدف از ایجاد 
شهرهای جدید را اسكان سرریز جمعیت كلان شهرها، ایجاد فرصت های اشتغال، 
كم كردن ترافیک و مشكلات شهرهای بزرگ دانست و اظهار داشت: قبلا یک روستا 
با حفظ هویت گذشته خود تبدیل به دهستان، شهر و كلان شهر می شد ولی اكنون 
شهرهای كوچک فدای شهرهای بزرگ شده اند.  وی با اشاره به اینكه در بحث مسایل 
فرهنگی مسكن مهر تنها به ساخت مسجد اكتفا كرده ایم اضافه نمود: باید در زمینه 
مسایل فرهنگی و هویتی بافت جدید ش��هر بازنگری شود و نیازهای مردم را مرتفع 
كنیم در غیر اینصورت خطرات زیادی را از نظر روحی و روانی در پی خواهد داشت. 
مجید منصوری اضافه نمود: طبق توافقنامه صورت گرفته از سهم كمک استانداری 
به طرح مهر 120 میلیارد ریال آن پرداخت نشده كه جای دارد استانداری با تامین این 

میزان بودجه عنایت ویژه ای نسبت به مسكن مهر فولادشهر داشته باشد. 

   با وجود نمایندگانی از 31 استان، فولادش�هر ایران كوچک و متعلق به 
همه كشور است

در ادامه عضو شورای اسلامی شهر فولادشهر  با اش��اره به مشكلات مترو در مسیر 
فلاورجان به فولادشهر از نمایندگان مجلس و مسوولین شهرستان فلاورجان و لنجان 

خواست تا در جهت رفع مشكل بصورت كارشناسی اقدام نمایند. 
نادعلی توكلی افزود: بودجه اختصاص داده شده به متروی فولادشهر 500 میلیارد 

ریال اس��ت كه چنانچه نقش��ه آن تغییر پیدا كند نیاز به 1500 میلیارد ریال است 
تا این طرح اجرا ش��ود.  عضو شورای اسلامی اس��تان اصفهان همچنین با تاكید بر 
تكمیل زیرساخت های مسكن مهر فولادشهر گفت: اغلب ساكنان مهر را كارگران و 
كارمندان تشكیل می دهند كه از اقشار ضعیف جامعه هستند و فولادشهر نیز با وجود 
نمایندگانی از 31 استان كشور در آن، ایران كوچک نام گرفته و متعلق به همه كشور 
است. بنابراین همه نمایندگان مجلس باید در جهت حل معضلات این شهر كمک 
كنند. وی همچنین افزود: با توجه به مشكلات موجود فضای آموزشی در 22 محله 
فولادشهر، مشكلات طرح مهر نیز به این مش��كلات اضافه شده به طور مثال حدود 
200 نفر از دانش آموزان ساكن این طرح در محله شیخ بهایی كه نزدیک ترین محله 
به آنجاست در حال تحصیل می باشند و مدارس با تراكم بالای 40 نفر مواجه هستند. 
توكلی اضافه نمود: جهت حل مشكل دوگانگی مدیرت شهر باید با ارایه طرحی شركت 
عمران فولادشهر به طرح مسكن مهر منتقل شده و شهر را به شهردرای تحویل دهد 

تا تكلیف كار مشخص شود. 

   امیدواریم بامهیا كردن زیرساخت های مورد نیاز شاهد پیشرفت و ترقی 
فولادشهر باشیم

شهردار فولادشهر نیز در این مراسم به وجود ظرفیت های شهر و استقبال مردم از 
طرح های شهرداری اش��اره نمود و افزود: ش��هردرای با حمایت همه جانبه شورای 
اسلامی توانست اقدامات بسیار خوبی در 6 ماهه نخست س��ال جاری انجام دهد و 
شروع عملیات اجرایی این  پروژه بدون حمایت مردم، شورا و مسوولین میسر نبوده 
است.  حسین امیری سپس  پروژه های اخیر ش��هرداری را به شرح زیر اعلام نمود:  
ساختمان ایستگاه شماره 3 آتش نشانی با اعتبار 10 میلیارد ریال، تجهیز و راه اندازی 
مركز معاینه فنی خودروهای سبک با اعتبار 2 میلیارد ریال، خرید 4 دستگاه اتوبوس 
جهت تجهیز ناوگان حمل و نقل شهری با اعتبار 16 میلیارد ریال كه 2 دستگاه آن 
در اواخر سال گذشته بوده است. در اینجا به این نكته اشاره كنم كه با وجود ساخت 
32 هزار واحد مسكن مهر در آینده این شهر با مشكل حمل و نقل مواجه خواهد شد 
و شهرداری توان خرید اتوبوس مورد نیاز را نخواهد داشت كه درخواست ما این است 

كه استانداری محترم در این زمینه ما را حمایت كند.
خرید 8 دس��تگاه ماش��ین اطفاء حریق ب��ا اعتب��ار 13 میلیارد ری��ال، كلنگ زنی 
فرهنگس��رای نور به عنوان دومین فرهنگسرای ش��هر با 700 مترمربع مساحت و 

اعتبار 7 میلیارد ریال  عملیات اجرایی اولین فرهنگسرای شهر با نام غدیر با اعتبار 44 
میلیارد ریال دركنار ساختمان شماره 1 آتش نشانی در سال گذشته آغاز شده و در 
دهه مبارک فجر افتتاح خواهد شد.  فرهنگسرای دانش، سومین فرهنگسرای شهر 

است كه در  1200 مترمربع با اعتبار 8 میلیارد ریال ساخته خواهد شد. 
كلنگ زنی ورزش��گاه محله ی شهید آیت الله كاش��انی در 2 هزار مترمربع با اعتبار 
18میلیارد ریال درمحله ب5. امیری افزود:  از اقدامات دیگر شهرداری طی این مدت 
می توان به  پروژه مجموعه فرهنگی و تفریحی بانوان در كنار پارک جنگلی با اعتبار 15 

میلیارد ریال اشاره نمود كه عملیات ساخت آن بزودی شروع خواهد شد.
وی افزود: پروژه انتقال پساب فاضلاب ش��هر جهت مصرف فضای سبز با اعتبار 46 
میلیارد ریال كه در حال اجرا می باشد همچنین شروع  عملیات احداث مركز تجاری 
و خدماتی پیام با اعتبار 24 میلیارد ریال و اصلاح هندسی تقاطع های سطح شهر با 
اعتبار 5 میلیارد ریال، احداث 6 باب سرویس بهداشتی در 6 نقطه شهر كه كار احداث 
آن شروع شده است، زیرسازی معابر، آسفالت و جدولگذاری شهر با اعتبار 5 میلیارد 
ریال، نصب تابلوهای راهنمای شهری با اعتبار 3 میلیارد ریال از دیگر فعالیت های 
عمرانی شهرداری است. شهردار فولادشهر در ادامه به طرح های در حال اجرا اشاره 
كرد و گفت: مجموعه ورزشی برزن )سی( با اعتبار 10 میلیارد ریال، احداث زورخانه 
با اعتبار 5 میلیارد ریال، احداث پل هوایی با اعتبار 4 میلیارد ریال، تجهیز وراه اندازی 
2 باب كتابخانه كه از سوی شركت عمران واگذار شده با اعتبار 2 میلیارد ریال، بهینه 
سازی سینما فرهنگ با اعتبار 10 میلیارد ریال از جمله پروژه هایی است كه تا پایان 
سال اجرا می شود. مهندس امیری با تقدیر از اعضای شورای اسلامی شهر، مدیران 
واحدها، پرسنل و كاركنان ش��هرداری در بخش های مختلف به جهت اجرای این  
پروژه ها اظهار امیدواری نمود: شهرداری با توجه به ظرفیت های موجود بتواند زیر 
ساخت های مورد نیاز شهر در بخش های مختلف را اجرا كرده تا شاهد پیشرفت و 

ترقی فولادشهر باشیم.

   مسوولان استان از مسکن مهر فولادشهر بازدید و با درد دل مردم آشنا 
شوند

اما جمعه فولادشهر نیز در این مراسم، پروژه های مذكور را مرهون زحمات مسوولین 
شهر دانست وگفت: با توجه به مشكلات حادی كه این شهر دارد از مسوولین استان، 
كشور و دولت تدبیر امید انتظار است كه برای مشكلات این شهر فكر اساسی شود و 
به این شهر توجه ویژه ای داشته باشند.  سید حسین محمود آبادی افزود: فولادشهر 
مردم نجیب و آرامی دارد كه مظلومانه با مشكلات فراوان در این شهر زندگی می كنند 
ولی علی رغم تلاش هایی كه صورت گرفته مشكلات رها شده و مردم در حال له شدن 
هستند.  وی از مسوولین  استان خواست تا با بازدید از مسكن مهر و درد و دل با مردم 
از نزدیک ضمن آشنایی با مشكلات مردم ساكن در این منطقه هرچه زودتر به این 

مشكلات رسیدگی نمایند.  

گفت وگوی اصفهان زیبا با دكتر شاهین فرهت

فرهت به روایت فرهت

میثم
میریان

یک نوازنده:

مشکاتیان شاعر سنتور بود
دبیر هشتمین جشنواره شعر فجر:

شاعران انقلاب نباید از داشتن تریبون محروم بمانند
كیوان س�اكت- ایس�نا: مش��كاتیان نابغه ریتم بود و از زیر 
پنجه هایش ریتم فوران می كرد. هیچ كدام از هم قطارهایش به 
پای او نمی رسیدند و بارها به او گفتم كه به او حسودی می كنم. 
مشكاتیان شیوه نوازندگی سنتور را تغییر داد و یک مكتب سنتور 
برای خود به وجود آورد و باید او را »شاعر سنتور« نامید؛ زیرا بر 
تاریخ و فرهنگ ایران مسلط بود. آهنگ ها و چهار مضراب هایی 
 كه ب��ا ریتم ه��ا و ملودی های متن��وع س��اخته و همچنین در 
تصنیف سازی و آهنگسازی می توان نوآوری های او را مشاهده 

كرد. در زمان بندی های آوازها و اس��تفاده از موارد موسیقایی 
دیگر در آهنگ ها كه فقط پس از او رایج شد، می توان به ارزش او 
در تاریخ موسیقی ایران پی برد. تالار وزارت كشور ظرفیت بیش 
از چهار هزار نفر جمعیت را دارد، ولی برای هنرمندان سرویس 
بهداشتی ندارد. من و مشكاتیان مجبور شدیم تا از میان بیش 
از چهارهزار نفر عبور كنیم تا به دستشویی برسیم. هنگامی هم 
كه رس��یدیم،40 نفر در صف ایس��تاده بودند و ما نیز در پایان 

صف ایستادیم. 

عبدالجب�ار كاكای�ی- خبرآنلای�ن: قاعدت��ا ش��اعران ب��ا 
كتاب های ش��ان ارزیاب��ی می ش��وند، ام��ا پیچیدگی های��ی در 
این زمینه وج��ود دارد؛ چون بعضی از كارشناس��ان س��ال های 
گذش��ته كتاب های ش��عر را ممنوع كرده بودند، به همین خاطر 
امس��ال عجالتا آخرین س��روده ها مورد ارزیابی ق��رار می گیرند. 
پیش��نهاد دادیم آمار كتاب های متوقف ش��ده به ما اعلام ش��ود 
تا ب��ه چاپ آنها كم��ک كنیم. تا آنجایی كه ش��اعران ب��ه ما خبر 
دادند، س��عی كردیم ت��ک تک كارش��ان را پیگی��ری كنیم. من 

هم از آقای ش��جاعی، مدیر اداره كتاب آم��ار كتاب های متوقف 
 ش��ده را خواس��تم و بدین ترتیب، دنبال كار آنها هستیم. شورای 
سیاس��ت گذاری بخش قابل اعتنایی از ش��عر انقلاب هستند، به 
همین خاطر فضاسازی علیه این لیست تقابل با شعر انقلاب و اصولا 
حركت مشكوكی اس��ت. توصیه ام به شاعران انقلاب و كسانی كه 
سمت میزبانی در جشنواره شعر دارند، این است كه از انتخاب شان 
دفاع كنند؛ چون شاعری كه كتابش در جمهوری اسلامی منتشر 

می شود، هیچ دلیل ندارد كه از داشتن تریبون محروم بماند. 

خبــر
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معاون عمرانی استانداری اصفهان:

فولادشهر در مسیر توسعه و پیشرفت قرار دارد



 فضاي سبز، ریه های
 تنفس شهر هستند

فریده علیزاده: فضای سبز شهری، بخشی از فضاهای باز شهری است 
که در عرصه های طبیعی یا مصنوعی آن تحت استقرار درختان،گل ها، 
چمن ها و سایر گیاهان است که بر اس��اس نظارت و مدیریت انسان با 
در نظر گرفتن ضوابط، قوانین وتخص��ص های مرتبط با آن برای بهبود 
 شرایط زیستی، زیستگاهی ورفاهی ش��هروندان حفظ، نگهداری یا بنا 
می شود. فضای س��بز دارای دو کارکرد مهم است: تعدیل دما وتلطیف 
هوا و زیباآفرینی.  در حقیقت فضای سبز ریه های تنفس شهرها به شمار 
می آیند. مدیریت فضای سبز شهری در اصل در تمام مراحل ارزیابی، 
ط��راحی و کاشت متناسب با مح�ل است و نظارت درحف�ظ و نگهداری 
آن با همکاری مردم صورت می گیرد که نگه��داری آن، یکی از اصول 

اساسی در مدیریت فضاي سبز محسوب می شود.

   تاثیر روانی رنگ ها در فضای سبز
در مورد تاثیر رنگ می توان گفت، یک نوع ارتباط س��ه محوری میان 
رنگ، انسان و طبیعت وجود دارد که هر اندازه این ارتباط متعادل تر و 
 مناسب تر باشد، از لحاظ روانی برای انس��ان مفیدتر خواهد بود. تاثیر

رنگ ها بر انس��ان کاربرد پزشکی نیز دارد. پزش��کان قرون وسطی در 
 چین و مش��رق زمین برای معالجه آبله و س��رخک و مخملک و بعضی 
بیماری های پوس��تی دیگر، از نور قرمز اس��تفاده می کردند. پزشکان 
اروپایی اثر درمانی اشعه های آبی و بنفش را روی بیماری های عصبی 
تایید کرده اند. رنگ سبز، رنگ طبیعت و رنگ روشن آن، نشانه رشد و 
نمو است. رنگ سبز برای درمان بیماری های عصبی و اختلالات روانی 
توصیه شده و موجب تقویت روحیه، غرور، عزت نفس، قدرت و تسلط 

بر حوادث می شود.
امروزه فضاهای شهری و به ویژه کلانشهرها با مشکلات متعددی مواجه 
هستند که ازجمله آن می توان به آلودگی هوای این شهرها اشاره کرد 
که موجب آلوده شدن ساختمان ها و تاسیسات شهری شده و به دنبال 
خود، یک چشم انداز بسیار زشت شهری را ایجاد کرده است. همچنین 
انواع بیماری های ریوی و تنفس، برونشیت های مزمن، سرطان پوست، 
پوسیدگی تاسیسات شهری، پوسیدگی لباس ها، از بین رفتن حیوانات 
و... را برای مردم شهری به ارمغان آورده است. آلودگی صوتی در شهرها 
نیز باعث انواع بیماری های عصبی و روانی و بالا رفتن درصد عصبانیت 
و تندخویی ها در ساکنین شهرها شده است. در اینجاست که به اهمیت 

فضاهای سبز شهری و نقش آنها در کاهش این مشکلات پي مي بریم.
بنابراین، ایجاد فضاهای س��بز مصنوعی درون ش��هری برای شهرهای 
عظیم کشور امری کاملًا ضروری به نظر می رسد.خشکی هوای داخل 
شهرها و نبود پوشش گیاهی، در روحیه مردم شهرنشین اثر می گذارد.

در ساختن ساختمان های چند طبقه و آسمان خراش هایی که امروزه 
س��اخته می ش��وند، بایدعوامل متعددی را در نظر بگیرند و در اصول 

شهرسازی ایجاد فضای سبز شهری را در راس امور قرار دهند. 
 درختان ش��هری نق��ش ب��ارزی در بهب��ود کیفیت هوای ش��هر بازی 
می کنند. درختان به دو طریق کیفیت هوا را تحت تاثیر قرار می دهند: 
اول با جذب مس��تقیم آلاینده ها و بعد با تعدیل ش��رایط اقلیمی. این 
درختان ش��امل درختان کنار خیابان ها، درون پارک ها و باغچه های 
خانه ها و معابر سبز شهری می شود. امروزه در کشور ما ایران، آلودگی به 
یک معضل اساسی تبدیل شده و دولت در جهت کاهش آلودگی هوای 
شهرها اقدامات متعددی از جمله اجرای طرح های مختلف ترافیکی، از 
رده خارج کردن خودروهای فرسوده، تردد اتومبیل ها باپلاک های زوج 
و فرد، تغییر ساعت بانک ها، تشویق و ترغیب مردم به استفاده از وسایل 
حمل و نقل عمومی از جمله اتوبوس، مترو، تاکسی و ... را انجام می دهد 
که ایجاد فضاهای سبز شهری در مناطق مناس��ب و به درد بخور شهر 
در کنار این اقدامات، می تواند کمک بیشتری به رفع این مشکل بکند؛ 
چرا که امروزه متاسفانه فضاهای س��بز شهری به جای اینکه درمناطق 
پرتردد و شلوغ شهرها که دارای آلودگی هوای بیشتری هستند ایجاد 
شود، بیشتر درحاشیه شهرها  ایجاد مي شود. بنابراین باید نتیجه گرفت:

1- ابتدا باید فضاهای ش��هری در کش��ور را طبقه بندی کرد و برای هر 
کدام از شهرها متناسب با شرایط خاص خود فضای سبز خاص را ایجاد 
کرد؛ چرا که در کش��ورها هر کدام از شهرها ش��رایط متفاوت و خاص 

خود را دارند.
2- باید شهر را منطقه بندی کرد و برای هر منطقه از شهر نوع خاصی از 
فضای سبز را در نظر گرفت. به عنوان مثال، نوع فضاهای سبز شهری در 
مراکز ش��لوغ وپرتردد بامناطق کم تردد شهر و همچنین فضاهای سبز 
مناطق مسکونی با مناطق تجاری یا آموزشی یا صنعتی متفاوت خواهد 
بود. پس مي توان با شناسایي شهرها، نوع درخت، نوع آب و هوا و ... به 

نتایج مطلوب ایجاد فضاي سبز در کل کشور دست یافت.

صدور حكم قضایي جهت تخلف شكار 
در پناهگاه حیات وحش عباس آباد

حکم قضایی جهت تخلف شکار در پناهگاه حیات وحش عباس آباد صادر 
شد. به گزارش پایگاه اطلاع رساني محیط زیست استان اصفهان از نایین، 
حکم قضایی برای دو نفر متخلف که در پوشش خودروی تریلی عبوری 
اقدام به ش��کار غیرمجاز در پناهگاه حیات وحش عباس آباد کرده بودند 
صادر ش��د. طبق این حکم، متخلفین یاد شده به جرم شکار یک راس بز 
وحشی آبستن، به پرداخت جریمه نقدی در حق صندوق دولت محکوم 
شده و یک قبضه اسلحه شکاری کشف شده از آنان به نفع دولت ضبط شد. 
طبق ماده  12 قانون شکار و صید، هر کس  مرتکب  شکار و صید در مناطق  
حفاظت  شده  و پناهگاه هاي  حیات  وحش  بدون  تحصیل  پروانه  ویژه  شود، 
به  مجازات  حبس  و یا به  جزاي  نقدي  تعیین ش��ده در این قانون محکوم  

مي شود.

تعریفتان از اعتیاد چیست؟
محمد: اعتیاد نوعی بیماری ویرانگر است که باید شناخته شود. 
ربابه: ابتدا فکر می کردم بیماری ساده مثل سرماخوردگی است، 
اما حالا بعد از آموزش در جلسات می گوییم بیماری بسیار سختی 

است که اگر شناخته نشود، درمان نمی شود. 
از چه موقع وارد دنیای مصرف مواد شدی؟

محمد: بعد از ازدواج، در کارگاهی ک��ه کار می کردم کارفرما به 
اتفاق دوستانش آخر هفته که می شد به باغ می رفتند.کم کم من 
کنجکاو ش��دم. تا اینکه یک روز با او به باغ رفتم و دیدم که منقل 
و وافور آماده شد و با دوس��تانش تریاک مصرف کردند. من تا آن 
موقع طریقه مصرف تریاک را ندیده بودم و در همان جلسه اول، 
دوستانش گفتند چون اینجا بوده و کشیدن ما را دیده، باید بکشد 

تا نرود جایی تعریف کند و مقدار کمی تریاک کشیدم. 
با اولین بار مصرف چه حالی داشتی؟

محمد: اول حالم بد ش��د، ولی بعد حال بس��یار خوبی داشتم و 
این حال خوش و لذتی که بردم، باعث ش��د دفع��ات بعدی نیز 

مصرف کنم. 
شما چه موقع متوجه مصرف مواد محمد شدی؟

ربابه: یک روز که از منزل خارج شده بودم، زود برگشتم. وقتی وارد 
خانه ش��دم، دیدم فضای خانه پر از دود است و چند جفت کفش 
پشت در اتاق است. وقتی خواستم در را باز کنم، دیدم محمد در را 
بسته ومتوجه آمدن من شده بود و به من گفت که دوستانم اینجا 

هستند. تو برو تا من بچه ها را بفرستم بیرون و بعد بیا.
چه حالی پیدا کردی و چه برخوردی داشتی؟

 رباب�ه: آن موقع فک��ر می ک��ردم آخ��ر دنیاس��ت و هیچ چیز 
نمی توانستم بگویم. فقط گریه می کردم و به کلی از زندگی ناامید 
شدم. تا محمد که شب برگشت منزل، گفت که من نمی کشیدم، 
دوس��تانم بودند و من هم چون محمد را خیلی دوست داشتم و 

تصور نمی کردم که او مصرف کننده شود، قبول کردم. خیلی با هم 
درگیر نشدیم و حرفش را باور کردم تا اینکه بعدها از بوی دهانش 
و لباس هایش متوجه شدم او همیشه مصرف می کند.  من مرتب 
 تلاش می کردم که محم��د ترک کند، از این دکت��ر به آن دکتر 
می رفتیم، اما هیچ گاه موفق نشدیم و به ناامیدی کامل رسیدیم.

چند بار ترک کردی؟
محمد: ترک های زیادی داشتم از 24 ساعت تا یک 
هفته و همیشه می ترسیدم. فقط کمپ نرفتم. هر نوع 
ترکی را تجربه کردم تا اینکه به یک ناامیدی رسیدم 

و می گفتم تا آخر عمر باید مصرف کنم.
جرقه درمان چگونه خورد و با جلس�ات 

چطور آشنا شدید؟
محمد: بع��د از ترک ه��ای زیاد و ناامی��دی کامل، 
همسرم مرتب به جاهای مختلف زنگ می زد تا اینکه 
یک روز آدرس جلس��ات را به او دادند و به من گفت، 
برو ببین هلال احمر چطور است. برای اولین بار که 
آمدم، به آقای مفتون گفتم: ب��ا آقای دکتر کار دارم. 
گفت: کارتان چیس��ت؟ گفتم: با خ��ودش کار دارم. 
 گفت: ما اینجا دکتر نداریم. کارت چیس��ت؟ گفتم: 
می خواهم بدانم اینجا چط��ور ترک می کنند. برای 
برادرم می پرس��م. آقای مفتون که فهمیده بود، زد 

 پشت شانه ام و گفت: برو به داداش��ت بگو بیاید. اینجا به درد تو 
نمی خورد. رفتم و چند ماه بعد دوباره برگشتم که به من گفتند برو 
با همسرت بیا. من هم با همسرم برای اولین بار در کلاس شناخت 
اعتیاد شرکت کردیم. از روش درمان خوشم آمد. چند ماهی در 
جلسات ش��رکت کردم، اما درمان را جدی نگرفتم. هم درمان را 
دوست داشتم هم مصرف مواد را و نهایتاً مسوولین جلسات عذر ما 

را خواستند ومن دوباره رفتم سراغ مصرف مواد. 
چه شد دوباره به جلسات آمدی؟ خاطره ای از سوء 

مصرف بگویید؟
 محمد: خاطرات بس��یار زی��اد و ناراح��ت کنن��ده ای از دوران 
سوء مصرف دارم. اما نکته ای که هست، اینکه من آن موقع متوجه 
خیلی از مسایل نبودم و فقط س��رگرم مصرف خودم بودم. پدرم 
گریه می کرد و خانواده ناراحت بودند. تا سال گذشته قبل از ورود 
دوباره ام به جلسات، وقتی ترحم فامیل و مهربانی های آنان را در 
حق زن و بچه ام دیدم، خیلی ناراحت شدم. وقتی دلشان به حال 
بچه هایم می سوخت، مرا به خود آورد و همانجا صدای خرد شدن 
استخوان هایم را شنیدم و این بود که من دوباره به جلسات آمدم.

از آمدنتان به جلسات تا تاریخ درمان چهار سال طول 
کشید، چرا؟

محمد: همانطور که گفتم، من هم دوست داشتم درمان شوم و 
از طرفی نیز مواد را دوست داش��تم. به جلسه می آمدم، همسرم 
نیز می آمد، آموزش می دیدیم، اما من می رفتم گریز می زدم و 
مواد مصرف می کردم تا وقتی مسوولین جلسات متوجه شدند و 
 عذرم را خواستند. بستر برایم فراهم شده بود و من سوء استفاده 
می کردم و می گفتم امروز را مصرف کنم، از فردا درمان را جدی 
می گیرم و چون از ترک کردن هم می ترسیدم، با خود می گفتم 
اگر درمان شدم، بعدش چه می شود و باید چکار کنم. به همین 

دلیل نمی گذاشتم دارویم تمام شود. 
چون دوره درمانم طول کش��یده بود، یک روز برادر همسرم که 
با هم کار می کردیم، گفت: تو کجا م��ی روی که همه را به بازی 

گرفته ای و آدرس جلسات را از من می خواست که بیاید و اینجا 
را به هم بریزد. کلی هم بد و بیراه گفت. این مس��اله که من تغییر 
نکرده بودم و سوء استفاده می کردم، باعث شده بود باور و ایمان 
اطرافیانم به جلسات از بین برود. در جلسات هم یک مسافر نبودم، 
 بلکه به ویروس تبدیل ش��ده بودم و جلس��ات را آنط��ور که دلم 
می خواست تفسیر می کردم و همه اش در حاشیه 
بودم. وقتی که از جلس��ات کناره گی��ری کردم و 
همس��رم نیز رفتارش با من عوض شد و احساس 
کردم جایگاهم را از دست داده ام، باعث شد جرقه 

درمان دوباره بخورد و به جلسه بیایم. 
همس��رم دیگر بامن کاری نداش��ت، بچه ام با من 
 حرف نم��ی زد و هرچه می خواس��ت ب��ه مادرش 
م��ی گف��ت. از طرفی ترح��م و دلس��وزی بیجای 
اطرافیان به جایی رس��یده بود که یکی از بستگان 
مقداری برنج و ع��دس و ... به خان��ه آورد و همین 

مساله مرا تکان داد تابه خودم بیایم.
 ربابه: جلس��ات را اش��تباه متوجه می شدم. فکر 
می ک��ردم نباید ب��ا محمد کاری داش��ته باش��م 
 و ه��رکاری می خواه��د بکن��د و معت��اد پروری 
می کردم. فکر می کردم چون به جلس��ه می آید، 
درمان می شود. تا اینکه راهنمای جلسات تشخیص 
داد من هم به جلسات نیایم. خیلی حالم بد شد. آخرین امیدم هم 
قطع شد، اما گوش کردم و با آموزش هایی که دیدم رفتارم را عوض 
کردم تا اینکه محمد دوباره به جلسات آمد و درمان را جدی گرفت 
تا توانست به درمان برس��د و بعد از اینکه محمد درمان شد، من 

مجدد به جلسات آمدم.
در مرحله دوم که به جلس�ه آمدی، چطور توانستی 

موفق شوی؟
محمد: وقتی که دوباره به جلس��ه آمدم، ع��زم و تصمیم قطعی 
داشتم. با اینکه مشکلات زیادی داشتم و بیکار بودم، مشکل اجاره 
خانه داش��تم و ... ، خیلی جدی به درمانم ادامه دادم تا هفت ماه 

طول کشید که به درمان رسیدم. 
رهایی در چه تاریخی رقم خورد؟

محمد: 92/7/5 
محمد در مقایسه با زمان سوء مصرف چگونه است؟ 

محمد: جایگاه اصلی خ��ودم را در خانواده و اجتماع به دس��ت 
آورده ام و برای تغییر کردن زور نزدم، بلکه آموزش ها را درس��ت 

کاربردی کردم. 
ربابه: قبلًا اگر در کارهای خانه هم به من کمک می کرد، با داد و 
بیداد بود، اما بعد از درمانش به طور کلی اخلاق و رفتارش عوض 
شده، وظایفش را به خوبی انجام می دهد و من و فرزندانم راضی 

هستیم و به یک آرامش رسیده ایم. 
صحبت پایانی؟

محمد:  خفت زمان سوء مصرف را درک نمی کردم. اطرافیان آن 
را می دیدند و حالا بعد از درمان اول خودم، لذت درمان و زندگی را 
می بینم و احساس می کنم. به همدردانم توصیه می کنم بیایند 

اعتیاد را بشناسند و درک کنند تا به درمان برسند.
ربابه: اگر خانواده ها اعتیاد را بشناس��ند، راحت تر می توانند به 
فرد مصرف کننده کمک کنند. خانواده نیز درکنار مصرف کننده 
دچار بیماری تفکر زاید ش��ده، پس باید برای درمان خودش��ان 

قدم بردارند. 
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

رهاسازي یك قطعه حواصیل ارغواني در منطقه کرکس     متخلفان شكار در شهرستان نطنز دستگیر شدند
به گزارش پایگاه اطلاع رساني محیط زیست استان اصفهان 
از نطنز، یک گ��روه دو نفره متخلف ش��کار در هنگام خروج 
از منطقه حفاظت ش��ده کرکس،توس��ط محی��ط بانان و با 
هم��کاری نی��روی انتظامی دس��تگیر و به مراج��ع قضایی 

معرفی شدند.
 از متخلفان یاد ش��ده یک قبضه اس��لحه ش��کاری، 15 تیر 

فشنگ گلوله زنی و ادوات شکار کشف و ضبط شد.
بر اساس ماده  14 قانون شکار و صید، وسایل  شکار و صید از 
قبیل  تفنگ ، فشنگ ، نورافکن ، دوربین  چشمي ، تور و قلاب  

ماهیگیري  و س��ایر ادوات  ارتکاب  جرم  که  متخلفان شکار و 
صید به  همراه  دارند، توسط سازمان حفاظت محیط زیست 
توقیف  و این  وسایل  تا خاتمه  رسیدگي  و صدور حکم  قطعي  
زیر نظر س��ازمان  به  صورت  اماني  نگهداري  ش��ده  و دادگاه  
 پس  از صدور حکم ، نس��بت  به  اموال  یاد شده  تعیین  تکلیف  
مي کن��د.  طبق ماده 15 همین قانون نیز ش��روع  به  ش��کار 
جانوران  وحش��ي  بر خلاف  مقررات  این  قانون  قابل  تعقیب  
و مجازات  اس��ت و مرتکب،  به  حداقل  مجازات  مقرر محکوم  

خواهد شد.

یک قطعه حواصیل ارغوانی در منطقه حفاظت شده کرکس 
رهاسازی شد.

به گزارش پایگاه اطلاع رس��اني محیط زیست استان اصفهان 
از نطنز، یک قطعه حواصیل ارغوانی آس��یب دیده از ناحیه پا 
که توسط یکی از ش��هروندان طبیعت دوست به محیط بانان 
این شهرستان تحویل ش��ده بود، پس از درمان و اطمینان از 
سلامت کامل، در زیس��تگاه طبیعی خود در منطقه حفاظت 

شده کرکس رهاسازی شد.
حواصیل ارغوانی، پرنده ای از راس��ته لک لک س��انان و تیره 

حواصیلیان است که زیس��تگاه آن باتلاق ها، نیزارهای انبوه، 
س��واحل و آبگیرهای پرگیاه است و در کش��ور ما تابستان ها 

بیشتر دیده می شود.
 این پرنده در زمره پرندگان حمایت ش��ده از س��وی سازمان 

حفاظت محیط زیست است.
در سال های اخیر به علت خشکسالی های پی در پی رودخانه 
زاینده رود، بسیاری از گونه های حیوانات که در سال های قبل  
زیستگاه آنها رودخانه زاینده رود بود، متاسفانه از این نواحی 

مهاجرت کرده اند.

در گفت و گو با یك خانواده رها شده از اعتیاد مطرح شد؛

تفکر افیونی، بزرگ ترین مانع درمان اعتیاد 
مقالـه

چهارشنبه   31 اردیبهشت 1393 

شماره 2094 | 12  صفحه  

خبــر

بیایید این آت�ش ویرانگر را مهار کنیم و آت�ش را تبدیل به بزرگ ترین پرنده ای کنیم که س�رعت صوت را 
همراه داشته باشد و سرعت نور را با نمایش بهترین رنگ ها، تا به مكانی برسیم که از آنجا انشعاب یافته ایم. 
در جهت فرمان نوری باشیم که خداوند می خواهد، نه آتشی که همه چیز را ویران کند و نمایش نور از شعله 
 آتش، و استادی باشیم برای شعله های آتش که می خواهند سوار بر نور ش�وند و از خاکستر شدن گریزان

 هستند. 
محمد 40 ساله، مدت 20 سال است با ربابه ازدواج کرده و حاصل این زندگی مشترک دو پسر 18 و 6 ساله است. 
محمد بعد از ازدواج، در اثر حس کنجكاوی به مصرف مواد مخدر روی آورده و سال ها درگیر اعتیاد بوده وچند بار ترک کرده 
است، اما در هیچ کدام از ترک ها موفق نمی شود تا نهایتاً توسط شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر به جلسات هلال 
احمر )سروج( معرفی می شود و در پروسه درمان قرار می گیرد. چند سال طول می کشد و محمد به دلیل اینكه دوستدار 
مواد مخدر و به اصرار خانواده به جلسات آمده بود، در مرحله اول نمی تواند به درمان برسد. مسوولین جلسات از حضور 
وی جلوگیری می کنند و مجددا محمد به دنبال مصرف مواد می رود تا اینكه با آموزش هایی که همسر وی می بیند و نحوه 
رفتارش با محمد، باعث می ش�ود برای بار دوم او به جلسات سروج بیاید و به درمان برسد. در مصاحبه محمد و همسرش 
به نكات زیادی اشاره شد، اما مهم ترین مساله، تفكر افیونی است که مانع درمان وی می شد تا اینكه وقتی در جلسات در 
مسیر درست درمان قرار می گیرد و تفكر افیونی اش همراه با جسم بیمارش درمان می شود، می تواند به درمان قطعی برسد. 

عباس
چیوایی

ترحم و دلسوزی 
بیجای اطرافیان 
به جایی رسیده 

بود که یكی از 
بستگان مقداری 

برنج و عدس و 
... به خانه آورد 
و همین مساله 

مرا تكان داد تابه 
خودم بیایم

آگهی مناقصه عمومی نوبت اول
شهرداری بهارستان در نظر دارد جهت اجرای پروژه زیر از طریق برگزاری مناقصه انتخاب پیمانکار نماید.

نام پروژه: عملیات روکش آسفالت معابر سطح شهر 

 
1- شرکت کنندگان موظف به ارایه رتبه بندی مرتبط و معتبر )حداقل رتبه 5 راه و باند( از معاونت برنامه ریزی و نظارت راهبردی ریاست جمهوری می باشند. 

2- پیمانکاران ملزم به ارایه اسناد ثبتی و گواهی آخرین تغییرات و مدارک شرکت، گواهی تشخیص صلاحیت معتبر و سوابق کاری خود می باشند. 
3- پیشنهاددهندگان جهت شرکت در مناقصه باید مبلغ 250/000/000 ریال را به عنوان تضمین شرکت درمناقصه به صورت ضمانتنامه بانکی با اعتبار حداقل 3 ماه از تاریخ بازگشایی پاکت های 
مناقصه به شهرداری تسلیم نماید یا به صورت وجه نقد به حساب شماره 0105829332005 سپرده شهرداری بهارستان نزد بانک ملی شعبه بهارستان به نام شهرداری بهارستان واریز نمایند. 
4- واجدین شرایط می توانند از روز چهارشنبه مورخ 1393/02/24 تا روز چهارشنبه مورخ 1393/03/07 همه روزه به جز روزهای تعطیل به واحد امور قراردادای شهرداری بهارستان 

مراجعه و با ارایه خلاصه سوابق اجرایی ومعرفی نامه کتبی شرکت نسبت به خرید اسناد مناقصه اقدام نمایند. 
5- پیشنهاد دهندگان باید پیشنهادهای خود را تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخ 1393/03/17 به واحد دبیرخانه محرمانه شهرداری بهارستان ارایه و رسید دریافت نمایند. لازم 

به ذکر است انصراف  از شرکت در مناقصه باید 48 ساعت قبل از تاریخ مذکور و به صورت کتبی به واحد دبیرخانه ارسال گردد.
6- پیشنهادهای رسیده ساعت 10 صبح روز دوشنبه مورخ 1393/03/19 در کمیسیون عالی معاملات که در محل شهرداری بهارستان تشکیل می گردد، باز و قرائت خواهد شد. بدیهی 

است در صورت تغییر در زمان مذکور موضوع به نحو مقتضی اطلاع رسانی می گردد.
7- شهرداری بهارستان در رد یک یا تمام پیشنهادها مختار است.

8- هرگاه برندگان اول، دوم و سوم مناقصه حاضر به انعقاد قرار داد نشوند سپرده شرکت در مناقصه آنها به ترتیب ضبط خواهد شد و سپرده نفرات اول تا سوم تا زمان عقد قرارداد با برنده 
مسترد نخواهد شد. 9- هزینه چاپ آگهی مناقصه در روزنامه به عهده برنده مناقصه می باشد.

مهدی فاتحی شهرداری بهارستان

                       به آدرس: معابر سطح شهر حسب ابلاغ کارفرما قبل و حین اجرای کار   واقع در محدوده شهر بهارستان

مبلغ برآورد اولیه: 4/981/404/800 ریال   مدت پیمان: 3 ماه شمسی   محل تامین اعتبار: ردیف 33010 فصل عمرانی بودجه سال 93 شهرداری     

مبنای تعدیل: بدون تعدیل و بدون هرگونه ما به التفاوت مصالح از قبیل سیمان، آهن آلات، و ...  نوع فهرست بها: راه و باند 1392 

کلیه عملیات اجرایی شامل: تهیه و پخش لایه قیر تک کت به میزان لازم مطابق با نقشه ها، تهیه، حمل، پخش و کوبیدن آسفالت در محل های لازم مطابق نقشه ها 

ودستورات نظارت و انجام هرگونه عملیاتی که در جهت بهره برداری از پروژه طبق نظر کارفرما ضروری باشد.

ت
تذکرا
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

چهارشنبه   31 اردیبهشت 1393 

شماره 2094 | 12  صفحه  

ورزش

 امیررضا خادم کارشناس خبره 
فدراسیون کشتی

با حکم وزیر ورزش و جوانان، امیررضا خادم به عنوان کارش��ناس خبره 
فدراسیون کشتی منصوب ش��د.درحکم محمود گودرزی آمده است: با 
استعانت از خداوند متعال و به استناد ماده 8 اساسنامه فدراسیون های 
ورزشی آماتوری نظر به تایید مجمع عمومی مورخ 10/12 / 92  فدراسیون 
کشتی به موجب این حکم جنابعالی به عنوان کارشناس خبره فدراسیون 
کشتی جمهوری اسلامی ایران منصوب می شوید تا درچهارچوب مفاد 

اساسنامه مزبور نسبت به انجام وظایف محوله اقدام نمایید. 

  راه یابی یک بازیکن ذوب آهن 
به کمپ رئال مادرید

 مس��وول ورزش رئالی ها قول داد یکی از بازیکنان رده س��نی10 س��ال 
ذوبی ها به زودی به کمپ تابستانی باشگاه رئال دعوت شود.پس از دیدار 
یک روزه خواکین ساگوئز رئیس بنیاد آموزش رئال مادرید از باشگاه ذوب 
آهن اصفهان، مسوول ورزش رئالی ها قول داد یکی از بازیکنان رده سنی 
10 سال ذوبی ها به زودی به کمپ تابستانی باش��گاه رئال دعوت شود. 
ساگوئز با ابراز رضایت از نحوه عملکرد مسوولین باشگاه ذوب آهن دراین 
باره گفت: در راس��تای اقدامات متقابل و دو سویه باش��گاه رئال با ذوب 
آهن تصمیم گرفتیم که به زودی یکی از بازیکنان رده س��نی 10س��ال 
ذوب آهن به مدت 10 روز وارد کمپ تابس��تانی باشگاه رئال و با سیستم 
آموزشی این باشگاه آشنا شود. وی با بیان اینکه بازیکنان ایرانی استعداد 
فوق الع��اده ای دارند در این ب��اره گفت:با توجه به ش��رایطی که اکنون 
 میان دو باش��گاه رئال و ذوب آهن به وجود آمده امیدوارم با برنامه ریزی

بتوانیم ارتباطات بیش��تری برای موفقیت بازیکنان ذوب آهن را داشته 
باشیم.

کشف یک ونیم تن مکمل ورزشی قاچاق 
رییس هیات پزش��کی ورزشی خراس��ان رضوی گفت: یک و نیم تن 

مکمل ورزشی قاچاق اخیرا کشف شده است. 
رضا گلدوزیان درخص��وص فروش غیرمجاز مکمل های ورزش��ی در 
باشگاه ها عنوان کرد: تنها هیاتی که درکشور عضویت کمیته مبارزه با 
 قاچاق کالا و ارز دارد هیات پزشکی ورزشی خراسان رضوی است که 
به طور مرتب در جلسات حضور داریم و اخبار مربوط به قاچاق این مواد 
مکمل غیر مجاز را پیگیری می کنیم. وی یادآور شد: اخیرا یک محموله 
یک و نیم تنی از مکمل های ورزشی قاچاق توسط پلیس قاچاق کالا و 
ارز کشف شده است.  گلدوزیان ادامه داد: مکمل های ورزشی درتغییر 
شکل بدن بسیار موثر هستند ولی این اتفاق و تغییر شکل به تنهایی 
نمی افتد و ورزشکاران مجبور به استفاده از دارو نیز هستند که این دارو 

برای ورزشکار بسیار مضر است. 

فرزند بکام میلیاردر
کارگر کافی شاپ شد

فرزند بزرگ دیوید بکام برای آنکه قدر پول را بداند، کارگر یک کافی شاپ 
با حقوق ساعتی ۳ یورو شد. درشرایطی که تخمین زده می شود ثروت 
دیوید بکام، کاپیتان اسبق انگلیس و همسرش فراتر از 100 میلیون یورو 
باشد، بروکلین پسر 15 ساله آنها کارگر یک کافی شاپ در غرب شهر لندن 
شده است. طبق اعلام منابع رسانه ای فرزند ارشد آنها برای آنکه قدر پول 
را بهتر بداند، در سن 15 سالگی مجبور ش��ده در کافی شاپ با حقوقی 
حدود ۳ یورو در س��اعت )۳.20 یورو یا حدود 15 هزار تومان( کار کند.

مطابق همین اخبار وی تاکنون چندین ساعت در محل کار خود حاضر 
شده و البته آن را نیز به نحو مطلوب انجام داده است.

وادا برنامه های تیم ملی را به هم ریخت؛

خطر تعلیق بیخ گوش وزنه برداری ایران
زمان بندی حضور مأموران ضد دوپینگ جهانی درایران، برنامه های 

تیم ملی وزنه برداری را به هم ریخته است.
 تیم ملی وزنه برداری ایران این روزها همچنان مشغول آماده سازی 
خود برای حضور در بازی های آسیایی و قهرمانی 2014 جهان در 
قزاقستان اس��ت؛ دو رقابت مهمی که در اولی باید در قالب کاروان 
ورزش کش��ورمان از حیثی��ت ورزش ایران دفاع ک��رد و در دومی 
باید امتیازات خوبی را برای س��همیه های المپیک 2016 ریو برای 
وزنه برداری ایران به ثبت رس��اند. بر همین اساس در حالی این دو 

رقابت مهم پیش روی وزنه برداری ایران است که خیلی کارها روی 
برنامه پیش نرفته و برخی اتفاقات از جمله زمان بندی حضور مأموران 
ضد دوپینگ جهانی در ایران، برنامه ریزی اردوهای تیم های ملی را 
بر هم زده تا به تبعیت از به هم خوردن این برنامه ها، خیلی نتوان به 
روزهای آینده وزنه برداری ایران در دو رقابت حساس آینده خوشبین 
بود. طبق اعلام قبلی از سوی مسوولین فدراسیون از جمله حسین 
رضازاده قرار بود تیم ملی وزنه برداری بزرگس��الان ایران نیمه دوم 
اردیبهشت ماه سال جاری برای برگزاری اردوی خارج از تهران خود 

راهی چابکسر شود و این در حالی است که با سپری شدن روزهای 
اردیبهشت همچنان از اردوی چابکسر خبری نیست و پولادمردان 

وزنه برداری ایران همچنان در تهران به کار خود ادامه می دهند.
همین موضوع و پیگیری تمرینات در تهران باعث شده تا برنامه های 
تیم ملی جوانان نیز حدود کمت��ر از دو ماه مانده به آغاز رقابت های 
قهرمانی 2014 جهان که به میزبانی کازان برگزار می شود، مختل 
شده و همچنان از برگزاری اردوهای این تیم خبری نباشد چراکه قرار 
بود با اعزام تیم ملی به چابکسر و خالی شدن کمپ تیم  های ملی جا 

برای حضور جوانان باز شود که این اتفاق نیفتاده و این در حالی است 
که درخصوص لغو یا اعزام این تیم از سوی فدراسیون وزنه برداری 
نیز خبر رسمی نیز منتشر نشده است. البته رییس فدراسیون در این 
خصوص به فارس گفت: در حال بررسی هستیم و هفته آینده تصمیم 
نهایی در این خصوص گرفته خواهد ش��د. از زمان مشخص شدن 
بررسی ها تا آغاز مسابقات جهانی تنها یک ماه وقت باقی خواهد ماند 
و همین موضوع به شائبه اعزام نشدن تیم ملی به رقابت های قهرمانی 

جهان قوت بخشیده است.

تقریبا مشخص بود که فصل بعد هم در سپاهان بازی 
می کنید، این طور نیست؟

قرارداد سال دوم من با سپاهان توافقی بود و پس از پایان بازی های 
لیگ برتر با مسوولین سپاهان صحبت  هایی انجام دادم و در نهایت 

هم تصمیم گرفتم برای فصل جدید هم در این تیم بازی کنم.
کلًا انگار اهل بازارگرمی نیستید؟

من چند پیشنهاد داشتم اما وقتی در سپاهان راحت تر هستم، چه 
دلیلی دارد که تیمم را تغییر دهم؟ بعد هم دوس��ت داشتم هرچه 

زودتر تکلیفم را برای فصل بعد مشخص کنم.
سپاهان لیگ چهاردهم را چه طور می بینید؟

به نظر من در فصل جدید یک سپاهان متفاوت را شاهد خواهیم 
بود، س��پاهان تیم بزرگی است که شایس��تگی قهرمانی در چند 

جام را دارد.
اما در لیگ فصل خبری از لیگ قهرمانان آسیا نیست؟

بله در لیگ قهرمانان آسیا حضور نداریم اما می توانیم در لیگ برتر 
و جام حذفی مدعی باشیم.

ادامه فعالیت کرانچار در س�پاهان را چه طور ارزیابی 
می کنید؟

از نظر من کرانچار بهترین گزینه براي س��پاهان ب��ود، او مربي با 
 دانشي است و نباید برخي مسایل را به او نسبت داد و صحبت هایی

را مطرح کرد.
اما برخی بازیکنان همانند یعقوب کریمی از وی انتقاد 

می کنند؟
یعقوب کریمی شرایط بدي برایش ایجاد ش��د و نتوانست درتیم 
سپاهان شرایط خوبی داشته باش��د، بالاخره هر مربي یک نظري 

دارد و نباید این طور درباره کرانچار صحبت کنیم.
برس�یم به بحث جام جهانی؛ زمانی که ب�رای اردوی 
آفریقای جنوبی خط خوردید، امید زیادی داشتید که 
برای اردوی اتریش دعوت شوید اما این اتفاق رخ نداد.

تقصیر بازیکنان س��پاهان نبود که در لیگ قهرمانان آس��یا بازی 
داش��تند و من در آن مقطع از مس��وولین فدراس��یون و کارلوس 
کی روش درخواس��ت کردم زمینه دعت مجدد م��ا را به تیم ملی 

فراهم کنند که البته این طور نشد.
 برخی بازیکنان سپاهان خط خوردنش�ان از اردوی 
تیم ملی را از چشم کرانچار می بینند، شما چه طور؟ 

اتفاقي که براي من و دو بازیکن دیگر رخ داد را از چش��م کرانچار 
نمي بینم زیرا کرانچار هم مثل هر مربي دیگري دوس��ت داش��ت 
بازیکنانش را دراختیار داشته باشد، آن هم برای میدان مهمی مانند 
جام جهانی. از نظر من کی روش مقصر اصلي خط خوردن من، امید 
ابراهیمي و یعقوب کریمي اس��ت. ک��ی روش بازیکناني را دعوت 
 کرده و مي خواهد به جام جهاني ببرد که در حد تیم  ملي نیستند و 

نمی دانم برخی برچه مبنایی به تیم ملی دعوت شده اند.
چن�د روز قب�ل ه�م درمصاحب�ه ای گفت�ه بودید، 
بازیکنانی دعوت ش�ده اند که در تیم باشگاهی خود 
نیز مورد اس�تفاده قرار نمی گیرند؛ مشخصاً منظور 

کدام بازیکنان بود؟
من باز هم می گویم برخ��ی بازیکنانی که اکن��ون در اردوي تیم  
ملي هستند و احتمالا به جام  جهاني هم مي  روند،  آنقدر در فصل 
گذش��ته ضعیف بودند که تیم ش��ان را نابود کردند، مثلًا بازیکني 
هس��ت که باش��گاهش به برای فصل بع��دی  او را نمي خواهد اما 
کی روش او را دعوت ک��رده اند و همه می دانن��د منظور من چه 

بازیکنانی است.
خب طبیعی اس�ت بازیکنان�ی که خط خ�ورده اند و 
در لیس�ت 30 نفره نیس�تند، چنین صحبت هایی را 

مطرح کنند؟
اصلًا حرفتان را قبول ندارم، اصلا من منظورم به خودم نبود، مثلًا 
بازیکنانی مانند امید ابراهیم��ي و پیام صادقیان روي چه منطقي 
خط خوردند؟ میانگین سني تیم ملي الان ۳0 سال شده است، این 
درست اس��ت که خیلي از جوان هاي خوب به جام جهاني نروند و 
افرادي بروند که هم سن بالاتری دارند و هم توانایي کمتري دارند.

با این همه، فکر م�ی کنید تیم مل�ی در جام جهانی 
انتظارات را برآورده کند؟

دوست دارم تحت هر شرایطي تیم ملي کشورم موفق باشد، حتی 
اگر در این تیم حضور نداشته باشم، این تیم افتخار ملت ایران است 
و امیدوارم با نتایجی که می گیرند، مردم را شاد کنند. تیم ملی مال 
همه مردم ایران است و همه دوست دارند این تیم نتایجی کسب 

کند که مایه غرور شود. 
مثلًا صعود به مرحله بعد؟

درفوتبال نمی توان نتیجه ای را پیش بینی کرد اما امیدوارم بهترین 
نتایج برای تیم ملی رقم بخورد.

وقتی درسپاهان راحت هستم، دلیلی برای رفتن وجود نداشت

خلیل زاده: خط خوردنم از تیم ملی تقصیر کی روش بود نه کرانچار
روی موج خبر

شجاع خلیل زاده در تیم مس کرمان بود که برای نخستین بار به اردوی تیم ملی دعوت شد و پس از حضورش 
در تیم سپاهان نیز باز هم به جمع اردونشینان تیم ملی فوتبال دعوت شد اما یک اتفاق باعث شد تا این مدفع 
بلند قامت شانس حضور درجام جهانی را از دست بدهد و مجبور شود مسابقات جام جهانی را از تلویزیون 
تماشا کند. خلیل زاده که این روزها پس از یک فصل فشرده استراحت می کند، قراردادش را برای سال دوم 
با سپاهانی ها تمدید کرده است و در لیگ چهاردهم نیز برای این تیم به میدان می رود. ادامه حضور خلیل 

زاده بهانه گفت وگو با وی شد و در ادامه به بحث حذف شدنش از اردوی تیم ملی و مباحث پیرامونی آن پرداختیم.

مهری
مصور

لحظه های خاصی در والترس دورف درحال سپری شدن است. 28 
ملی پوش کشورمان تمام سعی و تلاش خودشان را به کار گرفته اند 
تا بتوانند نام خود را در بین مسافران برزیل ببینند ولی کارلوس کی 

روش بالاخره بایستی از بین بازیکنانش 2۳ نفر نهایی را انتخاب نماید. 
خود کارلوس کی روش می داند وضعیت در اردو به چه شکل است 
و دل در دل ندارد که چگونه بایس��تی بهترین هایش را  از اردو خط 

 بزند. او که همه بچه هایش را دوست دارد صراحتاً می گوید: یکی از 
دغدغه های اصلی من برای انتخ��اب 28 بازیکن این بود که بتوانم 
بازیکنان ش��جاعی را برای تیم ملی انتخاب کنم. کسانی که به تیم 
ملی فکر می کنند نه به خودشان و همین طور منافع شخصی شان را 
مقدم بر منافع تیم نمی دانند و این شروعی قدرتمندانه برای حرکت 
ما به سمت موفقیت درجام جهانی است و از همین جا باید این مساله 
را به همه هواداران فوتبال ای��ران اعلام کنم که من کابوس انتخاب 
2۳ بازیکن از میان این 28 بازیکن را می بینم و برای من این کابوس 
آغاز شده و بعضی از شب ها این فکر به سراغ من می آید که چگونه 

می توانم 2۳ بازیکن را از میان 28 بازیکن انتخاب کنم.
به هر حال آنچه مشخص است شاید 10 نفر از این 28 نفر خودشان را 
به واقع در بین نفرات خط خورده احساس می کنند. آنها منتظر نظر 
کی روش هستند و البته دارند با تمام وجود درتمرینات می جنگند 
تا مسافر برزیل باشند. اینکه در برزیل چه اتفاقی رخ خواهد داد و در 
نهایت کدامیک از بچه ها بازی را از طریق گیرنده ها دنبال خواهند 
کرد بماند، اما توجه به این نکته که به هر شکل ممکن آیا بهترین ها 
مسافر خواهند شد یا نه مبحث بعدی است. از طرف دیگر صحبتی 
که این روزها در بین رسانه ها مطرح است به ماجرای موضع گیری 
دوباره ک��ی روش در مورد بازیکنانی که از تیم مل��ی انصراف دادند 
 باز می گردد و از طرفی بایس��تی منتظر ماند و دید نفراتی که خط 
می خورند آیا این مس��اله را با تمام وجود هضم کرده و می پذیرند 
یا خیر. کی روش درکنایه ای به رحمتی می گوید: من سعی کردم 

بازیکنان ش��جاع را برای تیم ملی انتخاب کنم، کس��انی که منافع 
ش��خصی ش��ان را مقدم بر منافع ملی نمی دانند. انگار قرار نیست 
دعوای کی روش و رحمتی تمام ش��ود. به همان اندازه که رحمتی 
 اقداماتی آنچنانی را انجام می دهد، س��رمربی پرتغالی تیم ملی هم 
بی توجه به موقعیت حساسش حاضر جوابی می کند و به تحرکات 
آنها واکنش نشان می دهد. کی روش می گوید: از این فرصت استفاده 
 کرده و اعلام می کنم که برخی مواقع ش��اهد نقط��ه نظرات پوچ و 
بی پایه و اساس��ی هس��تیم که تعهد و انگیزه بازیکنان را زیر سوال 
می برد. می خواهم همین جا به همه ه��واداران اعلام کنم که این 
صحبت ها بی اس��اس اس��ت و افرادی که تعهد و انگیزه بازیکنان 
را زیرسوال می برند افرادی هس��تند که دغدغه موفقیت تیم ملی 
 ایران را ندارند و آنها هیچگاه از موفقیت تیم ملی ایران خوش��حال 
 نمی ش��وند. به عبارت دیگر باید بگویم که ما نی��ز تراوش های این 
ذهن های مسموم را احس��اس می کنیم و ایمان داریم که اکثریت 
هواداران این ذهن ها را می شناسند و این صحبت ها برای آنها آشنا 
است و توجهی به آن ندارند. به هر حال از امروز بهتر است به هیچ چیز 
جز تیم ملی فکر نکنیم. بهتر است به این موضوع نگاه ویژه ای داشته 
 باشیم که فقط باید اس��م تیم ملی را بشناسیم و نه اسم اشخاص را. 
کی روش گفته است برای همگروهایمان جهنم می سازد و او دریافته 
است که ایرانی ها همیشه مرد روزهای خاص هستند. او می داند که 
ایرانی ها مرد روزهای سخت هستند و روی این حساب کرده است 

که بتواند یقه حریفان را بگیرد.

یه التهاب در والترس دورف؛

کدام 5 نفر خط می خورند

سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان در نظر دارد نسبت به
 فروش تعداد 17 دستگاه نیسان زباله کش، یک دستگاه بیل بکهوکیس، یک دستگاه لودر ولوو L120 و سه دستگاه 

موتورسیکلت و همچنین لوازم و قطعات چدن، مس، آهن، لاک و آلومنیوم اسقاطی و مازاد بر نیاز خود
 از طریق مزایده عمومی اقدام نماید.

 ل�ذا از متقاضی�ان دع�وت بعمل م�ی آید جه�ت دریاف�ت اس�ناد مزای�ده پ�س از درج آگهی ب�ه م�دت ده روز ب�ه واحد 
 دبیرخان�ه ای�ن س�ازمان واق�ع در خیاب�ان س�روش، خیابان مصل�ی، کوچ�ه ش�اهزاده ابراهی�م مراجع�ه و یا با ش�ماره 
   www.isfahan.ir/khadamatmotori تلفن 9515446-0311 تماس حاصل نموده و از وب سایت این سازمان به نشانی اینترنتی 

بازدید بعمل آورند. 

ش 
ی فرو

ی مزایده عموم
آگه

سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان 

 دوم
 نوبت

یک سایت اسپانیایی از لیونل مسی، اشکان دژاگه، یان اوبی میکل 
و ادین ژکو به عنوان س��تاره های گروه F جام جهانی 2014 برزیل 

نام برد. 
جام جهان��ی 2014 برزی��ل 2۳ روز دیگر با دی��دار دو تیم برزیل و 
کرواسی در ورزشگاه " کوریتیانس " شهر سائوپائولو آغاز می شود. 
تیم ملی فوتبال ایران درگروه شش این رقابت ها با تیم های آرژانتین، 
نیجریه و بوسنی و هرزگوین همگروه است و در اولین دیدار باید با 

نیجریه پیکار کند. 

پای��گاه اینترنت��ی "ENTORNO INTELIGENTE" در 
گزارش��ی به بررسی س��تاره های گروه F جام جهانی 2014 برزیل 

پرداخت. 
درگزارش این پایگاه اینترنتی آمده اس��ت: قطعا یکی از تقابل های 
جام جهانی 2014 برزیل لیونل مسی است که تلاش می کند عنوان 

" آقای گلی " جام جهانی 2014 برزیل را به نام خود ثبت کند. سایر 
تیم های این گروه س��طح پایین تری نس��بت به آرژانتین دارند، اما 
حضور بازیکنانی همچون ادین ژکو، اشکان دژاگه و یان اوبی میکل 
می تواند حساسیت های این گروه را بالا ببرد. اشکان دژاگه که فوتبال 
را از تیم های پایه آلمان آغاز کرد در س��ال 2012 برای اولین بار به 

تیم ملی ایران دعوت ش��د و در همان دیدار نخست برابر قطر دو بار 
گلزنی کرد. دژاگه را بیشتر با شیوه فیزیکی اش می شناسیم. او در این 
فصل یکی از ستون های فولام در لیگ برتر بود اما گل های بازیکن 
ایرانی باعث نشد تا تیمش در لیگ برتر باقی بماند. توانایی دژاگه در 
پاس گل و حرکات نفوذی باعث شده اس��ت تا او به خطرناک ترین 
بازیکن تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی تبدیل شود. قطعا قدرت 
فیزیکی و سرعت این بازیکن می تواند کمک زیادی به ایران درجام 

جهانی 2014 برزیل کند. 

توپ سوراخدژاگه درکنار ستاره های جام جهانی 2014 برزیل 

قلعه نویی و دانشگاهش
ستار همدانی دستیار امیر قلعه نویی در اظهار نظری تاریخی که چند 
روزی است همه را حیران کرده است، گفت: قلعه نویی دانشگاه فوتبال 
است. در راستای اینکه ستار همدانی دستیار قلعه نویی است و اصلًا 
نباید تعجب کنیم که چنین جمله ای را گفته است، اگر درآینده این 

اظهار نظرها را هم شنیدید، تعجب نکنید:
ناصر ابراهیمی: علی پروین اکابر فوتبال ایران است!

خود علی پروین: شوما یادت باشه ما دانشگاه مانشگاه نداریم.......
یکی دیگر از دس�تیاران قلعه نوی�ی:  قلعه نویی دانشگاه دولتی 
سه ستاره ایران است و برای قبول شدن در این دانشگاه باید حتماً به 

کلاس کنکور رفت.
خود قلعه نویی: دانشگاه، دانشگاه خوبی اس��ت بزرگوار و دو نیمه 

متفاوت دارد.....
فریاد شیران دستیار همیشگی مایلی کهن: قلعه نویی نه تنها 
دانشگاه فوتبال ایران نیست، بلکه به زور او را می توان مکتب دو کلاسه 

فوتبال دانست.
خود مایلی کهن: کی گفته قلعه نویی دانشگاه فوتبال است) مایلی با 
شنیدن این جمله، حمله سنگینی را علیه قلعه نویی ترتیب می دهد 

که عمراً بتوانیم جملات وی را بنویسیم.(
یکی از بازیکنان پاچه خوار تیم ملی: کی روش دانشگاه آکسفورد 

فوتبال ایران است.
یکی دیگر از بازیکنان تیم ملی: دانشگاه هادارد پیش کی روش 

کم می آورد.



 هشدار به کاربران 
پست الکترونیک گوگل

مرکز مدیریت ام��داد و هماهنگی رخداده��ای رایانه ای 
با اعلام هش��دار به کاربران حس��اب های کاربری گوگل، 
اعلام کرد: کاربران پس��ت الكترونیک گوگل ممكن است 
هدف یک حمله سرقت هویت قرار گیرند و داده های آنها 
در اختیار مجرمان سایبری قرار گیرد. مرکز ماهر با اعلام 
هشدار در مورد اینكه حس��اب های کاربری گوگل هدف 
کمپین جدید سرقت هویت قرار گرفته است، تاکید کرد: 
اخیرا محققان Bitdefender یک حمله سرقت هویت 
را کش��ف کردند که برای س��رقت اعتبارنامه های ورودی 
کاربران گوگل طراحی ش��ده اس��ت. در ای��ن حمله، یک 
 ”Mail Notice“ پست الكترونیک هرزنامه ای با عنوان
ی��ا “New Lockout Notice” برای کاربران ارس��ال 
می شود و به آنها می گوید که پس��ت الكترونیكی شما در 
24 ساعت آینده قفل خواهد شد و شما قادر نخواهید بود 
ت��ا Email storage Quota را افزای��ش دهید. براین 
اس��اس، برای افزایش خودکار س��همیه Email خود به 
INSTANT INCREASE بروید، اما زمانی که کاربر 
بر روی INSTANT INCREASE  کلیک کند، به یک 

صفحه لاگین تقلبی از گوگل هدایت می شود. 
نكته قابل توجه درباره این حمله، آن است که نوار آدرس 
مرورگر تنها »data:,«  را نشان می دهد که بیانگر استفاده 
از طرح داده Uniform Resource Identifier است؛ 
این طرح برای نش��ان دادن محتوای فایل ها از رمزگذاری 
Base64 اس��تفاده می کند. در این م��ورد تهیه محتوای 
صفحه وب جعلی در یک رش��ته رمزگذاری شده در داده 
"URI انجام می ش��ود. محقق��ان Bitdefender اعلام 
کرده اند: از آن جایی که گوگل کروم کل رشته را نمایش 
نمی دهد، در نتیجه کاربران ممكن است هدف یک حمله 
س��رقت هویت قرار بگیرن��د و داده های آنه��ا در اختیار 

مجرمان سایبری قرار بگیرد.

ایران به فناوری تشخیص 
زودرس بیماری ها پیوست

در دانشگاه امیرکبیر دومین کنفرانس تلومدیسین و سمینار 
بیورزونانس و تشخیص های نوین پزشكی برگزار شد.

علیرضا رهایی، رییس دانشگاه صنعتی در این مراسم ابراز 
امیدواری کرد و گفت: پژوهشكده سلامت الكترونیک طی 
تفاهمنامه ای با بانک دی، بر آن است تا دستگاه بیورزونانس 

را با دادن وامی در اختیار پزشكان قرار دهد.
همچنین رییس دانش��گاه صنعتی امیرکبیر با بیان اینكه 
با اس��تفاده از این فناوری ایران برای نخستین بار به باشگاه 
استفاده کنندگان از بیورزونانس پیوست، افزود: امیدواریم 
در س��ال های آین��ده در مطب هر پزش��ک یک دس��تگاه 

بیورزونانس برای تشخیص های نوین پزشكی قرار گیرد.
جهانگیری نیز ابراز امیدواری کرد و گف��ت: امیدواریم این 

دستگاه در کشور بومی سازی شود.
در پایان این مراس��م، از تندیس بیورزونانس توسط رییس 

دانشگاه امیرکبیر و دبیر علمی رونمایی شد.
دکتر حمید کشوری، رییس پژوهشكده سلامت الكترونیک 
پیش از این گفته بود که اگر بتوانیم دانش بیورزونانس را در 
کشور نهادینه کنیم، می توانیم بسیاری از بیماری ها را در 
مرحله ابتدایی تشخیص دهیم و نسبت به درمان زودهنگام 

آن اقدام کنیم.
 وی افزود: تشخیص زودرس بیماری ها می تواند هزینه های

سلامت جامعه را کاهش داده و باعث ارتقای نظام سلامت 
ش��ود. رییس پژوهش��كده س��لامت الكترونیک دانشگاه 
صنعتی امیرکبیر، افزود: تاکنون چند کشور از جمله آمریكا، 
 آلمان، روس��یه، انگلیس و اس��ترالیا به این فناوری دست 
یافته اند و هم اکنون با افتخار اعلام می کنیم که به این دانش 
دس��تیابی کامل داریم و می توانیم ضمن بهره گیری از آن 
برای تشخیص بیماری ها، انقلابی نوین در عرصه خدمات 

سلامت ایجاد کنیم.
کش��وری ادامه داد: مرک��ز تحقیق و توس��عه بیورزونانس 
 در دانش��گاه امیرکبیر ایجاد ش��ده و به زودی این دانش و 
فناوری های آن را در اختیار پزشكان قرار می دهیم تا برای 

تشخیص زودرس بیماری ها از آن استفاده کنند.
به گزارش مه��ر، بیورزونانس، علم تش��خیص بیماری ها با 
استفاده از فرکانس سلولی آنهاست که در تشخیص بسیاری 
 از بیماری ها که حتی پزش��كی نمی تواند تشخیص دهد، 

می تواند علت بیماری را تشخیص دهد.

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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در اینجا چند نوع شخصیت را معرفی می کنیم که در کارشان 
شكست مالی می خورند.

   فضل فروش
این افراد دوس��ت دارند تا کارهای خود را در خفا انجام دهند و 
ضربه خود را در زمان های نامناسب به بازار وارد می کنند. برای 
مثال، درست پیش از آغاز جلسه. افراد فضل فروش بر خود تكیه 
می کنند و زمان کمتری را صرف تفكر درباره اهداف سازمان یا 
گروه می کنند. آنان با سخنان گزنده، همكاران خود را کوچک 
می کنند و پاچه خوارانی حرفه ای برای روسای خود هستند. 

برای رشد و بالا رفتن، هر کاری را انجام می دهند. 
  چرا آنها شکست می خورند؟ 

فضل فروش��ان، وقت مردم را ه��در داده و موجب رنجش هر 
شخصی می ش��وند. آنها از طریق اظهارات آزاردهنده و منفی، 
انرژی افراد را از بین برده و عصاره جانشان را می گیرند. در پایان، 
این گروه است که ضرر کرده و به اهداف مد نظر دست نمی یابد. 
 متاسفانه، فضل فروشان در پس��ت های بالای مدیریتی جای 
می گیرند و برخی مدیران دوست ندارد آنها را از دست بدهند. 

   خودخواه 
 این افراد به ندرت نگران اهداف تیم و س��ازمانی که در آن کار 
می کنند، هس��تند، البته اگر به وجهه آنها کمک کند، ظاهرا 
نگران می شوند. این افراد، فقط به دنبال اهداف شخصی خود 
 هستند. هنگامی که سازمان با نوعی مش��كل و بحران روبه رو 
می ش��ود، افراد خودخواه یا به دنبال کار برای سازمانی دیگر 
می روند و یا به دنبال حفظ شغل و جایگاه خود در سازمان می 
افتند. آنها معمولا به موضوعات مالی علاقه مند هستند و تمام 

کارهایی را که در این حوزه انجام می دهند، برای دریافت حقوق 
بیشتر و پاداش است. 

  چرا آنها شکست می خورند؟ 
 این نوع مدیران، دافعه دارند. افرادی که به طور بالقوه نش��ان 
 می دهن��د مدیران��ی شایس��ته در ح��وزه مال��ی ب��وده و از 
مش��خصه های مدیریتی و رهبری برخوردار هستند. شالوده 
رهبری، خدمت به منافع شرکت و گروه کاری است. رفتارهای 
 خودخواهان��ه، منجر به فرهنگ س��ازمانی زش��ت و زننده ای 
می ش��ود که هیچ فردی آن را نمی خواهد. از جمله؛ سیستم 

ارباب و رعیتی، خرابكاری و فقدان انجام کار گروهی 

   آماتور 
این افراد توانسته اند تا مجموعه ای از درس ها را در دبیرستان 
و دانش��گاه با موفقیت به پایان برس��انند. آنها کسانی هستند 
که زیاد خوانده اند، اما متاس��فانه، آماتورها کاملا مهارت های 
 ارتباطی را فراموش کرده اند و حتی در انتقال موضوعات ساده با 
شیوه ای موجز و قابل فهم، مش��كل دارند. از آنجا که آماتورها 
معمولا افراد باهوشی هس��تند، گذراندن دوره های آموزشی 
برای بهب��ود ارتباطات یا مهارت های مدیریت��ی را نپذیرفته و 

رد می کنند. 
  چرا آنها شکست می خورند؟ 

فرد آماتور دوس��ت دارد ک��ه تنهایش بگذارن��د و هنگامی که 
ش��رکت به کار گروهی نیاز دارد، آنها خود را کنار می کشند و 
فقط ارتباطات غلط پر هزینه را بر جای می گذارند. غالب اوقات، 
اگر درگیری با گروه به وجود آید، آماتور دچار اس��ترس شده و 
نمی تواند تصمیم درست بگیرد. آنها نمی توانند پله های ترقی 

را چون همكاران شان پشت سر بگذارند. 

جالبدانستنی

میراث فرهنگی  بازیچه اختلافات 

این افراد دچار شکست مالی می شوند

ایمنا:  ؟؟؟؟/

حاتمی کیا کارگ�ردان : فیلم »چ« بازگش��ت به انقلاب 
اس��ت واگر الآن چمران زنده ب��ود نمی دانم کج��ا بود اما 
مطمئناً به این اتفاقات در کشور واکنش داشت و معقتدم 
سینمای ما هم باید به این س��مت برود که واکنش داشته 
باشد.به اعتقاد مكسانی باید بنش��ینند در مورد سینمای 
جش��نواره ای صحبت کنند که ملقب به این بحث باش��ند 
درست مانند س��ینمای جنگ باید افرادی از جنس آن در 

موردش صحبت کنند

نوبخت سخنگوی دولت : ایرادهای وارده شورای نگهبان 
بر مصوبه احیای سازمان مدیریت و برنامه ریزی سابق در 
مجلس در دست بررسی است و این سازمان امسال تعیین 

تكلیف شود.
منتظر هستیم که مجلس به چه ترتیبی می خواهد برای 
احیای س��ازمان مدیریت و برنامه ریزی س��ابق ایرادهای 
ش��ورای نگهبان را رفع کند تا براساس آن مصوبه یادشده 

را بتوان احیا کرد.

حجت الاسلام و المس�لمین قرائتی : مهم ترین جزء 
از اجزای تبلیغ، اخلاص اس��ت اما کسی نباید فكر کند که 
دریافت مزد پس از تبلیغ و س��خنرانی، نشانه بی اخلاصی 

یا ناشی از آن است.
اگر کسی با نیت پول و مزد کار تبلیغی انجام دهد اخلاص 
ندارد اما کس��ی که بدون این نیت وارد مجلسی می شود 
اگر چیزی به او دادند دریافت کند و کسی نیز منعی بر این 

موضوع ندارد. 

سازمان مدیریت سابق امسال تعیین تکلیف فیلم »چ« بازگشت به انقلاب است
می شود

مهم ترین جزء از اجزای تبلیغ، اخلاص است

 ش��ما در مح��ل کار و در ح��ال انج��ام 
پروژه ای هس��تید ک��ه نیاز ب��ه تمرکز 
بالایی دارد. ناگه��ان زنگ تلفن به صدا 
 در می آید و روال کاری ش��ما را به هم 
می ریزد. یک تلفن کاری است و کمتر از 

یک دقیقه به طول می انجامد.
اما بعد از آن، سری به اینترنت می زنید  

 و ایمیل ه��ای خود را چک م��ی کنید و ممكن اس��ت به 
س��ایت های اجتماعی س��ر بزنید و پیغامی برای دوستان 

خود ارسال کنید. 
 وقتی در نهایت به کار خود باز می گردید ) بعد از دو، پنج یا 
10 دقیقه بعد از توقف( تمرکز کردن سخت تر خواهد بود. 
دوباره ایمیل های خود را چک می کنید، به س��ایت های 
خبری س��ر می زنید و به همین ترتیب اشتباهات دیگری 

انجام می دهید. 
اگر این اتفاقات برای شما هم آشناست، شما در این زمینه 
تنها نیستید. متاس��فانه ذهن ما نسبت به حواس پرتی ها 
حساس است و حتی کوچک ترین حواس پرتی هم کارایی 
ذهن ما را کاهش می دهد. ما دائما ب��ه خاطر زنگ تلفن، 
ایمیل یا گفت وگو با دیگران  و مسایلی از این دست، دچار 
حواس پرتی می ش��ویم، اما تمرکز کردن کار غیر ممكنی 
نیست. قبل از هر کاری دیگری این سه راه را امتحان کنید:

   در برنامه زمان��ی خود، زمان های ح��واس پرتی را 
حذف کنید. آن را به 20 دقیقه یا یک ساعت برسانید و در 
این باره سختگیرانه عمل کنید. تلفن خود را مخفی کنید، 
ایمیل و وب سایت های اینترنتی را ببنیدید و همه موارد 

مرتبط با اینترنت را حذف کنید.

    بدانی��د که کجا و چ��ه زمانی بیش��ترین کارایی را 
دارید. بنا به گفته دیوید راک، نویسنده کتاب »ذهن شما 
در محل کار« اکثر ما قادر هستیم که تنها شش ساعت در 
هفته  تمرکز داشته باشیم. پس بهتر است که از این زمان 

هوشمندانه استفاده کنیم.
 بیشتر مردم صبح های زود یا شب ها دیرهنگام  بیشترین 
تمرکز را دارند و این بدان معنی است که اکثر ما در زمان 

معمول کاری در بهترین زمان کارایی خود نیستیم. 
دیوید راک پیش��نهاد می کند که بهتری��ن مكان و زمانی 
که تمرکز داریم را شناسایی کنیم و کارهایی که به تفكر و 
تمرکز نیاز دارد را در آن زم��ان و مكان انجام دهیم. حتی 
اگر مجبور باش��یم بعضی از کارهای روزانه ای که در دفتر 

انجام می دهیم را در آن مواقع انجام دهیم.

   کودک درون خود را آرام کنید.  حواس پرتی و تعلل 
در هم تنیده شده اند. به ندرت می توان کسی را یافت که 

یكی از اینها را به تنهایی داشته باشد. 
زمانی که ما کارها را تنها به خاطر ایجاد احس��اس خوب 
به تعویق می اندازی��م، حواس پرتی ه��ای اطراف خود را 

بیشتر کرده ایم. 
برای اکثر ما اینگونه اس��ت که انج��ام کارهای مهم ربطی 
به حال خوب و بد ما ن��دارد، بنابراین اگر ما یاد بگیریم که 
بزرگ ش��ده ایم و تش��خیص دهیم که کارهای سخت یا 
نامطلوب فردا راحت تر انجام نمی شود، می توانیم تمرکز 

بهتری به دست آوریم.

جالبنکته

میراث فرهنگی  بازیچه اختلافات 

سه راهکار برای پرهیز از حواس پرتی و افزایش کارایی

ایمنا: گلاب  گیری  در قمصر کاشان عکس روز

حجت الاسلام و المسلمین خاموشی، رییس سازمان 
تبلیغات: امروز انقلاب اسلامی مدعی قرائت از دین است. 
اگر ما ادعای تاسیس یک تمدن اس��لامی در عصر حاضر 
را داریم، باید زم��ان و مكان و ش��رایط آن را تبیین کنیم، 
بنابراین مطالعه اس��لام با نگاه انقلاب اسلامی باید مدنظر 
باشد. انقلاب اسلامی که حكومت داری می کند، اقتضائات 
خاص خود را دارد. به عنوان مثال، اگر قاعده نفی س��بیل 
که در گذشته بیان می ش��د را در معادلات امروزی بررسی 
کنیم، می بینیم در مذاکره 1+5 گرفتار این قاعده هستیم و 

نمی توانیم به هر شرطی زیر بار مستكبرین برویم.

نرگ�س آبی�ار، کارگ�ردان فیل�م ش�یار 143 : فیلم 
س��ینمایی »ش��یار 143« در س��الن اصلی بازار فیلم کن 
نمایش داده ش��د. س��الن نمایش فیلم پر بود و مخاطبان 
خارجی از دیدن این فیلم راضی بودند و خوشبختانه فیلم 

با استقبال تماشاگران مواجه شد.
 بس��تر روایت »ش��یار 143« انتظار مادر ب��رای فرزندی 
است که روانه جنگ کرده است و این انتظار فارغ از جنگ 
تحمیلی عراق علیه ایران، کارکرد بیرونی هم دارد، بنابراین 
محتوای این فیلم برای مخاطب خارج از کشور قابل درک 

بود و هیچ سوالی در این زمینه ایجاد نشد.

فرجی دانا، وزیر علوم: قرار بود تكلیف رییس دانشگاه تهران 
در جلسه شورای عالی انقلاب فرهنگی مش��خص شود، اما به 
دلیل سفر رییس جمهور، این جلسه برگزار نمی شود. بنابراین 
در جلسه دو هفته آینده شورای عالی انقلاب فرهنگی  تكلیف 
گزینه های معرفی شده از سوی شورای منتخبان دانشگاه تهران 
به وزارت علوم در شورای عالی انقلاب فرهنگی مشخص می شود 
و در نهایت یک نفر به این شورا معرفی خواهد شد. طی یک ماه 
گذشته یک کمیته جس��ت وجو در دانشگاه صنعتی شریف از 
سوی شورای این دانشگاه تشكیل شده است. این شورا در این 

مدت کار خود را برای بررسی گزینه های لازم آغاز کرده است.

تعیین رییس دانشگاه تهران  تا دو هفته  دیگراستقبال  از شیار 143 در کن امروز انقلاب اسلامی مدعی قرائت از دین است

گ��روه موس��یقی »راز نو« ب��ه سرپرس��تی مهدی 
امیرحسینی به مناسبت سالگرد شهادت امیرکبیر 
کنس��رت، »واقعه فی��ن« را در مجتم��ع فرهنگی 
هنری س��وره اصفهان برگزار می کن��د. این برنامه 
در س��اعت18:30 روزهای اول و دوم خرداد برگزار 
خواهد شد. اعضای گروه موسیقی» راز نو« را بهروز 
متین نژاد، مرتض��ی دریانوش، مرتض��ی زندآوری، 

ابوالفض��ل گ��ودرزی، حس��ن علین��ژاد، مه��دی 
 امیرحسینی و حمدفرزین ذوالقدر تشكیل می دهند. 
علاقه مندان جهت تهیه بلیت می توانند به خ آبشار، 
پارک ایثارگران )خان��ه هنرمندان( و ی��ا خ توحید 
میانی، ابتدای مهردادشرقی)آموزشگاه سپاهان سینا( 
مراجعه کنند و یا برای کسب اطلاعات بیشتر با شماره 
تلفن های 6624300 و یا 6286134 تماس بگیرند.

مس��وول کتابخانه کودک یک وابس��ته به سازمان 
فرهنگی، تفریحی شهرداری از برگزاری دوازدهمین 
نشست تخصصی»کودک و کتاب« خبر داد. شكری 
گفت: سلس��له نشس��ت های تخصصی »کودک و 
کتاب« به مدت سه سال است که برگزار می شود و 
در هر فصل، یكی از اساتید حوزه روانشناسی کودک 
با موضوعاتی پیرامون کتاب و کودک به ایراد سخن 

می پردازند. وی افزود: از آنجایی که خلاقیت دغدغه 
مهم خانواده هاست و اس��تفاده از تبلت و موبایل و 
اینترنت تقریباً جزو ابزار کار کودکان شده، موضوع 
این نشست را »بررسی تاثیر کتاب و فضای مجازی 
بر خلاقی��ت ک��ودکان« ر نظر گرفته ای��م. گفتنی 
 اس��ت؛ این برنامه امروز از ساعت 17 در محل سالن 

همایش های کتابخانه مرکزی برگزار می شود.

مدیریت فرهنگس��رای کوثر از برگزاری ویژه برنامه 
»همس��ایگان ش��هری« با همكاری خانه شهروند 
خب��ر داد. مرتضوی عنوان کرد: این وی��ژه برنامه به 
صورت تفریحی و آموزشی برای خانواده های ساکن 
در مجتمع مس��كونی برگزار می ش��ود که ش��امل 
موضوع��ات مختلفی همچون چگونه همس��ایگان 
موثری برای هم باشیم، همس��ایگی و همزیستی، 
شیوه های حل اختلاف بین همسایگان و مشارکت 
برای بهبود فضای محل سكونت اس��ت. وی افزود: 
اجری تئاتر، نشست با کارشناس روانشناسی جهت 
 عموم و پرس��ش و پاس��خ از دیگر برنام��ه های این 
ویژه برنامه است. این برنامه یكم خردادماه از ساعت 
9 تا10:30صب��ح در فرهنگس��رای کوث��ر واقع در 

خیابان جی، نرس��یده به فلكه خوراسگان، خیابان 
مسجدعلی برگزار می شود. اردوی اصفهان گردی 
در آخرین روز اردیبهشت ماه به همت فرهنگسرای 

کوثر برپا می شود.
مدیری��ت فرهنگس��رای کوث��ر عن��وان ک��رد: 
 ش��هروندان علاقه مند می توانند در روز چهارشنبه 
31 اردیبهشت ماه همراه با راهنمای بازدید، از موزه 
حمام علیقلی آقا و کاخ چهلستون از ساعت16:30 
بازدید به عمل آورند. مرتضوی در ادامه افزود: عموم 
افراد می توانند تا روز چهارشنبه با مراجعه به محل 
فرهنگس��رای کوثر واقع در خیابان جی، نرسیده به 
فلكه خوراسگان، خیابان مسجدعلی ثبت نام کرده و 

در این اردو شرکت کنند.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان از 
برگزاری همایش ملی مقام ادبی اصفهان در مهر سال 

جاری خبر داد. 
حجت الاس��لام محمد قطبی افزود: این همایش با 
حضور اندیشمندان، علما و محققان حوزه و دانشگاه 
 برگزار خواهد شد. سلسله نشست ها و کارگروه های

تخصصی ادبی در حوزه نظم و نثر و بازخوانی متون و 
آثار ادبی برجسته اصفهان و شب شعر و ادب اصفهان 
با حضور ادبا و فرهیخت��گان از مهم ترین برنامه های 
این همایش است. وی بازگشایی آرامگاه کمال الدین 
اسماعیل و همچنین احیا و چاپ آثار شاخص ادبی 
اصفهان در حوزه نظم و نثر از س��خنوران، ش��اعران 
و صاحب نظران در قالب جای��زه ادبی مقام اصفهان 

 را از دیگ��ر برنام��ه های ای��ن همایش عن��وان کرد.
حجت الاس��لام قطبی گفت: همزمان ب��ا برگزاری 
همایش مق��ام ادبی اصفه��ان، نمایش��گاهی از آثار 
مكتوب و هن��ری از بزرگان و چهره های ش��اخص و 
جوان اصفهان برگزار خواهد شد. همایش ملی مقام 
ادبی اصفهان به هم��ت اداره کل فرهنگ و ارش��اد 
اسلامی استان اصفهان و با همكاری وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی، انجمن آثار و مفاخر فرهنگی کشور، 
فرهنگستان زبان و ادبیات فارس��ی، صدا و سیمای 
جمهوری اسلامی، استانداری، دانشگاه، شهرداری، 
سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
اصفهان، انجمن ش��اعران و انجمن قلم ایران و نشر 

میراث مكتوب، مهر سال جاری برگزار خواهد شد.

کتابخانه کودک یک برگزار می کند

دوازدهمین نشست تخصصی »کودک و کتاب«  
اجرای موسیقی واقعه فین در مجتمع فرهنگی هنری سوره

برگزاری سالگرد شهادت امیرکبیر با گروه راز نو     

فرهنگسرای کوثر برگزار می کند؛

ویژه برنامه »همسایگان شهری«
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان خبر داد:

همایش ملی مقام ادبی اصفهان برگزار می شود
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تله فیلم حس تمام  |                                     شبکه 3  | 16:40 
............................................

سریال سرزمین آهن  |                             شبکه3  | 20:45
............................................

سریال پوآرو   |                                                        شبکه3  |   22:15       
............................................

جاسوسی از زندگی پنگوئن ها  |   شبکه3  | 23:15       

اذان صبح:                                                               04:26
اذان ظهر :                                                                   12:59 طلوع آفتاب :                                                         06:00
نیمه شب شرعی:                                         00:12  اذان مغرب:                                                           20:18

صاحب امتیاز :  شهرداری اصفهان
مدیر مسئول : دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد

سردبیر :  مهندس رضوان اصغری 
نشانی : اصفهان، میدان امام حسین )ع(، 

خیابان طالقانی،مقابل ارگ جهان نما
 تلفن :2218182               

فکس : 2219070
امورجذب آگهی در تهران : 021-88546630

امور آگهی ها : 9512040

خبر ویژهدانستنی س��مینار »وضعیت هنر در عصر روشنگری« به همراه 
 نقد و برس��ی و اجرای آثار موس��یقی دوران کلاسیک 
31 اردیبهش��ت برگ��زار م��ی ش��ود. ای��ن برنامه با 
حضورشاهین فرهت، آهنگس��از و عضو هیات علمی 
دانشكده هنرهای زیبای دانش��گاه تهران و با پژوهش 
میثم میریان، امروزچهارش��نبه 31 اردیبهش��ت ماه 
ساعت 18 در محل هنرسرای خورشید برگزار می شود.

گفتنی است؛  شرکت برای علاقه مندان آزاد است.
همچنین فرهنگسرای خورش��ید میزبان گروه آتش 
ققنوس اس��ت. گروه »آتش ققنوس« به سرپرس��تی 
محمد موحدنیا، آهنگساز و نوازنده سنتور و با حضور 

محسن ش��یرازی، آواز � عرفان حس��ینی، کمانچه � 
حبیب فتح��ی، تار � ف��رزاد محمدنژاد، ع��ود � حامد 
ایمان��ی، کمانچه � می��لاد ولی زاده، تمب��ک � عباس 
ولایی، دف، یكم و دوم خردادماه 1393 ساعت 21 در 
محل هنرسرای خورشید اجرا می شود. علاقه مندان 
جهت کسب اطلاعات بیشتر می توانند با شماره تلفن 

4593560 تماس بگیرند.
اول خ��رداد، یادواره ش��هدای فصل به��ار در اصفهان 

برگزار می شود. یادواره شهدای فصل بهار ویژه شهدای 
عملیات های فتح المبی��ن و بیت المقدس، اول خرداد 
همراه با س��خنرانی فرماندهان دفاع مقدس در خیمه 

گلستان شهدای اصفهان برگزار می شود.
 به مناسبت س��الروز آزاد س��ازی خرمش��هر، یادواره 
ش��هدای فص��ل به��ار وی��ژه ش��هدای عملیات های 
فتح المبی��ن و بیت المق��دس اول خ��رداد هم��راه با 
س��خنرانی فرماندهان دفاع مقدس در خیمه گلستان 

ش��هدای اصفهان برگزار می ش��ود. روز س��وم خرداد 
1361 یكی از بارزترین جلوه ه��ای امداد الهی و یكی 
از مهم  ترین و زیباترین روزهای انقلاب اسلامی ایران 
است که در این روز ش��هر مقاومت ، خرمشهر که پس 
از 35 روز پایداری و مقاومت در چهارم آبان 1359 به 
اشغال دش��من در آمده بود، پس از 578 روز، بار دیگر 
توسط رزمندگان اسلام فتح شد. عملیات بیت المقدس 
در 10 اردیبهشت 1361 آغاز ش��د و در چهار مرحله 
عملیات در نهایت در سوم خرداد 1361 به آزادسازی 
خرمشهر انجامید که در این عملیات تلفات زیادی به 

دشمن بعثی وارد آمد.

برنامه های ویژه فرهنگسرای خورشید اعلام شد

قدس سالن1 و 2: 
طبقه حساس     /      معراجی ها

............................................
ساحل :  متروپل

............................................
سپاهان :  »چ«

...........................................
خانواده : خط ویژه

............................................
فرهنگیان :  معراجی ها

ترجمه:
امیرحسین
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